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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Postadress
404 83 Göteborg

Besöksadress
Ullevigatan 15

Telefon
031-701 10 03
E-post: avdelning3tgg@dom.se
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Telefax
031-701 13 03

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:30

PARTER (Antal tilltalade: 14)

Tilltalad
SAJJAD Mohammed Siham Al-Husseinawi, 19980604-6653
Blåvidegränd 16
162 45 Vällingby
Medborgare i Irak

Offentlig försvarare:
Advokat Joakim Sjöberg
Allmänna Advokatbyrån i Göteborg KB
Lilla Brogatan 19
503 35 Borås

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla
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2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Skadegörelse, 12 kap 1 § brottsbalken

2018-10-12 -- 2018-10-13
2. Våld mot tjänsteman, 17 kap 1 § 1 st brottsbalken

2018-10-13 (6 tillfällen)
3. Narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p narkotikastrafflagen (1968:64)

2018-06-01 -- 2018-06-27

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2018-06-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-26
3. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2018-06-26

Påföljd m.m.
Fängelse 6 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
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Förverkande och beslag
1. I beslag tagen narkotika jämte väskor och emballage förklaras förverkade. Beslagen ska

bestå (Polismyndigheten Region Väst beslagsliggare 2018-5000-BG67050.1-16).
2. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66123.1).
3. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG99994.1)
4. Beslaget av patronhylsor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten

Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG73345.1)
5. Beslaget av kvitto från CircleK ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67189.10).
6. Beslaget av tandborstar, handduk och avfallspåse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66709.24-26 och 32).
7. Beslaget av Parajumperjacka, handskar, tändare samt plastpåse från Lager 157 ska bestå

tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG67658.25-27 och 29-31).

8. Beslaget av handskar ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67311.1-2).

9. I beslag tagen ammunition och vapen förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66705.3 och 5 samt
2018-5000-BG66709.1-11).

10. I beslag tagna GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin förklaras
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG66705.2, 2018-5000-BG66709.12, 15 och 18-23 samt 2018-5000-BG66706. 3-
4 och 6-7).

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Joakim Sjöberg tillerkänns ersättning av allmänna medel med, rätt räknat, 781

693 kr. Av beloppet avser 465 060 kr arbete, 144 210 kr tidsspillan, 16 084 kr utlägg
och 156 339 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Michael Hansson tillerkänns ersättning av allmänna medel för arbete som
målsägandebiträde med 184 863  kr. Av beloppet avser 142 830 kr arbete, 5 060 kr
tidsspillan och 36 973 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

___________________________________
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Tilltalad
SEBASTIAN Mbidde Asaba, 20010305-6719
Frihetsberövande: Häktad
c/o Nakigyo Rose
Gullingeplan 18 Lgh 1103
163 63 Spånga
Medborgare i Statslös

Offentlig försvarare:
Advokat Marie Källbom
Klara Lex Advokatbyrå AB
Mäster Samuelsgatan 60, 8 tr
111 21 Stockholm

Vårdnadshavare (part)
Juliet Asaba, 19690103-0541
Elinsborgsbacken 8 Lgh 1205
163 64 Spånga

Åklagare
1. Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch

Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

2. Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm
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2. Adrian Kastrati
Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

3. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

4. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2018-06-05
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-08 -- 2018-06-09

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2018-06-26
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2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)
2018-06-24 -- 2018-06-26 (2 tillfällen)

Påföljd m.m.
Sluten ungdomsvård 4 år

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Sebastian Asaba ska solidariskt med Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian Makonnen

och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Fanny Ahlstedt Sahl med 60 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

2. Sebastian Asaba ska solidariskt med  Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian Makonnen
och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Sekretess NN36 med 75 000 kr jämte ränta
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess betalning
sker.

3. Juliet Asaba ska solidariskt med Sebastian Asaba betala skadestånd till Fanny Ahlstedt i
enlighet med punkten 1 och till Sekretess NN36 i enlighet med punkten 2, dock högst
med 9 100 kr.

4. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
5. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.

Förverkande och beslag
1. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66123.1).
2. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG99994.1)
3. Beslaget av patronhylsor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten

Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG73345.1)
4. Beslaget av kvitto från CircleK ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67189.10).
5. Beslaget av tandborstar, handduk och avfallspåse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66709.24-26 och 32).
6. Beslaget av Parajumperjacka, handskar, tändare samt plastpåse från Lager 157 ska bestå

tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG67658.25-27 och 29-31).

7. Beslaget av handskar ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67311.1-2).

8. I beslag tagen ammunition och vapen förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66705.3 och 5 samt
2018-5000-BG66709.1-11).
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9. I beslag tagna GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin förklaras
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG66705.2, 2018-5000-BG66709.12, 15 och 18-23 samt 2018-5000-BG66706. 3-
4 och 6-7).

Häktning m.m.
Sebastian Asaba ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Marie Källbom tillerkänns ersättning av allmänna medel med, rätt räknat, 1

109 616 kr. Av beloppet avser 543 720 kr arbete, 262 488 kr tidsspillan, 81 485 kr
utlägg och 221 923 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Anton Strand tillerkänns ersättning av allmänna medel arbete som målsägandebiträde
med 618 780 kr. Av beloppet avser 368 460 kr arbete, 75 268 kr tidsspillan, 52 947 kr
utlägg och 122 105 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

3. Elsa Segerros tillerkänns ersättning av allmänna medel för arbete som
målsägandebiträde med 558 385 kr. Av beloppet avser 336 030 kr arbete, 68 503 kr
tidsspillan, 42 175 kr utlägg och 111 677 kr mervärdesskatt.

4. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Michael Hansson, se sidan 3.

___________________________________
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Tilltalad
Karamo Fatty, 20000301-4719
Sommarvädersgatan 40 Lgh 1302
418 33 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat David Bardavid
Litigate Lawfirm West Advokat AB
Parkgatan 49
411 38 Göteborg

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________
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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2018-06-26

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2018-06-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-26

Påföljd m.m.
Dagsböter 100 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.

Förverkande och beslag
1. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66123.1).
2. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG99994.1)
3. Beslaget av patronhylsor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten

Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG73345.1)
4. Beslaget av kvitto från CircleK ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67189.10).
5. Beslaget av tandborstar, handduk och avfallspåse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66709.24-26 och 32).
6. Beslaget av Parajumperjacka, handskar, tändare samt plastpåse från Lager 157 ska bestå

tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG67658.25-27 och 29-31).

7. Beslaget av handskar ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67311.1-2).

8. I beslag tagen ammunition och vapen förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66705.3 och 5 samt
2018-5000-BG66709.1-11).
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9. I beslag tagna GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin förklaras
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG66705.2, 2018-5000-BG66709.12, 15 och 18-23 samt 2018-5000-BG66706. 3-
4 och 6-7).

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat David BarDavid tillerkänns ersättning av allmänna medel med 347 546 kr. Av

beloppet avser 261 510 kr arbete, 16 445 kr tidsspillan, 82 kr utlägg och 69 509 kr
mervärdesskatt. Samtliga försvararkostnader ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Michael Hansson, se sidan 3.

___________________________________
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Tilltalad
ABDULLA Abbas Osman, 19990610-4915
c/o Hassan Barati
Smörslottsgatan 6 Lgh 1614
416 77 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat Diana Shamoun
Advokaterna Hurtig & Partners AB
Stampgatan 20
411 01 Göteborg

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Adrian Kastrati

Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

2. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

___________________________________
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Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2018-06-26
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-26
3. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2018-06-26

Skadestånd
1. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
2. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.

Förverkande och beslag
1. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66123.1).
2. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga

kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG99994.1)
3. Beslaget av patronhylsor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten

Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG73345.1)
4. Beslaget av kvitto från CircleK ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67189.10).
5. Beslaget av tandborstar, handduk och avfallspåse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66709.24-26 och 32).
6. Beslaget av Parajumperjacka, handskar, tändare samt plastpåse från Lager 157 ska bestå

tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG67658.25-27 och 29-31).

7. Beslaget av handskar ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67311.1-2).

8. I beslag tagen ammunition och vapen förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66705.3 och 5 samt
2018-5000-BG66709.1-11).

9. I beslag tagna GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin förklaras
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG66705.2, 2018-5000-BG66709.12, 15 och 18-23 samt 2018-5000-BG66706. 3-
4 och 6-7).

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i Abdulla Osmans LUL-yttrande, aktbil. 490, som föredragits
inom stängda dörrar ska bestå.

Ersättning
1. Advokat Diana Shamoun tillerkänns ersättning av allmänna medel med 432 400 kr. Av

beloppet avser 318 090 kr arbete, 27 830 kr tidsspillan och 86 480 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.
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2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Michael Hansson, se sidan 3.

___________________________________
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Tilltalad
SEBASTIAN Johannes Makonnen, 19981203-2135
Frihetsberövande: Häktad
Barytongränd 34
175 48 Järfälla

Offentlig försvarare:
Advokat Peter Dahlqvist
FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist
AB
Sveavägen 17
111 57 Stockholm

Åklagare
1. Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch

Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

2. Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm
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2. Dödsboet efter Javier Flores
c/o Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9
413 25 Göteborg

Ombud:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

3. Alyssa Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

4. Lionel Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

5. Javier Flores Mena
Harald Stakegatan 5 A Lgh 1001
415 01 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg
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6. Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

7. Adrian Kastrati
Myntgatan 28
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

8. Agron Kastrati
Myntgatan 28 Lgh 1203
417 02 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Michael Hansson
Advokatfirman Michael Hansson AB
Kungsgatan 20
451 30 Uddevalla

9. Sekretess A, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Advokat Caroline Brännström
VOX Advokater AB
Kronobergsgatan 27
112 33 Stockholm
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10. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

11. Silvia Vasquez
Briljantgatan 34 Lgh 1203
421 49 Västra Frölunda

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2018-05-20
2. Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-06-05
3. Hot mot tjänsteman, 17 kap 1 § 1 st brottsbalken

2018-07-18
4. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-05-20 -- 2018-05-21 (2 tillfällen)

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken

2018-06-26
2. Våldtäkt mot barn, 6 kap 4 § 1 st brottsbalken i sin lydelse före 1 juli 2018

2018-03-01 -- 2018-03-31
3. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-24 -- 2018-06-26 (2 tillfällen)
4. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2018-06-26
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Påföljd m.m.
Fängelse 14 år

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian Asaba

och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Fanny Ahlstedt Sahl med 60 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

2. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till Alyssa
Flores Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 20 maj 2018 till dess betalning sker.

3. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till dödsboet
efter Javier Flores med 96 745 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 30 januari 2019 till dess betalning sker.

4. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till Lionel
Javier Flores Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 20 maj 2018 till dess betalning sker.

5. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till Javier
Armando Flores Mena med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Sebastian Makonnen ska
dessutom solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till Javier Armando Flores
Mena med 16 283 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 9 september
2018 till dess betalning sker.

6. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Nada Gaballa utge skadestånd till Narin
Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från
den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Sebastian Makonnen ska dessutom solidariskt
med Nada Gaballa utge skadestånd till Narin Karadaghi med 20 682 kr jämte ränta
enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 september 2018 till dess betalning sker.

7. Sebastian Makonnen ska solidariskt med Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian Asaba
och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Sekretess NN36 med 75 000 kr jämte ränta
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess betalning
sker.

8. Sebastian Makonnen ska solidariskt med  Nada Gaballa utge skadestånd till Ana Silvia
Vasquez med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från
den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Sebastian Makonnen ska dessutom solidariskt
med Nada Gaballa  utge skadestånd till Ana Silvia Vasquez med 5 900 kr jämte ränta
enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 15 juli 2018 till dess betalning sker.

9. Sekretess A:s skadeståndsyrkande avslås.
10. Agron Kastratis skadeståndsyrkande avslås.
11. Adrian Kastratis skadeståndsyrkande avslås.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen GPS-sändare förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten

Region Väst; beslagsliggare 2018-5000-69270.1).
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2. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga
kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66123.1).

3. Beslaget av GPS-sändare med SIM-kort ska bestå tills domen vunnit laga
kraft.(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG99994.1)

4. Beslaget av patronhylsor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten
Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG73345.1)

5. Beslaget av kvitto från CircleK ska bestå tills domen vunnit laga kraft.
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67189.10).

6. Beslaget av tandborstar, handduk och avfallspåse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66709.24-26 och 32).

7. Beslaget av Parajumperjacka, handskar, tändare samt plastpåse från Lager 157 ska bestå
tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG67658.25-27 och 29-31).

8. Beslaget av handskar ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region
Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG67311.1-2).

9. I beslag tagen ammunition och vapen förklaras förverkade. Beslagen ska
bestå(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG66705.3 och 5 samt
2018-5000-BG66709.1-11).

10. I beslag tagna GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin förklaras
förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-
5000-BG66705.2, 2018-5000-BG66709.12, 15 och 18-23 samt 2018-5000-BG66706. 3-
4 och 6-7).

Häktning m.m.
Sebastian Makonnen ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft
mot honom.

Sekretess
1. Sekretessen avseende åtalet för våldtäkt mot barn ska avseende uppgifter som kan röja

målsägandens och vittnenas Sekretess B och Sekretess C:s identitet, som föredragits
inom stängda dörrar, ska bestå. Detsamma gäller uppgifterna i Partsbilaga sekretess till
denna dom.

2. Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292
i aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan
röja hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Detsamma gäller
uppgifterna i Partsbilaga sekretess till denna dom. Detta avser B 1546-19.

3. Sekretessen för uppgifterna avseende Sebastian Makonnen i yttrandet från Frivården,
LUL-yttrandet samt det så kallade §7-läkarintyget, förutom sidan 1, som föredragits
inom stängda dörrar, ska bestå.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.
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Ersättning
1. Advokat Peter Dahlqvist tillerkänns ersättning av allmänna medel med 2 747 498 kr. Av

beloppet avser 1 728 035 kr arbete, 268 180 kr tidsspillan, 207 073 kr utlägg och 544
210 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Advokat Hans Gaestadius tillerkänns ersättning av allmänna medel för arbete som
målsägandebiträde med 324 444 kr. Av beloppet avser 245 640 kr arbete, 13 915 kr
tidsspillan och 64 889 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

3. Caroline Brännström tillerkänns ersättning av allmänna medel för arbete som
målsägandebiträde med 85 182 kr. Av beloppet avser 41 745 kr arbete, 21 189 kr
tidsspillan, 5 212 kr utlägg och 17 036 kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på
staten.

4. Beträffande ersättning till målsägandebiträdet Michael Hansson, se sidan 3.
5. Beträffande ersättning till målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________



21

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
Dodou Jallow, 19980920-6098
c/o Nilsson
Lenvädersgatan 5 Lgh 1002
418 35 Göteborg

Offentlig försvarare:
Advokat Peter Carlström
Peter Carlström Advokatbyrå AB
Östra Hamngatan 31
411 10 Göteborg

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Dödsboet efter Javier Flores

c/o Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9
413 25 Göteborg

Ombud:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

2. Alyssa Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg



22

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

3. Lionel Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

4. Javier Flores Mena
Harald Stakegatan 5 A Lgh 1001
415 01 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

5. Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

6. Silvia Vasquez
Briljantgatan 34 Lgh 1203
421 49 Västra Frölunda

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

___________________________________
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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Märkesförfalskning, ringa brott, 14 kap 8 § 2 st brottsbalken

2018-04-18
2. Olovlig körning, grovt brott, 3 § 1 st 2 men trafikbrottslagen (1951:649)

2018-04-29 -- 2018-05-16 (2 tillfällen)
3. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

2018-04-29 -- 2018-05-03 (2 tillfällen)

Åtal som den tilltalade frikänns från
1. Anstiftan av mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-05-20
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-05-20
3. Brott mot vapenlagen, 9 kap 2 § 1 st d vapenlagen (1996:67)

2018-05-23

Påföljd m.m.
Dagsböter 200 om 50 kr
- Böterna ska anses helt erlagda.

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
Målsägandenas skadeståndsyrkanden avslås.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen ammunition (50 patroner) förklaras förverkad. Beslaget ska bestå

(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG54162 p. 1).
2. I beslag tagen narkotika förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten

Region väst, beslagsliggare 2018-5000-BG44876, p. 1-2).
3. I beslag tagen GPS-sändare förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten

Region Väst; beslagsliggare 2018-5000-69270, p.1).
4. I beslag tagna skyltar förklaras förverkade. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten

Region Väst, beslagsliggare 2018-5000-BG40510.1)

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.



24

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

Ersättning
1. Advokat Peter Carlström tillerkänns ersättning av allmänna medel med 649 750 kr. Av

beloppet avser 469 200 kr arbete, 50 600 kr tidsspillan och 129 950 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Hans Gaestadius, se sidan 20.

Övrigt
Dodou Jalow ska ersätta staten för kostnaden för provtagning och analys av blod med 915
kr.

___________________________________
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Tilltalad
ELISABETH Gneblee Hoffman, 20000629-1462
Buregatan 10 A Lgh 1205
195 54 Märsta

Offentlig försvarare:
Advokat Petter Aasheim
Advokatfirman Ahlstedt HB
Box 11017
404 21 Göteborg

Vårdnadshavare (part)
Moses Hoffman, 19690826-1511
Buregatan 10 A Lgh 1205
195 54 Märsta

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Dödsboet efter Javier Flores

c/o Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9
413 25 Göteborg

Ombud:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg
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2. Alyssa Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

3. Lionel Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

4. Javier Flores Mena
Harald Stakegatan 5 A Lgh 1001
415 01 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

5. Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg
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6. Silvia Vasquez
Briljantgatan 34 Lgh 1203
421 49 Västra Frölunda

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Skyddande av brottsling, grovt brott, 17 kap 11 § 1 st och 3 st brottsbalken

2018-05-20 -- 2018-05-21
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-05-20

Påföljd m.m.
Villkorlig dom

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
Målsägandenas skadeståndsyrkanden avslås.

Förverkande och beslag
I beslag tagen GPS-sändare förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten
Region Väst; beslagsliggare 2018-5000-69270, p.1).

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Petter Aasheim tillerkänns ersättning av allmänna medel med 761 364 kr. Av

beloppet avser 470 580 kr arbete, 124 286 kr tidsspillan, 14 225 kr utlägg och 152 273
kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Ersättning avseende målsägandebiträdet Hans Gaestadius, se sidan 20.

___________________________________
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Tilltalad
ALINA Hadiess Ghorbandi, 20010421-2089
Drevkarlsstigen 1 Lgh 1001
192 53 Sollentuna

Offentlig försvarare:
Advokat Leif Silbersky
Advokat Leif Silbersky AB
Box 22253
104 22 Stockholm

Vårdnadshavare (part)
1. Sayed Ghorbandi, 19701026-0557

Drevkarlsstigen 1 Lgh 1001
192 53 Sollentuna

2. Susan Ghorbandi, 19800704-6967
Drevkarlsstigen 1 Lgh 1001
192 53 Sollentuna

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Dödsboet efter Javier Flores

c/o Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9
413 25 Göteborg

Ombud:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg
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2. Alyssa Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

3. Lionel Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

4. Javier Flores Mena
Harald Stakegatan 5 A Lgh 1001
415 01 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

5. Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg



30

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

6. Silvia Vasquez
Briljantgatan 34 Lgh 1203
421 49 Västra Frölunda

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Skyddande av brottsling, grovt brott, 17 kap 11 § 1 st och 3 st brottsbalken

2018-05-20 -- 2018-05-21
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-05-20

Påföljd m.m.
Skyddstillsyn

Frivårdskontor
Frivården Sollentuna

Övervakare
Förordnas av frivårdskontoret

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
Målsägandenas skadeståndsyrkanden avslås.

Förverkande och beslag
I beslag tagen GPS-sändare förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten
Region Väst; beslagsliggare 2018-5000-69270, p.1).

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.
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Ersättning
1. Advokat Leif Silbersky tillerkänns ersättning av allmänna medel med 645 822 kr. Av

beloppet avser 317 400 kr arbete, 173 938 kr tidsspillan, 75 134 kr utlägg och 79 350 kr
mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Hans Gaestadius, se sidan 20.

___________________________________
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Tilltalad
Nada Gaballa, 20011127-0682
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Offentlig försvarare:
Advokat Sofia Hansson
Advokatbyrån STARK i Väst AB
Drottninggatan 22
411 14 Göteborg

Vårdnadshavare (part)
Houria Bzioui, 19600729-0726
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Åklagare
Kammaråklagarna Linda Wiking och Stefan Lind
Åklagarmyndigheten
Göteborgs åklagarkammare Göteborg
Box 129
401 22 Göteborg

Målsägande
1. Dödsboet efter Javier Flores

c/o Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9
413 25 Göteborg

Ombud:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

2. Alyssa Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg
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3. Lionel Flores Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

4. Javier Flores Mena
Harald Stakegatan 5 A Lgh 1001
415 01 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

5. Narin Karadaghi
Syster Estrids Gata 9 Lgh 1501
413 25 Göteborg

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

6. Silvia Vasquez
Briljantgatan 34 Lgh 1203
421 49 Västra Frölunda

Målsägandebiträde:
Advokat Hans Gaestadius
Gaestadius Advokater HB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2018-05-20
2. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-05-20 -- 2018-05-21

Påföljd m.m.
Sluten ungdomsvård 2 år 11 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen skadestånd till Alyssa Flores

Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från
den 20 maj 2018 till dess betalning sker.

2. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till Lionel
Javier Flores Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 20 maj 2018 till dess betalning sker.

3. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till dödsboet
efter Javier Flores med 96 745 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 30 januari 2019 till dess betalning sker.

4. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till Javier
Armando Flores Mena med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Nada Gaballa ska dessutom
solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till Javier Armando Flores Mena
med 16 283 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 9 september 2018
till dess betalning sker.

5. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till Narin
Karadaghi med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från
den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Nada Gaballa ska dessutom solidariskt med
Sebastian Makonnen utge skadestånd till Narin Karadaghi med 20 682 kr jämte ränta
enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 3 september 2018 till dess betalning sker.

6. Nada Gaballa ska solidariskt med Sebastian Makonnen utge skadestånd till Ana Silvia
Vasques med 60 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från
den 20 maj 2018 till dess betalning sker. Nada Gaballa ska dessutom solidariskt med
Sebastian Makonnen utge skadestånd till Ana Silvia Vasquez med 5 900 kr jämte ränta
enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 15 juli 2018 till dess betalning sker.

7. Målsägandenas skadeståndsyrkande mot Nada Gaballas vårdnadshavare Houria Bzioui
avslås.

Förverkande och beslag
I beslag tagen GPS-sändare förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten
Region Väst; beslagsliggare 2018-5000-69270, p.1).
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Sofia Hansson tillerkänns ersättning av allmänna medel med 875 705 kr. Av

beloppet avser 500 802 kr arbete, 177 100 kr tidsspillan, 22 662 kr utlägg och 175 141
kr mervärdesskatt. Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Hans Gaestadius, se sidan 20.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
Ellinor Ayou, 19991209-1908
Tunavägen 29 Lgh 1202
147 42 Tumba

Offentlig försvarare:
Advokat Viktor Svartz
Advokatfirman Salomonsson & Jovicic
AB
Kungsholmstorg 16, 4 tr
112 21 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch
Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm

2. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-05 -- 2018-06-09

Åtal som den tilltalade frikänns från
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-06-05

Påföljd m.m.
Fängelse 1 år 2 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Fanny Ahlstedt Sahls skadeståndsyrkande avslås.
2. Sekretess NN 36 skadeståndsyrkande avslås.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Advokat Viktor Svartz får ersättning av staten med 1 052 126 kr. Av beloppet avser 668

955 kr arbete, 125 235 kr tidsspillan, 47 511 kr utlägg och 210 425 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Elsa Segerros, se sidan 7.
3. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
Mike Berg, 19990614-1974
Frihetsberövande: Häktad
Storgatan 13 Lgh 1103
171 63 Solna

Offentlig försvarare:
Advokat Patric Lindblom
Sju Advokater KB
Box 22016
104 22 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch
Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm

2. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-06-05

Påföljd m.m.
Fängelse 4 år 10 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Mike Berg ska solidariskt med Sebastian Asaba, Pedram Fakhimi, Sebastian Makonnen

och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Fanny Ahlstedt Sahl med 60 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

2. Mike Berg ska solidariskt med Sebastian Asaba, Pedram Fakhimi, Sebastian Makonnen
och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Sekretess NN36 med 75 000 kr jämte ränta
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess betalning
sker.

Häktning m.m.
Mike Berg ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Patric Lindblom får ersättning av staten med 1 228 716 kr. Av beloppet avser 725 190

kr arbete, 202 400 kr tidsspillan, 55 383 kr utlägg och 245 743 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Elsa Segerros, se sidan 7.
3. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
Pedram Fakhimi Banafsheh Varagh, 19970701-8058
Frihetsberövande: Häktad
c/o Taher Fakhimi
Hagalundsgatan 12 Lgh 1904
169 63 Solna

Offentlig försvarare:
Advokat Marcus Lodin
Brottsbyrån Advokaterna Åkermark &
Lodin AB
Parmmätargatan 7
112 24 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch
Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm

2. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-06-05

Påföljd m.m.
Fängelse 7 år 4 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Pedram Fakhimi ska solidariskt med Mike Berg, Sebastian Asaba, Sebastian Makonnen

och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Fanny Ahlstedt Sahl med 60 000 kr jämte
ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

2. Pedram Fakhimi ska solidariskt med Mike Berg, Sebastian Asaba, Sebastian Makonnen
och Hrayr Megerdijian betala skadestånd till Sekretess NN36 med 75 000 kr jämte ränta
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess betalning
sker.

Häktning m.m.
Perdam Fakhimi ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Marcus Lodin får ersättning av staten med 1 266 689 kr. Av beloppet avser 761 070 kr

arbete, 194 810 kr tidsspillan, 57 471 kr utlägg och 253 338 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Elsa Segerros, se sidan 7.
3. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
Hrayr Megerdijian, 19960605-5870
Frihetsberövande: Häktad
Hjalmar Bergmans Väg 14 Lgh 1102
703 59 Örebro

Offentlig försvarare:
Advokat Tobias Enochson
Advokatfirman En&Son AB
Karlaplan 12
115 20 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch
Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm

2. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Mord, 3 kap 1 § brottsbalken

2018-06-05

Påföljd m.m.
Fängelse på livstid

Skadestånd
1. Hrayr Megerdijian ska solidariskt med Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian

Makonnen och Sebastian Asaba betala skadestånd till Sekretess NN36 med 75 000 kr
jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

2. Hrayr Megerdijian ska solidariskt med Mike Berg, Pedram Fakhimi, Sebastian
Makonnen och Sebastian Asaba betala skadestånd till Fanny Ahlstedt Sahl med 60 000
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 5 juni 2018 till dess
betalning sker.

Häktning m.m.
Hrayr Megerdijian ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft
mot honom.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Tobias Enochson får ersättning av staten med 1 086 431 kr. Av beloppet avser 700 695

kr arbete, 103 730 kr tidsspillan, 64 720 kr utlägg och 217 286 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Elsa Segerros, se sidan 7.
3. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10
meddelad i
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

B 8658-18, B 1546-19

Tilltalad
LISA Matilda Pettersson, 19991030-2562
Tystbergavägen 35
122 41 Enskede

Offentlig försvarare:
Advokat Martin Cullberg
Advokatbyrån Martin Cullberg AB
Sankt Eriksgatan 60A
112 34 Stockholm

Åklagare
Kammaråklagarna Sara Norling och Zilla Hirsch
Åklagarmyndigheten
City åklagarkammare i Stockholm
Box 70296
107 22 Stockholm

Målsägande
1. Fanny Ahlstedt Sahl

Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Målsägandebiträde:
Anton Strand
c/o Advokatfirman Defens Ab
Kornhamnstorg 57
111 27 Stockholm

2. Sekretess NN36, se Partsbilaga sekretess
Sekretess

Målsägandebiträde:
Elsa Segerros
c/o Försvarsadvokaterna Stockholm Hb
Box 12107
102 23 Stockholm

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

DOM
2019-06-10

Mål nr: B 6955-18

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67)

2018-06-05 -- 2018-06-09
2. Penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

2018-05-26

Åtal som den tilltalade frikänns från
Medhjälp till mord, 3 kap 1 § samt 23 kap 4 § brottsbalken

2018-06-05

Påföljd m.m.
Fängelse 1 år 3 månader

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Fanny Ahlstedt Sahls skadeståndsyrkande avslås.
2. Sekretess NN36:s skadeståndsyrkande avslås.

Sekretess
Sekretessen för uppgifterna i läkarintyg, aktbil. 435, obduktionsprotokoll, s. 3244-3292 i
aktbil. 289 samt inspelade förhör med SekretessNN36 såvitt avser uppgifter som kan röja
hennes identitet, som föredragits inom stängda dörrar, ska bestå. Samma ska gälla för hemlig
partsbilaga sekretess. Detta avser B 1546-19.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Martin Cullberg får ersättning av staten med 909 580 kr. Av beloppet avser 567 180 kr

arbete, 104 995 kr tidsspillan, 55 489 kr utlägg och 181 916 kr mervärdesskatt.
Kostnaden ska stanna på staten.

2. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Elsa Segerros, se sidan 7.
3. Beträffande ersättning avseende målsägandebiträdet Anton Strand, se sidan 7.

___________________________________
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INLEDNING / SAMMANFATTNING 
 

Tingsrätten har genom denna dom avgjort tre mål med separata åtal om vissa brott 

efter att ha hållit en gemensam rättegång mellan den 30 januari och den 17 maj i år. 

Två mål avser åtal om brott i Göteborg där huvudåtalen är mord, medverkan till 

mord alternativt skyddande av brottsling, grovt brott, och anstiftan av mord på 

Guldheden den 20 maj 2018 respektive förberedelse till mord i Göteborg den 26 

juni 2018.  De tredje målet avser som huvudåtal mord och medverkan till mord på 

Lidingö, Stockholm, den 5 juni 2018. De tilltalade är ungdomar från Göteborg och 

Stockholmsområdet. Det är fem tilltalade i målen avseende brott i Göteborg och sju 

tilltalade i målet avseende brott på Lidingö. En tilltalad är åtalad i alla tre målen och 

en annan tilltalad är åtalad i två mål. Åklagarna har valt att åtalen skulle behandlas i 

en gemensam rättegång och som skäl anfört bl a att målen delvis har gemensamma 

tilltalade och att det finns vissa likheter i uppläggen/modus av brotten.  

 

Förutom huvudåtalen finns det även vissa andra begränsade åtal mot en del av de 

tilltalade som också avgjorts genom denna dom. Målsägandena har framställt 

skadeståndsyrkanden. Åklagaren har också yrkat förverkande av visst gods.  

 

Tingsrätten har bl a dömt två tilltalade för mord på Guldheden och två tilltalade för 

skyddande av brottsling, grovt brott, men frikänt en tilltalad för anstiftan av det 

mordet. Tingsrätten har frikänt de tilltalade för förberedelse till mord i Göteborg. 

Tingsrätten har bl a dömt två tilltalade för mord på Lidingö och tre tilltalade för 

medhjälp till det mordet samt frikänt två tilltalade för medhjälp till mordet. 

 

Tingsrätten anser att påföljden för båda morden ska bestämmas till livstid för 

gärningsman som fyllt 21 år. Det är en tilltalad som fyllt 21 år och har dömts till 

livstid. Övriga tilltalade var 16 – 20 år vid brotten. Påföljden har med hänsyn till 

deras ungdom och/eller den tid de varit anhållna och häktade bestämts till 
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varierande fängelsestraff respektive sluten ungdomsvård. Fem tilltalade ska kvarbli 

i häkte i väntan på lagakraftvunnen dom. Tingsrätten har också dömt ut skadestånd 

till närstående till de båda avlidna. 

1. Mord, anstiftan av och medhjälp till mord i 
Guldheden, skyddande av brottsling, grovt brott, 
grovt vapenbrott samt brott mot vapenlagen  

 
1.1. Inledning  

 

Den 20 maj 2018, kl 19.36, sköts en 32-årig man, Javier Flores, till döds i sin bil på 

Syster Estrids gata i stadsdelen Guldheden i Göteborg. Vapnet har inte påträffats. 

Under bilen hade det satts en GPS-sändare (puck), vilket medför att bilens position 

kan följas av den som administrerar sändaren. Ett flertal personer befann sig i 

närheten vid skjutningen och flera av dem ringde SOS-samtal och larmade om 

händelsen och att en bil lämnade platsen efter skotten. En bil, en svart Volvo S40, 

påträffades något senare på kvällen på Falkenbergsgatan, som ligger i närheten av 

Syster Estrids gata. Bilen hade under kvällen satts i brand men branden släcktes 

tämligen omgående.  

 

De tilltalade är 17 – 20 år. Dodou Jallow bor i Göteborg. De övriga tilltalade bor i 

närheten av Stockholm. De tilltalade befann sig i Göteborg vid tiden för händelsen. 

De tilltalade har förnekat mord eller delaktighet i mord. 

 

1.2 Yrkanden m m 
 

Åklagarens ansvars- och förverkandeyrkanden, se bilaga 1 (åp 1-2). 

 

Åklagaren har sammanfattningsvis gjort gällande att det var Sebastian Makonnen 

och Nada Gaballa som tillsammans och i samförstånd utfört dödsskjutningen, att 
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Dodou Jallow förmått Sebastian Makonnen och Nada Gaballa till gärningen samt 

att Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman främjat gärningen genom att ha hjälpt 

till på vissa sätt. Samtliga tilltalade är också åtalade för grovt vapenbrott samt 

Dodou Jallow även för brott mot vapenlagen (åp 2). 

 

Åklagaren har beträffande Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman gjort gällande 

att de genom det som i gärningsbeskrivningen påståtts vara medhjälp i vart fall gjort 

sig skyldiga till skyddande av brottsling, grovt brott. 

 

Målsägandena, som biträtt aktuellt åtal, har yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 

2. Målsäganden Narin Karadaghi har dock justerat sitt yrkande om sveda och värk i 

enlighet med sid 2 i bilaga 2. 

 

Det antecknas också att det skadeståndsyrkande som framställts mot Nada Gaballas 

pappa, Mohamed Gaballa, har avskilts för att handläggas som ett tvistemål och 

alltså inte kommer prövas i detta mål. 

 

1.3 De tilltalades inställningar 
 

Nada Gaballa, Dodou Jallow och Sebastian Makonnen har förnekat gärningarna. 

 

Alina Ghorbandi har förnekat brott och därvid gjort gällande att hon saknat uppsåt 

till brott. 

    

Elisabeth Hoffman har erkänt grovt vapenbrott och medgett de övriga 

omständigheterna som lagts henne till last i gärningsbeskrivningen men har bestritt 

ansvar för brott i de delarna enligt följande. Vid utförandet av det som lagts henne 

till last i gärningsbeskrivningens femte och sjätte stycke, saknade hon uppsåt till att 
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det var medhjälp till mord. Hon trodde att det kanske var medhjälp till rån. Vid 

mottagandet av pengarna (stycke sju) hade hon däremot fått vetskap om att det varit 

fråga om mord och har gjort gällande att mottagandet därmed inte utgör medhjälp 

till mord eftersom mordet då redan var fullbordat. Hon har, som hon får förstås, 

överlämnat bedömningen avseende påståendet om skyddande av brottsling, till 

tingsrättens bedömning. 

 

De tilltalade har lämnat förverkandeyrkandena utan erinran. 

 

De tilltalade har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till inställningarna i 

skuldfrågorna, det vill säga att de inte har gjort sig skyldiga till aktuella brott. De 

tilltalade har, för det fall att de döms för brott, godtagit att betala yrkat skadestånd, 

förutom Alina Ghorbandi, som avseende yrkandena om inkomstförlust har 

överlämnat bedömningen av beloppens skälighet till tingsrätten. Alina Ghorbandi 

har dock inte velat ange någon grund för varför yrkade belopp för inkomstförlust 

inte skulle kunna godtas eller vara felaktiga.  

 

1.4 Vårdnadshavarnas inställningar till skadeståndsyrkandena 
 
Vårdnadshavarna har lämnat samma inställning som respektive tilltalat barn, 

förutom Nada Gaballas mamma, Houria Bzioui, som gjort gällande följande. 

Skadeståndsbeloppet avseende henne ska jämkas till noll då Nada Gaballa vid tiden 

för påstått brott var omhändertagen enligt LVU medförande att hon då inte hade 

någon möjlighet att utöva någon omvårdnad om Nada Gaballa. 

 

1.5 Åklagarens sakframställning 
 

Åklagaren har sammanfattningsvis gjort gällande följande. (Samtliga angivna 

datum avser år 2018) 
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Mordet har sin bakgrund i en gängkonflikt som pågår mellan två kriminella 

grupperingar i stadsdelen Biskopsgården i Göteborg. Inom ramen för konflikten har 

det förekommit mord och mordförsök. Dodou Jallow tillhör en av grupperingarna 

och Javier Flores tillhörde den andra. Aktuellt mord utgör ett kontrakterat dödande 

med anledning av konflikten. 

 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa har tillsammans och i samförstånd 

uppsåtligen berövat Javier Flores livet mot betalning men det var Sebastian 

Makonnen som utförde skjutningen. Dodou Jallow har ensam eller tillsammans och 

i samförstånd med annan förmått Sebastian Makonnen och Nada Gaballa att utföra 

mordet och deltagit i planeringen. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi har 

främjat mordet genom att hjälpa till på vissa sätt, bl a genom att hantera kläder och 

vapen samt låsa in dessa i ett förvaringsskåp på centralstationen i Göteborg. 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi har fått instruktioner om vad de skulle 

göra främst genom Nada Gaballa. Samtliga tilltalade har innehaft mordvapnet. 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa har även transporterat vapnet från 

centralstationen i Göteborg dagen efter mordet.  

 

Sebastian Makonnen kom till Göteborg den 5 maj. Han åkte till Göteborg i bil, en 

svart Volvo S40 med registreringsnummer RBS 059, tillsammans med tre andra 

killar, bl a Mike Berg som var registrerad ägare till bilen. Nada Gaballa kom till 

Göteborg dagen efter med tåg och hade då med sig Sebastian Makonnens 

mobiltelefon. Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman kom med tåg till Göteborg 

den 19 maj efter att Nada Gaballa bett dem komma och gett instruktioner om resan. 

Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman hade innan resan, enligt instruktioner från 

Nada Gaballa, hämtat nycklar av Mike Berg till Mike Bergs bil, som var kvar i 

Göteborg, och pengar till tågbiljetterna. Nada Gaballa, Alina Ghorbandi, Elisabeth 

Hoffman, Sebastian Makonnen och Dodou Jallow befann sig och sov i den lägenhet 
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som Dodou Jallow bodde i på Andra Långgatan 8 i centrala Göteborg, natten mellan 

den 19 och 20 maj. Under den tiden i lägenheten skedde viss planering om vad som 

skulle ske på dagen, det vill säga den 20 maj, främst vad Elisabeth Hoffman och 

Alina Ghorbandi, skulle göra, bl a att hantera kläder. Det pratades också om den 

aktuella mannen och att bränna en bil samt att kommunikationen dem emellan 

skulle ske via appen Wickr.  

 

Vid 18-tiden den 20 maj lämnade Dodou Jallow lägenheten på Andra Långgatan 

och körde iväg i en röd bil, en Citroen C3, som han nyttjade. Kort därefter lämnade 

Sebastian Makonnen, Nada Gaballa, Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman 

lägenheten och åkte efter, i Mike Bergs svarta Volvo S40. Dodou Jallow körde före 

Volvon och visade vägen för de andra. Bilarna gjorde ett kort stopp på 

Föreningsgatan där Dodou Jallow lämnade bilen och kom tillbaka med mordvapnet 

och handskar, förvarade i en blå IKEA-kasse. Bilarna kördes därefter en kort 

sträcka till ett mer undanskymt ställe intill Övre Fogelbergsgatan där bilarna 

stannades. Dodou Jallow lämnade där över IKEA-kassen med vapnet till Sebastian 

Makonnen, som visade upp vapnet, en AK47, i bilen. Nada Gaballa uttryckte att 

hon ville vara med Sebastian Makonnen i bilen hela vägen. Alina Ghorbandi 

släpptes av vid en busshållplats på Pilgårdsgatan. Där skulle hon vänta för att sedan 

ta emot vapnet. Elisabeth Hoffman släpptes därefter av på Falkenbergsgatan. 

Elisabeth Hoffman, som hade den blåa IKEA-kassen samt Sebastian Makonnens 

och Nada Gaballas mobiltelefoner, skulle vänta till Sebastian Makonnen och Nada 

Gaballa kom tillbaka för att då ta emot kläder och bränna Volvon. Sebastian 

Makonnen och Nada Gaballa var båda i den svarta Volvobilen på mordplatsen men 

det var Sebastian Makonnen som sköt varefter de åkte från platsen. Javier Flores bil 

kunde lokaliseras genom den GPS-puck som satt under dennes bil.  

 

Planen var att efter mordet lämna vapnet till Alina Ghorbandi där hon väntade men 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa hittade inte henne. Troligen körde Sebastian 
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Makonnen, som inte är från Göteborg, fel väg.  Sebastian Makonnen och Nada 

Gaballa körde då till Falkenbergsgatan där Elisabeth Hoffman väntade samt 

lämnade vapnet och kläder som använts vid mordet och som Sebastian Makonnen 

tog av sig, till Elisabeth Hoffman. Elisabeth Hoffman åkte därefter med vapnet och 

kläderna, förvarade i IKEA-kassen, enligt instruktion, till centralstationen i 

Göteborg. På centralstationen mötte Elisabeth Hoffman Alina Ghorbandi, som där 

också bar IKEA-kassen med vapnet m m. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi 

ställde in IKEA-kassen med dess innehåll i ett förvaringsskåp på centralstationen ca 

kl 20.30. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi återvände till skåpet efter någon 

halvtimme och låste skåpet, något som de missat att göra när kassen ställdes in. 

Sebastian Makonnen, Nada Gaballa, Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman firade 

därefter genomfört uppdrag på en restaurang på Kristinelundsgatan i centrala 

Göteborg. Det är oklart vem som satte eld på den svarta Volvon, men det var inte 

någon av Sebastian Makonnen, Nada Gaballa, Alina Ghorbandi eller Elisabeth 

Hoffman.  

 

Den 21 maj uppmanades Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman att på 

förmiddagen träffa någon för att motta pengar för Sebastian Makonnens och Nada 

Gaballas räkning, vilket de gjorde. Det var betalningen för mordet, ca 100 000 kr, 

vilket var mindre än vad Sebastian Makonnen och Nada Gaballi räknat med. Alina 

Ghorbandi och Elisabeth Hoffman fick också en viss begränsad del av pengarna 

men mindre än vad som utlovats. Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman lämnade 

Göteborg med 12.29-tåget den 21 maj. Den 21 maj var Sebastian Makonnen och 

Nada Gaballa och handlade på NK för ca 15 000 kr och betalade kontant med 500-

kronors sedlar. Nada Gaballa hämtade därefter, samma dag, den blå IKEA-kassen 

med bl a vapnet från förvaringsskåpet kl 13.24 men lämnade kvar en väska med 

kläder tillhörande Alina Ghorbandi och en huv-jacka. Sebastian Makonnen och 

Nada Gaballa tog därefter tillsammans tåget till Stockholm. Sebastian Makonnen 

och Nada Gaballa hade då med sig mordvapnet. Sebastian Makonnen och Nada 
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Gaballa har varit tillsammans i princip hela tiden de var i Göteborg den 6-21 maj. 

Vid tömning av det aktuella skåpet på centralstationen påträffades Alina 

Ghorbandis väska och bl a en svart huv-jacka. På huv-jackan fanns partiklar med 

sådan typ av sammansättning som de tändsatspartiklar från patronhylsor som 

använts vid mordet. NFC:s slutsats av detta är att jackan har varit i nära anslutning 

till det skjutvapen som användes vid aktuell skjutning.  

 

Vid husrannsakan den 27 juni i en lägenhet på Övre Fogelbergsgatan i Göteborg 

påträffades brev, räkningar och medicin som tillhör Dodou Jallow och som också 

påträffades vid husrannsakan den 23 maj i den lägenhet på Andra Långgatan 8 där 

Dodou Jallow bodde. Det påträffades den 27 juni i lägenheten på Övre 

Fogelbergsgatan även GPS-puckar i en plastpåse. På plastpåsens utsida fanns 

Dodou Jallows fingeravtryck.  De GPS-puckarna är från samma leverans och har 

beställts av samma person som den GPS-puck som satt under Javier Flores bil. Vid 

husrannsakan den 23 maj i lägenheten på Andra Långgatan 8 påträffades också 50 

stycken patroner (åtalspunkten 2).  

 

De tilltalade använde vid tiden för händelsen följande mobiltelefonnummer. 

Sebastian Makonnen: --5375. Dodou Jallow: --5320. Nada Gaballa: -- 9916 och  

--2379. Alina Ghorbandi: -- 8003. Elisabeth Hoffman: --8734. 

 

1.6 Målsägandebiträdets och försvararnas sakframställningar 
 

Målsägandebiträdet advokat Gaestadius har konstaterat att yrkandena i allt 

väsentligt har vitsordats men har redogjort för åberopade handlingar avseende 

inkomstförlust. Avseende skadeståndsyrkandet gentemot Nada Gaballas mamma, 

Houria Bzioui, har anförts att Houria Bzioui motsatt sig ett LVU-beslut beträffande 

dottern, vilket bör medföra att skadeståndet i vart fall inte helt ska jämkas med 

hänsyn till att dottern var föremål för LVU aktuell tidpunkt. 
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Försvararna har sammanfattningsvis anfört följande. (Samtliga angivna datum avser 

år 2018) 

 

Advokat Dahlqvist (Sebastian Makonnens försvarare) 

Sebastian Makonnen har valt att använda sin rätt att inte lämna några uppgifter 

under förundersökningen. Flera delar av åklagarens uppgifter i sakframställningen 

bygger på känslor och på vad personer sagt till varandra och är till stora delar en 

sammanfattning av vad medtilltalade Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi 

berättat. Det är dock inte ostridiga uppgifter. Det finns skäl att ifrågasätta flera 

uppgifter. Delar av uppgifter från Elisabeth Hoffman lämnades vid ett första förhör 

utan försvarare närvarande. Det kan då med stöd av EKMR ifrågasättas om 

uppgifterna kan läggas till grund för fällande dom. Sebastian Makonnen var inte på 

brottsplatsen vid mordet. Vittnen har gett signalement på misstänkt gärningsman 

som utesluter Sebastian Makonnen. Sebastian Makonnen är inte åtalad för annat än 

som gärningsman för mord. Sebastian Makonnen kommer inte att kommentera 

någon eventuell annan medverkan och utnyttjar därmed sin rätt att inte 

självinkriminera sig. Ett flertal av åklagarens åberopade tekniska bevisning, bl a 

DNA-profiler, visar spår från andra personer. Åklagarens utredning om skottvinklar 

visar att skytten var betydligt längre än Sebastian Makonnen.  

 

Advokat Carlström (Dodou Jallows försvarare) 

Dodou Jallow kände inte Javier Flores eller hade något fiendeskap gentemot denne. 

Det kan finnas någon annan anstiftare men det känner Dodou Jallow inte till något 

om. Det var flera andra personer som också hade tillgång till lägenheten på Andra 

Långgatan 8 och hade saker som kan hänföras till dem där. Det påträffades bl a 

fingeravtryck på kuvertet med ammunition i lägenheten från en person som inte 

omfattas av åtalet. Dodou Jallow har inte tillgång till lägenheten på Övre 

Fogelbergsgatan men har varit där vid ett tillfälle. Dodou Jallow har inte flyttat 
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några saker som tillhör honom till den lägenheten. Åklagaren har ibland redovisat 

uppgifter från förundersökningen på ett felaktigt sätt. Det är t ex rätteligen en 

tredjehandsuppgift från en medtilltalad att Dodou Jallow skulle ha sagt att de inte 

behövde tänka på var personen är för det fanns en GPS-puck. När den röda 

citroenen kontrollerades av polis satt inte Dodou Jallow i bilen utan kom gående till 

bilen. Det var därför Dodou Jallows mobiltelefon kopplades upp under samma mast 

som bilens position. Det kan noteras att Dodou Jallow hade flera mobiltelefoner och 

ibland lånade ut dem.  

 

Advokat Silbersky (Alina Ghorbandis försvarare) 

Som åtalet är utformat gentemot Alina Ghorbandi, förnekar hon all inblandning i 

brott. 

 

Advokat Hansson (Nada Gaballas försvarare) 

Nada Gaballa känner Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi samt hade ett kortare 

förhållande med Sebastian Makonnen i april-maj. Nada Gaballa kände inte Dodou 

Jallow. Den 22 maj, dagen efter Nada Gaballa kom hem från Göteborg, placerades 

hon på ett SIS-hem och fick inte ha tillgång till telefon eller dator. Nada Gaballa var 

i Göteborg den 6-21 maj för att umgås med sin pojkvän Sebastian Makonnen men 

vistelsen blev inte helt som hon trott. Nada Gaballa ville åka tillbaka till Stockholm 

tidigare än vad som blev. Nada Gaballa brukar mobiltelefonnumret -- 9916 men 

lånar ut sin mobiltelefon till andra. Numret -- 2379 är inte Nada Gaballas.  

 

Advokat Aasheim (Elisabeth Hoffmans försvarare) 

Elisabeth Hoffman känner Nada Gaballa och Alina Ghorbandi men kände inte 

Sebastian Makonnen och Dodou Jallow. Innan Elisabeth Hoffman åkte till 

Göteborg hade Nada Gaballa bett Elisabeth Hoffman hjälpa till vid ett rån i 

Göteborg genom att knacka på en dörr och locka ut rånoffret, något som Elisabeth 

Hoffman slutligen sade nej till. Den 17 maj pratade Elisabeth Hoffman med Nada 
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Gaballa, som ville hem från Göteborg men fick inte det för sin pojkvän. Elisabeth 

Hoffman övertalade Alina Ghorbandi att åka med till Göteborg. Innan det bad Nada 

Gaballa Elisabeth Hoffman att ta med en bilnyckel från Stockholm, mot betalning, 

vilket skedde. Då förstod Elisabeth Hoffman att något brottsligt kanske skulle ske i 

Göteborg i samband med en bil. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi kom med 

tåg till Göteborg den 19 maj. I Göteborg drogs Elisabeth Hoffman stegvis in i 

gärningen, först bad Nada Gaballa Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi att 

spana på en person, därefter byttes uppdraget till att i stället avse att ta emot kläder 

och bränna en bil. Elisabeth Hoffman fick uppdraget att ta emot kläder den 20 maj i 

samband med att de lämnade lägenheten på Andra Långgatan. Det är ca tre 

kilometers bilväg mellan lägenheten och mordplatsen. Efter mordet tog Elisabeth 

Hoffman emot en IKEA-kasse med kläder och vapen av Sebastian Makonnen, som 

var stressad. Elisabeth Hoffman åkte därefter till centralstationen, där hon träffade 

Alina Ghorbandi, varefter de satte in IKEA-kassen i ett förvaringsskåp på stationen. 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi fick genom en nyhetsnotis i 

mobiltelefonen veta att det skett ett mord och började då få misstankar att vad de 

hjälpt till med. Elisabeth Hoffman, Alina Ghorbandi, Nada Gaballa och Sebastian 

Makonnen träffades därefter på en bar och då förstod Elisabeth Hoffman att det rört 

sig om mord och fick höra att den döde var kriminell. Den 21 maj ombads Elisabeth 

Hoffman och Alina Ghorbandi hämta pengar då Nada Gaballa och Sebastian 

Makonnen var rädda för att bli skjutna om de gjorde det själva. Elisabeth Hoffman 

fick 7-8 000 kr för sin medverkan, vilket var för lite. Elisabeth Hoffman upplevde 

att hon blivit grundlurad på både gärningen och betalningens storlek. Sebastian 

Makonnen ville att Elisabeth Hoffman skulle transportera vapnet till Stockholm, 

vilket hon i ett sms nekade till. Sebastian Makonnen ringde senare till Elisabeth 

Hoffman och sade att en viss kille gripits och att Sebastian Makonnen ville ge 

Elisabeth Hoffman vissa förhållningsorder om vad hon skulle säga. Elisabeth 

Hoffman ansåg själv att det enda hon kunde ha gjort sig skyldig till var grovt 

vapenbrott. Elisabeth Hoffman reste som planerat till sin mamma i USA i juni men 
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återvände frivilligt till Sverige, när hon hört vad som hänt, och sökte upp polis. 

Elisabeth Hoffman var inledningsvis bitter på Nada Gaballa och Sebastian 

Makonnen och lämnade därför främst i början av utredningen vissa uppgifter som 

var felaktiga. Det är uppenbart att planeringen och utförandet av gärningen är 

amatörmässig.  

 

1.7 Åberopad bevisning 
 

Åklagaren har åberopat omfattande muntlig och skriftlig bevisning, som framgår av 

bilaga 1 samt viss övrig bevisning. 

 

Målsägandena har åberopat viss skriftlig bevisning i skadeståndsdelen (se aktbil 

512, 513 och 566) och även i ansvarsdelen.  

 

På Sebastian Makonnens begäran har vittnesförhör skett med Christer Kennedy och 

Mathias Novakovic avseende iakttagelser i samband med skottlossningen på Syster 

Estrids gata. Sebastian Makonnen har också åberopat viss skriftlig bevisning.  

 

De övriga tilltalade har åberopat viss skriftlig bevisning. 

 

Åklagarens åberopade bevisning som inte framgår av domsbilagorna och de övrigas 

bevisning avseende ansvarsdelen framgår av tingsrättens anteckningar från 

huvudförhandlingen. 

 

1.8 De tilltalades uppgifter 
 
 

Sebastian Makonnen har uppgett att han inte var på platsen vid skjutningen och inte 

gjort något av det som åklagaren påstått. Vidare att han på något annat sätt kan ha 

varit inblandad i gärningen men något sådant har åklagaren inte lagt honom till last 
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samt att Dodou Jallow inte förmått honom till den påstådda gärningen. Sebastian 

Makonnen har i övrigt inte lämnat några uppgifter. 

 

Dodou Jallow har uppgett sammanfattningsvis följande. På en väns begäran lät han 

några stockholmare som visade sig vara Sebastian Makonnen, Nada Gaballa, 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi sova i hans lägenhet på Andra Långgatan 

8. De fyra sov där den 19-20 maj 2018. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi 

fick sova bredvid honom i hans dubbelsäng. Den 20 maj 2018 ombads han av en 

vän att lämna tillbaka den röda Citroen-bilen han lånat dagen innan och ta med sig 

stockholmarna till ett ställe vid Vasaplatsen. Han stannade vid Föreningsgatan och 

pratade lite med Sebastian Makonnen som kom ut ur en bil där denne och de tre 

tjejerna satt, varefter han såg sin vän komma. Han har inget med lägenheten på 

Övre Fogelbergsgatan att göra. Han var inte i Sverige vid husrannsakan där. Han 

har inte flyttat några personliga tillhörigheter till lägenheten på Övre 

Fogelbergsgatan. Den som samlade ihop saker från lägenheten på Andra Långgatan 

8 tog väl sakerna i en påse som han tagit i. Det bodde och befann sig ofta fler 

personer i lägenheten på Andra Långgatan 8. Det patroner som påträffades i 

lägenheten på Andra Långgatan 8 är inte hans.  

 

Nada Gaballa har sammanfattningsvis uppgett att hon inte haft någon vetskap om 

eller delaktighet i mordet och inte sett något vapen, att hon den 20 maj 2018 åkte i 

Volvon med Sebastian, Elisabeth och Alina, som gav vissa instruktioner, en blond 

kille som gav instruktioner, och en eritrian, att hon och de andra tjejerna blev 

avsläppa ur bilen, att hon glömde sin mobil i bilen, att hon och Elisabeth efter ca 10 

minuter blev upphämtade med bilen, att Elisabeth natten innan i lägenheten haft sex 

med den blonde killen och eritrianen samt att Alina ”varit på” Sebastian. Vidare att 

hon inte velat berätta om händelsen före huvudförhandlingen då hon fram till kort 

före huvudförhandlingen fått veta att det fanns en hotbild mot henne och hennes 

familj. 
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Elisabeth Hoffman har uppgett sammanfattningsvis följande. Hon ber om ursäkt till 

målsägandena för sin del av händelsen. Nada hade åkt till Göteborg och varit där 

några dagar. Nada ringde den 8-9 maj 2018 och sade att Nada skulle vara med om 

ett rån samt frågade om hon ville vara med genom att knacka på en dörr. Hon skulle 

få betalt för detta. Det verkade dock inte bli något med rånet. Nada ringde igen och 

ville komma tillbaka hem men fick inte lämna Göteborg för sin pojkvän Sebastian. 

Nada och hon bestämde att hon skulle komma ned till Göteborg för att hämta Nada 

och för att de skulle ha kul i Göteborg. Hon övertalade Alina att följa med till 

Göteborg. Innan de åkte bad Nada henne att träffa en kille och få bilnycklar som 

Sebastian behövde, och ta med dem till Göteborg. Hon skulle få 10 000 kr för det. 

Hon träffade killen i Solna och fick bilnycklarna dagen innan de åkte till Göteborg. 

På Nadas uppmaning träffade hon killen igen i Solna för att få pengar till 

tågbiljetterna till Göteborg. Den gången var Alina också med. Killen är Mike Berg 

men hon visste inte hans namn då. När hon och Alina kom till Göteborg mötte Nada 

dem på centralstationen. Kort därefter frågade Nada om de kunde hjälpa till med 

några småsaker/göra några tjänster och få betalt för det, 10 000-20 000 kr beroende 

på hur mycket Sebastian själv skulle få. Det gällde att hålla utkik efter en person. 

De skulle få speciella mobiler för detta men de fick aldrig några mobiler. Hon sade 

ok men Alina svarade inte. Nada tog därefter med dem till lägenheten i närheten av 

Järntorget. Där hälsade de på Sebastian och något senare på en kille som 

presenterade sig som City men som hon vet nu, är Dodou. Förutom de fem tilltalade 

var det ytterligare en kille som sov i lägenheten den natten.  

 

Följande hände dagen efter, d v s den 20 maj 2018. Det kom några killar till 

lägenheten med mat och städade. Dodou sade att hon och Alina inte behövde hålla 

utkik efter personen och Nada sade att de hade GPS på honom. Nada, Sebastian och 

Dodou sade att hon och Alina skulle ta med sig kläder som Sebastian skulle ha och 

ta Sebastians kläder efteråt. Hon, Alina, Nada och Sebastian åkte i väg i en bil. 
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Sebastian körde bilen. De körde efter Dodou som körde en annan bil som var röd. 

De stannade. Sebastian och Dodou pratade. De körde vidare men stannande igen. 

Dodou gav då Sebastian en IKEA-kasse. Sebastian tog upp ett vapen från kassen 

och visade upp i bilen. Nada tog på sig handskar och kände på vapnet, en 

Kalashnikov, men Sebastian sade att Nada inte skulle röra vapnet. Sebastian sade 

också att hon och Alina skulle ta vapnet till Stockholm sen, och få betalt för det. 

Nada sade till Sebastian att Nada ville vara med på platsen och stå vid Sebastians 

sida. Alina uppmanades att vara lugn och sedan ta emot vapnet varefter Alina 

släpptes av. Kort därefter stannade de igen. Sebastian satte på sig mjukiskläderna 

som var i kassen över sina egna kläder, hon fick Nadas och Sebastians 

mobiltelefoner och släpptes av efter att Nada sagt att hon skulle bränna bilen och få 

tändvätska av Dodou. Dodou var också där och sade att hon skulle tända på en gul 

lapp. Hon skulle också ta emot kläder. Nada och Sebastian åkte iväg i den bil de 

fyra åkt i. Dodou åkte iväg i röda bilen. Hon väntade därefter och skulle enbart 

svara i Sebastians telefon när dennes mamma ringde, vilket mamman gjorde. Hon 

hade också IKEA-kassen. Efter ett tag, som kändes som 30 minuter, kom Sebastian 

och Nada tillbaka till henne. Sebastian och Nada var stressade och skrek; var är 

Alina? Sebastian tog av sig kläder och slängde ned dem i IKEA-kassen. Hon fick 

IKEA-kassen med Sebastians kläder och vapnet och order att ta kassen till 

centralstationen. Hon tog sig till centralstationen med kassen, där hon mötte Alina, 

som också bar IKEA-kassen ett tag eftersom den var tung. De la in kassen i ett 

förvaringsskåp. Hon satte inte eld på någon bil. På centralstationen fick Alina en 

push-notis på mobilen där det stod om en skjutning i Göteborg. Hon och Alina 

lämnade centralstationen. Nada ringde och bad om koden till förvaringsskåpet. Hon 

och Alina förstod då att de glömt att låsa och gick tillbaka och låste skåpet. Därefter 

mötte hon och Alina Nada och Sebastian på en bar. Nada var arg på Alina och slog 

Alina. Sebastian sade till Alina att hon inte skulle få betalt men Alina sade att Alina 

stått på sin plats som hon skulle. Nada sade att hon skulle sett hur personen grät 

samt att Sebastian inte känt igen personen och att Nada fick säga att det var den 
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personen varefter Sebastian sköt. Då tänkte hon att -vad har hon blivit inblandad i 

och började förstå att det var mordet. Nada sade att personen var en våldtäktsman, 

kriminell och ändå skulle dö. Sebastian och Nada var glada när de läste i tidningen 

att det misstänktes att det var två män som utfört mordet och inte en man och en 

kvinna. Hon och Alina hämtade dagen efter på uppdrag av Sebastian och Nada och 

för deras räkning pengar, ca 100 000 kr. Hon fick 8 000 kr. Hon ville egentligen 

inte ha smutsiga pengar men hon och Alina behövde pengar till tågbiljetten hem. 

Nada och Sebastian bad henne och Alina att ta med IKEA-kassen med vapnet till 

Stockholm, mot betalning, men de gjorde inte det.  

 

Hon uppgav vissa osanna uppgifter i polisförhör under förundersökningen då hon 

inledningsvis var bitter på Nada, som var hennes vän, för att hon lurats in i detta. 

Hon utelämnade vissa uppgifter vid förhör under förundersökningen för att hon var 

rädd för att själv åka dit. Hon är fortfarande besviken, mest på Nada men också på 

Sebastian. Hon vet att man i dessa kretsar inte skvallrar för polisen och att om man 

gör det innebär det att man är i en hotfull situation. Hon tycker dock inte att detta är 

rätt och berättar därför ändå. De uppgifter som hon lämnat vid huvudförhandlingen 

är korrekta.  

 

Alina Ghorbandi har uppgett sammanfattningsvis följande. Hon övertalades av 

Elisabeth att åka med till Göteborg. Tanken var att hon, Elisabeth och Nada skulle 

ha kul i Göteborg och att Nada skulle följa med tillbaka till Stockholm sen. Nada 

bad henne och Elisabeth att hämta pengar till tågbiljetten av en kille i Solna, vilket 

de gjorde innan resan till Göteborg. Innan de kom till Göteborg sade Elisabeth 

något om att Elisabeth, enligt vad Nada skulle ha sagt, skulle få ca 10 000 kr, för att 

knacka på hos någon som skulle rånas. Hon ställde inga frågor om detta för hon 

ville inte lägga sig i. Hon visste inte att Elisabeth hade en bilnyckel med sig till 

Göteborg. Nada mötte dem vid tåget i Göteborg och tog med dem till en lägenhet i 

närheten av Järntorget. De hälsade på Sebastian som var i lägenheten. Det var 
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Dodou som hyrde lägenheten men det visste hon inte då. Hon och Elisabeth hade 

tråkigt i lägenheten men Nada ville att de skulle vara kvar. Nada sade att hon och 

Elisabeth skulle få mobiler, stå på olika platser och ringa om de såg en person men 

sedan sade Sebastian och Nada att detta inte behövdes. När de var i sovrummet och 

skulle lägga sig kom Dodou, som de hälsat på tidigare under dagen, och de 

kallpratade med honom. Under natten var de fem i lägenheten, hon minns inte om 

någon ytterligare sov på soffan.  

 

Följande hände dagen efter (den 20 maj 2018). Hon var lite irriterad av att behöva 

stanna i Göteborg en dag till. Hon hade tänkt åka hem samma dag som de kommit. 

Hon hade inte ens talat om för sin pappa att hon åkt till Göteborg. Två ljushyade 

killar kom till lägenheten, köpte mat och städade. Hon, Elisabeth, Nada och 

Sebastian satte sig i den svarta Volvon som åklagaren visat på bild. Sebastian körde. 

Dodou hade lämnat lägenheten innan. Ingen sade direkt vad de skulle göra. Det var 

inte läge för att ställa frågor. De åkte i några minuter och stannade sedan. När de var 

på väg till detta stopp mötte de en röd bil med en mörk kille i, det kan ha varit 

Dodou. Hon och Elisabeth blev ombedda att stänga av sina mobiler men det gjorde 

de inte. Hon skickade sin position till sin pappa som efterfrågat den.  Sebastian gick 

ur bilen och kom tillbaka med en IKEA-kasse. De körde en bit till varefter de gjorde 

ett stopp till. Därefter visade Sebastian upp ett större vapen. Efter det vågade hon 

inte ställa någon fråga om vad som skulle hända. Nada sade till Sebastian att Nada 

ville följa med Sebastian. Sebastian sade till henne att hon skulle gå ur bilen, ha 

Sebastians kläder och vänta, vilket skedde. Hon gick till en busshållplats någon 

meter bort, då hon inte kunde stå och vänta i korsningen där hon släpptes av, och 

satte sig att vänta. Hon funderade på att gå därifrån men ville inte överge Elisabeth. 

Efter, som det kändes, en evighet, såg hon en polisbil och ringde Nada, som var sur. 

Hon ringde då Elisabeth som var på väg till centralstationen. Hon åkte också till 

centralstationen där hon mötte Elisabeth som hade IKEA-kassen med vapnet i. Hon 

bar också IKEA-kassen ett tag då den var tung.  De lade in kassen med vapnet i ett 
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förvaringsskåp. När hon och Elisabeth satt och väntade vid skåpet såg hon en push-

notis på mobilen om att en man blivit skjuten i Göteborg. De lämnade 

centralstationen varefter Nada ringde och bad om koden och numret för 

förvaringsskåpet. De insåg då att de inte låst skåpet och gick tillbaka och låste. Hon 

vet inte hur Nada visste att de skulle låsa in vapnet i skåpet. Därefter åkte hon och 

Elisabeth till ett ställe dit Nada meddelat att de skulle åka. Sebastian och Nada kom 

till den bar dit de kommit. Nada var arg på henne för att hon skulle ha väntat på fel 

ställe och gav henne en örfil. När hon pratade med Elisabeth och Nada drog hon 

slutsatsen att Sebastian och Nada varit inblandade i skjutningen. Nada var lite 

hånfull och sade att ”haha, de trodde att det var två män” samt sade att den skjutne 

mannen var en våldtäktsman och tungt kriminell och att det nästan var lika bra att 

han blev skjuten. Vid baren förstod hon och Elisabeth att de varit delaktiga i 

Guldhedsmordet. Sebastian, Nada, Elisabeth och hon gick därefter till ett hotell men 

blev utslänga därifrån och gick till ett annat.  

 

Dagen efter hämtade hon och Elisabeth pengar som de gav till Sebastian. Då trodde 

hon och Elisabeth att det var betalning för Guldhedsmordet. Nada gav 7-8 000 kr 

till Elisabeth, som var besviken. Det kom ett sms att hon och Elisabeth skulle ta 

med vapnet till Stockholm men de gjorde de inte, varefter hon och Elisabeth tog 

tåget till Stockholm. Det var aldrig någon som direkt sade att hon och Elisabeth 

skulle hjälpa till vid ett rån, hon bara trodde det eftersom Elisabeth tidigare pratat 

om något rån. Hade hon vetat att det var fråga om mordet hade hon inte deltagit i 

något. Hon skäms och ångrar all inblandning. Hon har ADHD vilket gör att hon bl a 

har svårigheter att se konsekvenser.  
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1.9 Tingsrättens bedömning av skuldfrågan  
 
Mord 

 

Tingsrätten konstaterar inledningsvis att utredningen entydigt visar att Javier Flores 

dödades genom ett flertal skott med ett automatvapen medföljande de skador samt 

på tid och plats åklagaren påstått. Utredningen visar också att det är uppenbart att 

skjutningen av Javier Flores utgör ett planerat mord. 

 

Vad gäller åklagarens påstående att mordet har sin bakgrund i en gängkonflikt som 

pågår mellan två kriminella grupperingar i stadsdelen Biskopsgården i Göteborg, 

förstår tingsrätten det som att denna omständighet är något som är känt för bl a 

åklagare och polis. Ingen av de tilltalade har bekräftat påståendet. Tingsrätten 

konstaterar att någon utredning till stöd för påståendet inte lagts fram av åklagaren 

avseende detta åtal. Tingsrätten saknar dock anledning att ifrågasätta påståendet.   

 
Mobiltelefonnummer 

 

De tilltalade har medgett att de aktuell period brukat de mobiltelefonnummer som 

åklagaren påstått, på sätt redovisats ovan, förutom Sebastian Makonnen samt Nada 

Gaballa avseende nummer --2379. Medgivandena stöds av åklagarens övriga 

utredning. Det är därmed bevisat att de tilltalade brukat de nummer de medgett. 

 

Av åberopad telefonanalys (ärendeanalys med tidslinje och rum) framgår att det 

främst mot bakgrund av frekventa kontakter med Sebastian Makonnens mamma, 

bokningar av hotell och tågbiljett den 20 respektive 21 maj 2018 i Sebastian 

Makonnens namn och att frekventa kontakter bl a är med dåvarande flickvännen 

Nada Gaballas nummer -- 9916, att slutsatsen har dragits att Sebastian Makonnen 

aktuell tid brukat -- 2379. 
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Av telefonanalysen framgår att Nada Gaballas telefonnummer --9916 vid 20-tiden 

registreras under basstationen i Mölndalsbro, där hon och Sebastian Makonnen även 

filmades av övervakningskamera. Vidare att vid detta tillfälle aktiveras även numret 

--2379, som åklagaren påstått också använts av Nada Gaballa, en kort stund i 

samma mobiltelefon där Nada Gaballas nummer –9916 används. Av 

telefonanalysen framgår också att, mot bakgrund av gemensamma frekventa 

kontakter mellan –9916 och –2379 samt att positioneringarna för --9916 och --2379 

aktuell period vid flera tillfällen följts åt i tid och rum, slutsatsen också har dragits 

att Nada Gaballa brukade även --2379.  

 

Tingsrätten anser att det saknas anledning att ifrågasätta uppgifterna eller de 

slutsatser/analyser som framgår av telefonanalysen. Tingsrätten anser därmed att 

utredningen ger tillräckligt stöd för att det också är bevisat att Nada Gaballa även 

brukat –2379 och att Sebastian Makonnen brukat --5375 under aktuell period. 

 

Att de tilltalade aktuell period brukat de av åklagaren påstådda mobiltelefonnumren 

är av väsentlig betydelse eftersom en stor del av åklagarens utredning bygger på 

mobilnumrens elektroniska spår i form av främst positioner och 

mobiltelefonkontakter.   

 

Skyttens bil 

 

Av utredningen framgår att en svart Volvo S40 med registreringsnummer RBS 059, 

registrerad på Mike Berg, vid 22-tiden den 20 maj 2018 sattes i brand på 

Falkenbergsgatan som ligger i närheten av Syster Estrids gata. Vidare framgår att 

bilen var sliten och att de främre hjulen saknade navkapslar. Branden släcktes dock 

tämligen omgående av vittnet Magnus Olsson. Ett flertal vittnen har uppgett att de 

såg en äldre mörk bil på och vid platsen i samband med skjutningen. Vittnena 

Henrik Pilhem, Anders Alkdal och Robert Garelick har uppgett att det var en Volvo 
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S40. Vittnet Maria Ahlfelt har uppgett att det var en mörk Volvo utan navkapsel. 

Vittnet Darja Psajd har uppgett att hon efter skotten såg en person i luvtröja springa 

in i bilen, troligen till förarplatsen, varefter bilen lämnade platsen. Tingsrätten 

saknar anledning att ifrågasätta vittnenas uppgifter. Tingsrätten anser att det är 

bevisat att den/de som utförde mordet kom till och lämnade mordplatsen i nämnda 

Volvo S40. 

 

De tilltalade, främst Sebastian Makonnen och Nada Gaballa, har kopplingar till 

aktuell bil. Polisen utförde ett fordonsstopp av bilen den 7 maj 2018 på Fjärde 

Långgatan i Göteborg då Sebastian Makonnen körde bilen och bl a Nada Gaballa 

var passagerare. Av åberopad telefonananys framgår att slutsatsen har dragits att 

Sebastian Makonnen åkte från Stockholm till Göteborg den 5 maj 2018 i bilen, 

vilken slutsats tingsrätten saknar anledning att betvivla. Kopplingen till bilen är i 

sammanhanget besvärade för Sebastian Makonnen och Nada Gaballa. Tingsrätten 

återkommer till ytterligare bedömningar som har med bilen att göra.   

 

De tilltalades koppling till varandra 
 

Det är till en början utrett att Nada Gaballa, Elisabeth Hoffman och Alina 

Ghorbandi var kompisar och att Nada Gaballa och Sebastian Makonnen var ett par 

vid aktuell tid. Det är också utrett att de tilltalade befann sig i en lägenhet på Andra 

Långgatan 8 den 19-20 maj 2018 samt att Dodou Jallow vid den tiden hyrde och 

bodde i lägenheten.  

 

Tingsrätten anser att redan dessa omständigheter visar att det i vart fall fanns en 

social koppling mellan samtliga tilltalade och att de bodde i samma lägenhet kort 

innan mordet, vilket i detta sammanhang är besvärande för de tilltalade.  
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Utgångspunkt för åklagarens talan  
 

Åklagarens utredning och talan bygger till stor del på uppgifter som Elisabeth 

Hoffman lämnat och i viss mån även på uppgifter från Alina Ghorbandi, under 

förundersökningen. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi har lämnat tämligen 

omfattande berättelser vid huvudförhandlingen. Tingsrätten bedömer uppgifterna 

nedan.  

 

Tingsrättens bedömning av Elisabeth Hoffmans och Alina Ghorbandis 

uppgifter 

 

Uppgifter från en medtilltalad ska bedömas med stor försiktighet och kan läggas till 

grund för en fällande dom endast om uppgifterna vinner starkt stöd av den övriga 

utredningen. Det har dessutom framkommit att Elisabeth Hoffman främst 

inledningsvis, men även senare, under förundersökningen medvetet lämnat oriktiga 

uppgifter, vilket ytterligare kan försvaga bevisvärdet av hennes uppgifter. 

 

Elisabeth Hoffman har dock i flertalet väsentliga delar lämnat samma uppgifter. 

Uppgifterna är detaljerade på ett sådant sätt att de framstår som självupplevda. 

Elisabeth Hoffman har inte dragit sig för att lämna uppgifter som är 

självutlämnande och medför delaktighet i påstådda gärningar, om än att det inte kan 

uteslutas att hon något tonat ned sin vetskap om händelsen. Det har framkommit att 

Elisabeth Hoffman på eget initiativ kontaktat polisen och lämnat uppgifter. Det har 

inte framkommit någon omständighet som gör att Elisabeth Hoffman har något att 

vinna på att ljuga brott på de övriga tilltalade. Tvärtom har det framkommit att detta 

snarare skulle ha medfört en hotbild mot Elisabeth Hoffman. Det förefaller inte 

heller sannolikt att Elisabeth Hoffman skulle ljuga brott på en medtilltalad med 

hänsyn till att mordet skett inom ramen för en konflikt mellan kriminella nätverk. 

Elisabeth Hoffman har lämnat trovärdiga och därmed godtagbara förklaringar till 

varför hon i vissa delar ljugit eller utelämnat uppgifter för polisen. 
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Elisabeth Hoffmans uppgifter vinner i stora delar stöd av den övriga utredningen, 

huvudsakligen enligt följande. Telefonanalysen ger stöd åt påståendena om 

hämtningen av bilnycklarna i Solna innan Göteborgsresan och uppgifterna om hur 

och när de tilltalade rört sig i Göteborg samt om resan tillbaka till Stockholm för 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi. Telefonanalysen ger också stöd för 

uppgifterna om Elisabeth Hoffmans, Alina Ghorbandis och Nada Gaballas 

mobiltelefonkontakter bl a den 20 maj 2018 liksom för uppgiften att Elisabeth 

Hoffman hade Sebastian Makonnens och Nada Gaballas mobiltelefoner då hon 

väntade efter att ha blivit avsläppt med IKEA-kassen. Uppgifterna om att Nada 

Gaballa hämtade Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi på centralstationen, att 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi bar IKEA-kassen och lade in den i ett 

förvaringsskåp, satt vid skåpet varvid Alina Ghorbandi fick push-notisen stöds 

också av bilder från övervakningskameror. Uppgifterna att Elisabeth Hoffman med 

IKEA-kassen släpptes av och väntade stöds bl a av vittnena Emelie Glamheden och 

Thomas Karlsson. Uppgifterna om hämtandet av pengarna den 21 maj och att 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa fick betalt för gärningen stöds av vittnet 

Omed Kakabra och Joar Ellneford samt av fotografi. Uppgiften att det var planerat 

att Alina Ghorbandi skulle ta hand om vapnet stöds av vittnet Jimmy Qvarnström. 

Tingsrätten har ingen anledning att ifrågasätta vittnenas uppgifter i redovisade 

delar. 

 

Alina Ghorbandi har i stora delar lämnat samma eller liknande uppgifter som 

Elisabeth Hoffman men Alina Ghorbandis uppgifter har ofta varit relativt vaga. 

Även Alina Ghorbandi är medtilltalad varför hennes uppgifter också ska bedömas 

med stor försiktighet. Tingsrätten anser dock, i allt väsentligt av motsvarande skäl 

som avseende Elisabeth Hoffman, att det inte är sannolikt att Alina Ghorbandi 

skulle ljuga brott på de övriga tilltalade och att hennes uppgifter kan tillmätas ett 
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visst bevisvärde. Tingsrätten anser därför att Alina Ghorbandis uppgifter i viss mån 

också ger stöd till Elisabeth Hoffmans uppgifter.  

 

Elisabeth Hoffmans uppgifter får stöd i vissa begränsade delar även av Dodou 

Jallows uppgifter, som tingsrätten, i dessa delar, saknar anledning att ifrågasätta. 

 

Tingsrätten anser sammantaget att Elisabeth Hoffmans uppgifter i stora delar är så  

trovärdiga och tillförlitliga samt har sådant stöd i övrig utredning att de kan läggas 

till grund för en fällande dom. 

 

Avslutande bedömning av åtalspunkten 1 
 

Genom främst Elisabeth Hoffmans uppgifter, med stöd från övrig utredning som 

redovisats ovan, är därmed till en början följande bevisat. Nada Gaballa gav 

Elisabeth Hoffman direktiv att hämta och ta med sig nycklar till skyttens bil, till 

Göteborg. Nada Gaballa frågade, vid ankomsten till Göteborg, om Elisabeth 

Hoffman och Alina Ghorbandi kunde utföra tjänster mot betalning. Viss planering 

och diskussion inför mordet skedde i lägenheten på Andra Långgatan 8, även om 

det inte uttryckligen angavs att det var fråga om ett mord, på dagen den 20 maj där  

Nada Gaballa och Sebastian Makonnen men även Dodou Jallow gav instruktioner 

till Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi bl a om att de skulle ta med kläder till 

Sebastian Makonnen. Dodou Jallow lämnade lägenheten på Andra Långgatan och 

körde en röd bil. Därefter åkte de övriga tilltalade i en annan bil, som kördes av 

Sebastian Makonnen. Bilen gjorde två stopp varvid Sebastian Makonnen efter ett av 

dem kom tillbaka med en IKEA-kasse med ett vapen. Elisabeth Hoffman och Alina 

Ghorbandi släpptes av bilen på angivna platser strax innan mordet för att där sedan 

vänta för att sedan i vart fall ta emot kläder och vapen. Elisabeth Hoffman tog 

därefter emot kläder och IKEA-kassen med vapnet när Sebastian Makonnen och 

Nada Gaballa därefter kom tillbaka samt transporterade detta till centralstationen. 

Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi låste in IKEA-kassen med kläderna och 
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vapnet i ett skåp på centralstationen. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi tog 

dagen efter mordet emot en stor summa kontanter från en okänd person och 

överlämnade kontanterna till Sebastian Makonnen och Nada Gaballa.  

 

Det kan konstateras att Elisabeth Hofman inte var närvarande vid mordet. 

Tingsrätten anser dock med hänsyn till Sebastian Makonnens och Nada Gaballas 

tydliga delaktighet i direktiven till Elisabeth Hoffmans och Alina Ghorbandis 

medverkan, till Sebastian Makonnens och Nada Gaballas hantering av vapnet innan 

mordet, till att Sebastian Makonnen och Nada Gaballa själva åkte vidare med bilen 

och kort efter mordet kom tillbaka med bilen till Elisabeth Hoffman och deras 

beteenden i samband med det, Sebastian Makonnens och Nada Gaballas koppling 

till skyttens bil, till Nada Gaballas uttryck om att vilja vara med Sebastian 

Makonnen och stå vid hans sida, samt samtal efter mordet avseende uppgifter om 

förvaringsskåpet på Centralstationen, till Sebastian Makonnens och Nada Gaballas 

beteende vid baren efter mordet samt till att Sebastian Makonnen och Nada Gaballa 

fick en stor summa kontanter dagen efter mordet, att det praktiskt taget kan 

uteslutas att det finns någon annan rimlig förklaring än att Sebastian Makonnen och 

Nada Gaballa tillsammans och i samförstånd dödat Javier Flores på sätt åklagaren 

påstått. Tingsrätten har även vid denna bedömning ansett Elisabeth Hoffmans 

uppgifter, med stöd från övrig utredning som redovisats ovan, kan läggas till grund 

för att Sebastian Makonnens och Nada Gaballas skuld är bevisad. Gärningen 

avseende Sebastian Makonnen och Nada Gaballa är därmed bevisad. 

 

Uppgifterna som de av Sebastian Makonnen åberopade vittnena lämnat om 

utseende på personer som satt i skyttens bil, i likhet med motsvarande uppgifter som 

lämnats av vittnen åberopade av åklagaren, bygger på kortvariga iakttagelser på håll 

av personer i en bil. Tingsrätten anser att dessa uppgifter inte kan tillmätas någon 

tillförlitlighet. Vad gäller uppgifter från Sebastian Makonnen själv kan konstateras 

att Sebastian Makonnen har utnyttjat sin rätt att inte prata mer än i en mycket 
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begränsad omfattning och valt att inte heller lämna några förklaringar. Sebastian 

Makonnens lämnade uppgifter påverkar därmed inte heller tingsrättens bedömning 

att gärningen är bevisad. Inte heller det förhållandet, som framförts från Sebastian 

Makonnens sida, att polisens inledande kontakt med Elisabeth Hoffman inte skedde 

inom ramen för ett regelrätt förhör. 

 

Tingsrätten konstaterar att Nada Gaballa lämnat sina uppgifter, efter att ha delgetts 

förundersökningen, och först vid huvudförhandlingen och att uppgifterna därför inte 

har kunnat kontrolleras, att flera uppgifter är tämligen vaga och att flera uppgifter 

inte stämmer överens med vad som framkommit av övrig utredning. Tingsrätten 

finner sammantaget att Nada Gaballas uppgifter framstår som en 

efterhandskonstruktion och inte påverkar tingsrättens bedömning att gärningen är 

bevisad. 

 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa ska därmed dömas för mord och i 

brottskonkurrens även för grovt vapenbrott den 20 maj 2018. Av bild från 

övervakningskamera från centralstationen framgår att Nada Gaballa den 21 maj 

2018 tog ut IKEA-kassen från förvaringsskåpet på centralstationen och bar på 

kassen. Av åberopat PM om förvaringsskåpet framgår att skåpet inte öppnats sedan 

det stängdes av Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi. Det är därför bevisat att 

vapnet låg kvar i kassen. Sebastian Makonnen har tidigare pratat om att vapnet ska 

till Stockholm, han har dagen innan utfört mordet med vapnet och åkte från 

centralstationen tillsammans med Nada Gaballa som bar på IKEA-kassen. 

Tingsrätten anser därför att gärningen avseende grovt vapenbrott den 21 maj 2018 

också är bevisad avseende både Nada Gaballa och Sebastian Makonnen. Vad de 

tilltalade anfört medför ingen annan bedömning. Gärningen ska bedömas som grovt 

vapenbrott, på sätt åklagaren gjort. 
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Det är därmed också bevisat att Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi 

objektivt sett främjat gärningen i allt väsentligt på sätt åklagaren påstått. Det är 

däremot, mot Elisabeth Hoffmans och Alina Ghorbandis bestridande, inte 

tillräckligt bevisat att de vid hanterandet av kläder och vapnet var medvetna om att 

de främjade mordet på Javier Flores. Främjandet avseende kontanter skedde efter att 

mordet fullbordats. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi ska därmed inte dömas 

för medhjälp till mord. Det är däremot uppenbart att Elisabeth Hoffman och Alina 

Ghorbandi förstod att deras agerande motverkade att någon form av brott 

uppdagades. Elisabeth Hoffman och Alina Ghorbandi ska därför avseende 

hanteringen av kläderna, vapnet och kontanterna dömas för skyddande av brottsling, 

grovt brott, och i brottskonkurrens även för grovt vapenbrott. 

 

Vad gäller åtalet mot Dodou Jallow kan konstateras att det föreligger en rad 

besvärande omständigheter mot honom. Dessa omständigheter har dock karaktär av 

annan medverkan till aktuellt mord än anstiftan av mordet. Den omständighet som 

är mest besvärande är Elisabeth Hoffmans uppgift att Dodou Jallow gav IKEA-

kassen med vapnet till Sebastian Makonnen. Denna uppgift vinner dock inget 

ytterligare stöd av utredningen varför tingsrätten inte anser att uppgiften kan 

tillmätas någon avgörande betydelse. Som åklagaren utformat åtalet och fört talan 

under huvudförhandlingen är det dock enbart anstiftan som har gjorts gällande 

gentemot Dodou Jallow. Det saknas tillräcklig utredning om när, var och hur Dodou 

Jallow skulle ha förmått Sebastian Makonnen och Nada Gaballa till mordet. Åtalet 

mot Dodou Jallow för anstiftan av mord, liksom för grovt vapenbrott, ska därför 

lämnas utan bifall.  

 

Bedömning av åtalspunkten 2 
 
 
Det är utrett att patronerna påträffades på tid och plats åklagaren påstått. Att Dodou 

Jallow hyrde lägenheten då är besvärande för honom. Det har dock framgått, bl a 
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genom vittnet Joel Garis uppgifter, som tingsrätten saknar anledning att betvivla, att 

flera andra personer hade tillgång till lägenheten. Gärningen är därför, mot Dodou 

Jallows förnekande, inte tillräckligt bevisad och åtalet i denna del ska också lämnas 

utan bifall. 

 

1.10 Tingsrättens bedömning av skadeståndsyrkandena 
 
Tingsrätten har dömt Sebastian Makonnen och Nada Gaballa för mord. Med hänsyn 

till detta och till deras inställning till skadeståndsyrkandena ska yrkandena bifallas 

gentemot dem. Nada Gaballas mamma, Houria Bzioui, skulle därmed normalt sett 

också ha blivit skadeståndsskyldig men hennes invändning om att Nada Gaballa vid 

tiden för brottet var omhändertagen enligt LVU är en sådan invändning som i praxis 

godtagits som skäl för jämkning till noll kronor då vårdnadshavaren då är 

förhindrad att utöva omsorg om barnet. Tingsrätten anser därför att 

skadeståndsyrkandena mot Houria Bzioui ska jämkas helt. Att det framkommit att 

Houria Bziouni i och för sig motsatt sig att dottern skulle bli föremål för LVU 

saknar enligt tingsrättens mening, betydelse. Yrkandet gentemot Houria Bzioui ska 

därmed lämnas utan bifall. 

 

Övriga tilltalade har frikänts från åtalet för mord, medhjälp till mord respektive 

anstiftan till mord varför skadeståndsyrkandena mot dessa och aktuella 

vårdnadshavare för dem ska lämnas utan bifall.  

 

1.11 Tingsrättens bedömning av förverkandeyrkandena 
 
Yrkandena har lämnats utan erinran, är lagligen grundade och ska bifallas. 
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2. Förberedelse till mord i Göteborg, grovt vapenbrott 

och brott mot vapenlagen  
 

2.1 Yrkanden  
 

Åklagarens ansvarsyrkanden, se bilaga 4. Åklagarens yrkanden om förverkande 

och bevisbeslag, se bilaga 9.  Åklagaren har angett att åtalspunkt 3 är ett 

andrahandsyrkande för det fall åtalet i punkt 1 och 2 inte bifalls. 

 

Målsägandena, som biträtt aktuellt åtal, har yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 

10.  

 

2.2 De tilltalades inställningar 
 

De tilltalade har bestritt ansvar för brott. De har förnekat att de haft tillgång till 

angivna vapen och att de tillsammans och i samråd planerat och förberett 

genomförande av mord på Adrian Kastrati eller Agron Kastrati. 

 

De tilltalade har inte haft några synpunkter på yrkandena om förverkande och 

fortsatt beslag. 

 

De tilltalade har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till inställningen i 

skuldfrågorna, det vill säga att de inte har gjort sig skyldiga till aktuella brott. De 

tilltalade har inte godtagit några belopp som skäliga i och för sig.  

 

2.3 Vårdnadshavarens inställning till skadeståndsyrkandena 
 
 
Juliet Asaba har inte lämnat någon inställning.  
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2.4 Åklagarens sakframställning 
 

Det pågår en konflikt mellan ett par kriminella grupperingar i Biskopsgården, där 

Adrian Kastrati befinner sig på den ena sidan. På den andra sidan, med andra 

huvudmän, ingår bl a Karamo Fatty. Mord och mordförsök har förekommit mellan 

grupperna och Adrian Kastrati har beskjutits vid olika tillfällen, vilket också lett till 

att en person lagförts för försök till mord. Adrian Kastrati har kartlagts av 

motståndare genom användande av GPS-spårsändare som fästs på bilar som 

disponerats av honom men ägts av hans far Agron Kastrati. Den 25 juni 2018 

påträffades en sådan spårsändare under Agron Kastratis bil. 

 

Sebastian Makonnen, Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian Asaba är boende i 

Stockholmsområdet och inte direkt inblandade i konflikten i Biskopsgården. De tre 

torde ha anlitats av den Kastrati motsatta grupperingen. Abdulla Osman och 

Karamo Fatty bor i Göteborg och har anknytning till Biskopsgården. Sebastian 

Makonnen har i början av juni 2018 haft vissa kontakter med Abdulla Osman och 

Sajjad Al-Husseinawi. 

 

Polisen har under en tid bedrivit spaning mot Sebastian Makonnen. Bland annat 

skedde spaning på Hotell Odin, där Sebastian Makonnen iakttagits. Den 26 juni 

2018 gjorde polisen ett tillslag i närheten av Hotell Odin mot en bil i vilken 

Sebastian Makonnen, Sajjad Al-Husseinawi, Abdulla Osman och Karamo Fatty 

färdades. De greps vid tillfället. Sebastian Asaba påträffades i ett rum på hotellet, 

men greps inte förrän betydligt senare. Precis före och efter tillslaget hade Sajjad 

Al-Husseinawis telefon kontakt med Seyithan Yurttas, en person som jobbar nära 

Adrian Kastrati på Volvo. 

 

Sebastian Makonnen och Sajjad Al-Husseinawi kom till Göteborg den 21 juni 2018, 

även Sebastian Asaba befann sig samtidigt i Göteborg. Sajjad Al-Husseinawi 

betalade den första hotellnatten, rum 516 på Hotell Odin, medan en person från 



79

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2019-06-10 
 

B 6955-18 
B 8658-18 
B 1546-19 
 
 
 

 
Göteborg, Samir Tarlamisi, bokade ett hotellrum den 22 juni 2018, rum 322 på 

samma hotell, dit Sebastian Makonnen, Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian Asaba 

flyttade.  

 

Den 26 juni 2018 hämtades Sebastian Makonnen och Sajjad Al-Husseinawi vid 

hotellet i en hyrbil av Karamo Fatty och Abdulla Osman. Även hyrbilen var betald 

av Samir Tarlamisi och Ahmed Alhag. Bilen kördes från Hotell Odin till Folke 

Bernadottes gata i Vasastan, i närheten av Övre Fogelbergsgatan. Karamo Fatty 

lämnade bilen och gick mot Övre Fogelbergsgatan, medan Abdulla Osman satte sig 

på en parkbänk. Spanare såg sedan Karamo Fatty komma från Övre 

Fogelbergsgatan med en matavfallspåse i handen. Han hade då en handske på den 

hand med vilken han bar påsen. De fyra sammanstrålade vid bilen på Folke 

Bernadottes gata och körde tillbaka mot Hotell Odin. 

 

Polisen gjorde ett tillslag mot bilen på Barnhusgatan i närheten av hotellet. Vid 

tillslaget kördes bilen av Sebastian Makonnen. Som passagerare fram färdades 

Abdulla Osman medan Karamo Fatty satt till vänster i baksätet och Sajjad Al-

Husseinawi till höger bak. Vid Sajjad Al-Husseinawis fötter fanns en 

matavfallspåse. Påsen innehöll det trummagasin med 50 patroner och de 40 

patroner, alla av kaliber 7.62x39 mm som omnämns i åtalspunkterna 1 och 3. 

Vidare fanns fingeravtryck från Sajjad Al-Husseinawi på påsen.  

 

Karamo Fatty bar en nyckel på sig och den visade sig gå till en lägenhet på Övre 

Fogelbergsgatan 1. I bilen fanns en W 10-telefon. Sajjad Al-Husseinawi och 

Sebastian Makonnen hade nyckelkort till rum 322 på Hotell Odin. 

 

Under husrannsakan i lägenheten på Övre Fogelbergsgatan 1 påträffades bl a ett 

automatvapen AK 47 (Kalashnikov) med tillhörande tomt magasin, två 9 mm 

pistoler med tillhörande magasin och skarp ammunition, fem W 10-telefoner, två 
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GPS-spårsändare av samma typ och från samma inköpstillfälle som de som 

påträffats under Javier Flores bil och Agron Kastratis två bilar, två dunkar med 

bensin, matavfallspåsar av samma typ som den som innehöll magasin och patroner 

och som påträffades i tidigare omnämnd bil, en Parajumpersjacka (med DNA från 

Sebastian Makonnen och Nada Gaballa) i vilken fanns ett par handskar, samt 

diverse handlingar. På handskarna i jackan fanns DNA, som enligt 

sakkunnigutlåtande kommer från Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba. 

Handskarna bar även spår av tändsatspartiklar. Dessa partiklar liknar partiklar från 

de patronhylsor som hittats efter skjutningen i Lindome (se nedan) och de som 

hittats i anslutning till Javier Flores bil i tidigare berörd åtalspunkt. I lägenheten 

fanns även DNA-spår från Karamo Fatty, bl a på en tandborste och en flaska. 

Vidare påträffades fingeravtryck på toaletten från Karamo Fatty. DNA från Abdulla 

Osman kunde noteras på en cigarettfimp. På en påse innehållande GPS-spårsändare 

fanns fingeravtryck från Dodou Jallow. 

 

Vid husrannsakan på hotellrummet påträffades fyra W 10-telefoner. Två av 

telefonerna låg i samma sorts matavfallspåse som den som bars av Karamo Fatty 

och de som påträffades i lägenheten på Övre Fogelbergsgatan. Det fanns DNA från 

Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian Makonnen på en av W 10-telefonerna. 

 

SIM-kort som tagits i beslag från hotellrummet, Övre Fogelbergsgatan och som 

funnit i en av GPS-spårsändarna under Agron Kastratis bil ligger i nummerserie 

avseende IMSI-nummer. 

 

Den 24 juni 2018 hade skottlossning hörts i Lindome. Polisen fann platsen för 

skjutningen och hittade där tomhylsor. På containrar på platsen kunde iakttas 

skotthål. Tomhylsor har undersökts och sakkunnigundersökningar har lett fram till 

att det kan konstateras att det automatvapen som påträffades på Övre 

Fogelbergsgatan är det som använts i Lindome. 
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2.5 Åberopad bevisning 
 

Åklagaren har åberopat omfattande muntlig och skriftlig bevisning, som framgår av 

bilaga 4-8 samt viss övrig bevisning. 

 

Vissa av de tilltalade har åberopat viss skriftlig bevisning. 

 

Den åberopade bevisningen som inte framgår av ovan nämnda bilagor framgår av 

tingsrättens anteckningar från huvudförhandlingen. 

 

2.6 De tilltalades uppgifter 
 

Karamo Fatty: Han hade varit i lägenheten på Övre Fogelbergsgatan under ett par 

tre nätter i början av juni 2018. Han fick låna lägenheten och var där med sin tjej, 

eftersom han inte kan övernatta med henne hemma. Därav DNA-spåren efter 

honom. Den person som lät honom låna lägenheten, och som han inte vill namnge, 

ansåg att han sen var skyldig honom en gentjänst. Han fick då instruktion om att 

hämta en påse från en person i närheten av lägenheten och att bära påsen med 

handske. Han skulle senare lämna påsen till en annan person på Wieselgrensplatsen. 

Sedan att ha lämnat tillbaka nyckeln till lägenheten efter att ha bott där, fick han den 

på nytt i samband med uppdraget. Detta för att han skulle kunna lämna påsen i 

lägenheten om personen som skulle ha den inte dök upp. Han har träffat Sebastian 

Asaba och Sebastian Makonnen och festat och hängt med dem på hotellrummet. 

Han minns inte hur han fick kontakt med dem. Det var han och Abdulla Osman som 

hämtade de andra två med bilen. Det fanns ingen särskild anledning till det. Han sa 

inte till de andra att han skulle hämta påsen. Han visste inte vad det var i påsen. Han 

har ingen kännedom om W 10-telefonerna. 
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Abdulla Osman: Han känner inte Sebastian Makonnen sen tidigare. Denne har ringt 

hans telefon en gång i Stockholm men han besvarade inte samtalet. Han har sovit 

över i lägenheten på Övre Fogelbergsgatan en gång ca en månad innan gripandet. 

Han behövde ett ställe att sova en natt och frågade en person och denne lät honom 

sova över där. Fimpen med hans DNA kommer från den övernattningen då han tog 

en cigarett på balkongen. Den 26 juni 2018 blev han hämtad av en person i bil. 

Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian Makonnen hämtades vid hotellet. Han körde 

bilen efter anvisning till Folke Bernadottes gata. Han vet inte vad de skulle göra där. 

Han vet inte vart Karamo Fatty tog vägen där. Själv satte han sig på en bänk och 

kollade på mobiltelefonen. Någon annan körde sedan bilen mot Hotell Odin. 

 

Sebastian Makonnen: Han ville komma bort från Stockholm, då det bl a hade 

brunnit hos hans granne och han hade skäl att tro det egentligen var riktat mot 

honom. Han bestämde med vänner att åka till Göteborg och festa. De åkte ner och 

checkade in på hotell. När han sa till vänner i Göteborg att han checkat in på hotell 

såg de det som en förolämpning och någon ordnade rum på hotellet åt honom. Det 

är så det fungerar i hans kretsar. Han tror att de kom till Göteborg den 21 juni 2018. 

De träffade kompisar i Göteborg och festade. Det var mycket folk som kom och 

gick på hotellrummet. Han minns inte om han träffade Karamo Fatty innan den dag 

han greps. Han känner Karamo Fatty ytligt. Han har inte mycket att säga om 

bilfärden och minns inga detaljer om varför den blev av. De skulle väl ut på stan 

och äta. Han la sig inte i vad Karamo Fatty skulle göra och såg inte om denne bar på 

något när denne kom tillbaka till bilen. Han har aldrig varit i lägenheten på Övre 

Fogelbergsgatan. Det är hans jacka som påträffades där. Han har inte sett den sen 

han var i Göteborg i början av maj 2018. Handskarna kan han ha haft i maj för att 

hantera narkotika. Han har inte hanterat något vapen i Göteborg, men kan ha rört 

något vapen eller någon patronhylsa i Jakobsberg. Han har dömts för väpnat rån 

tidigare. Det kan möjligen förklara tändsatspartiklar. Han har inte provskjutit något 

vapen i Lindome. Han minns inte närmare telefonsamtalet med Abdulla Osman i 
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Stockholm. Samtalet kanske gällde smakprov på narkotika. Han har haft kontakt 

med Sajjad Al-Husseinawi i Stockholm angående att denne skulle hämta en väska. 

Han kan väl ha rört någon W 10-telefon på hotellrummet eller fått använda någon. 

Han hade ingen kännedom om någon konflikt i Biskopsgården och vet inte vilka 

Adrian Kastrati och Agron Kastrati är.  

 

Sebastian Asaba: Han åkte till Göteborg med Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian 

Makonnen för att festa. Hotellet var bokat och klart och han funderade inte mer på 

det. I Göteborg festade han och träffade tjejer. Det var många som kom och gick på 

hotellrummet. Han har själv ingen telefon. Han har aldrig varit i lägenheten på Övre 

Fogelbergsgatan. Han vet inte hur handskar med hans DNA hamnat i lägenheten. 

Han har ofta handskar i Stockholm i samband med brott eller på vintern. Han har 

aldrig använt vapen så han vet inte varför det finns tändsatspartiklar på handskarna. 

Han har inte särskilt lagt märke till telefonerna som fanns på hotellrummet. Han 

minns inte när han träffade Karamo Fatty första gången. Han visste inte vilka 

Adrian Kastrati och Agron Kastrati var.  

 

Sajjad Al-Husseinawi: Han åkte till Göteborg för att festa. De gick runt, festade och 

hade kul. Han kände inte dem som hämtade upp i bilen. Han visste inte vad det var i 

påsen i bilen. När han kände på den, kändes den tung och han insåg att det inte var 

mat i den som han först trott. Han har inte haft någon telefonkontakt med Seythan 

Yurttas. Det är inte någon som han känner. Han vet heller inte vilka Adrian Kastrati 

och Agron Kastrati är. 

 

2.7 Tingsrättens bedömning av skuldfrågan 
 

Brottet förberedelse 
 
Enligt 23 kap. 2 § brottsbalken döms, såvitt nu är av intresse, den, som med uppsåt 

att utföra eller främja brott skaffar, tillverkar, lämnar, tar emot, förvarar, 
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transporterar, sammanställer eller tar annan liknande befattning med något som är 

särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett brott, i de fall där de är särskilt 

angivet, för förberedelse till brottet om han eller hon inte gjort sig skyldig till 

fullbordat brott eller försök. 

 

Åklagarens påståenden i åtalspunkten 1 
 
Åklagaren har i åtalspunkt 1 gjort gällande att Karamo Fatty, Abdulla Osman, 

Sajjad Al-Husseinawi, Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba ska dömas för 

förberedelse till mord bestående i att de tagit befattning med föremål som varit 

ägnade att användas för att mörda Adrian Kastrati eller Agron Kastrati samt att de 

tillsammans och i samråd planerat och förberett utförandet av brottet. Åklagaren har 

vidare angett att de angivna föremålen utgörs av ett automatvapen (AK-47), 

trummagasin, två pistoler, ammunition, telefoner och GPS-sändare. 

 

Vad som anses ”särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid brott” 
 
Tingsrätten berör först den allmänna frågan om vad som kan anses särskilt ägnat att 

användas som hjälpmedel vid brott.  

 

Det är endast vissa kvalificerade föremål som anses utgöra hjälpmedel i 

brottsbalkens mening. Avgörande för om något är att anse som ett hjälpmedel är 

huruvida det är ”särskilt ägnat” att användas vid brottet. Allmänt sett bör krävas att 

det med hänsyn till sin beskaffenhet är av någorlunda central betydelse för brottets 

genomförande. Den bedömningen ska ske från objektiva utgångspunkter. Objekt 

som inte har något annat användningsområde än att begå brott med, eller föremål 

som är framställda särskilt för ett specifikt brott, omfattas av hjälpmedelsbegreppet. 

Även sådana objekt som i viss mån har ett legalt användningsområde men som kan 

sägas vara särskilt farliga med hänsyn till risken för uppkomst av brott, såsom 

skjutvapen, sprängämne och dyrkar, omfattas. Detsamma gäller föremål som typiskt 

sett är särskilt lämpade för brottets genomförande. Helt vardagliga föremål, som 
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varken utrustats eller annars manipulerats eller omarbetats på något sätt, omfattas 

som utgångspunkt däremot inte. 

 

Även om enstaka föremål var för sig inte kvalificeras som hjälpmedel kan flera 

föremål tillsammans och som samling uppfylla de krav som uppställs för att det ska 

anses vara fråga om brottshjälpmedel Vad som är tänkt att vara kriminaliserat är 

sådana företeelser som till sin typ är samhällsfarliga med hänsyn till risken för 

uppkomst av fullbordade brott, och inte enbart såsom led i en konkret brottsplan. 

För att ett objekt ska anses vara särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid brott 

fordras att det med hänsyn till sin beskaffenhet är av någorlunda central betydelse 

för själva brottets genomförande. Av detta följer att det måste föreligga en viss 

korrelation mellan det påstådda hjälpmedlets egenskaper och det tilltänkta brottet. 

Vad som bör krävas är att användningen av det påstådda hjälpmedlet ingår 

åtminstone som ett led i förövandet av själva brottet. Av det sagda (se NJA 2018 s. 

512 I och II) följer, enligt tingsrättens uppfattning, att vapen, magasin och 

ammunition men inte mobiltelefoner och GPS-sändare kan vara hjälpmedel vid 

mord och grunda ansvar för förberedelsebrott. 

 

Befattningen med vapen, magasin och ammunition 
 
Tingsrätten övergår därefter till frågan om befattningen med vapen, magasin och 

ammunition. I lägenheten på Övre Fogelbergsgatan har påträffats ett automatvapen 

AK-47 med magasin och ammunition jämte två pistoler med ammunition. Av 

åklagaren åberopad sakkunnigutredning har framgått att AK-47:an avfyrats i 

Lindome den 24 juni 2018. Detta har kunnat konstateras med stöd av där påträffade 

patroner. Det finns en koppling, som redovisats ovan, mellan vissa av de åtalade 

och lägenheten genom fingeravtryck m m. Vidare har Karamo Fatty innehaft en 

nyckel till lägenheten och han och övriga har befunnit sig i något så när anslutning 

till lägenheten under bilfärden den 26 juni 2018. Vid det tillfället har Karamo Fatty 

hämtat ammunition och magasin och medfört till bilen i en matavfallspåse. 
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I fråga om AK-47:an hanterats i Lindome av Sebastian Makonnen och Sebastian 

Asaba konstaterar tingsrätten att åklagarens påstående i den delen grundats på fynd 

av tändsatspartiklar på handskar i lägenheten samt att handskarna vidare hade 

DNA-spår från Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba. Av sakkunnigutredning i 

målet har framgått att tändsatspartiklarna på handskarna inte med någon säkerhet 

kan knytas till patroner som upphittats i Lindome och alltså heller inte till det 

aktuella vapnet. Tingsrätten konstaterar att Sebastian Makonnen döms i denna dom 

för att i annat sammanhang deltagit i skjutning. Några vittnesiakttagelser eller annan 

utredning som binder Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba till användning av 

AK-47:an finns inte. Det kan då inte anses bevisat att de använt och avfyrat vapnet i 

Lindome så som åklagaren angett i åtalet för förberedelse till mord och grovt 

vapenbrott. 

 

Rörande lägenheten konstaterar tingsrätten att det inte finns några uppgifter om när 

AK-47:an ska ha placerats i lägenheten. Det går inte att knyta DNA-spår och 

fingeravtryck till någon speciell tidpunkt utöver vad de tilltalade själva uppgett. Det 

finns således inga spaningsuppgifter eller andra omständigheter som visar hur de 

tilltalade eller andra brukat lägenheten under aktuell tid. Det kan i sammanhanget 

noteras att personliga handlingar rörande andra personer, som inte är föremål för 

aktuellt åtal, har påträffats i lägenheten vid husrannsakan, liksom fingeravtryck från 

annan. Det kan då finnas en vid krets av personer som vid olika tillfällen och 

tidsperioder befunnit sig i eller brukat lägenheten. Mot bakgrund av den påtagliga 

osäkerheten kan det inte anses bevisat att just Karamo Fatty, och övriga tilltalade, 

haft tillgång till AK-47:an, pistoler och ammunition i lägenheten. Den 

omständigheten att Karamo Fatty hämtat ammunition och magasin vid bilfärden och 

då befunnit sig i närheten av lägenheten, kan heller inte tilläggas något avgörande 

bevisvärde.  

 



87

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2019-06-10 
 

B 6955-18 
B 8658-18 
B 1546-19 
 
 
 

 
Det är klarlagt att Karamo Fatty hämtat och kommit till bilen med en 

matavfallspåse innehållande ammunition och trummagasin. Han har då burit påsen 

med handske på handen. Det saknas anledning att anta annat än att han känt till vad 

som fanns i påsen. Att Karamo Fatty medfört påsen i bilen kan inte anses innebära 

att övriga i bilen kan anses ha tagit befattning med påsens innehåll. Enligt 

tingsrättens mening har det inte heller i övrigt framkommit tillräckliga 

omständigheter som medför den slutsatsen. 

 

Planläggning och utförande av mord 
 
 
Åklagaren har gjort gällande att befattningen med det gods som angetts i 

gärningsbeskrivningen under åtalspunkt 1 stått i samband med planläggning och 

utförande av mord på Adrian Kastrati eller Agron Kastrati. Till stöd för sådan 

planläggning har åklagaren i huvudsak åberopat den hotbild som finns mot Adrian 

Kastrati samt att de förekommit upprepade försök att döda denne. Vidare i den 

delen att det skulle ha förekommit kontakter mellan Sajjad Al-Husseinawi och 

Seyithan Yurttas, vilken arbetade på samma arbetsplats som Adrian Kastrati. Det 

har framkommit att det förekommit mordförsök på Adrian Kastrati och vidare att 

GPS-puckar påträffats på bilar som han disponerar. Uppenbarligen förekommer 

emellertid också våldshandlingar mot andra personer som betecknats tillhöra 

samma falang som Adrian Kastrati, såsom mordet på Javier Flores vilket behandlats 

i detta mål. Sajjad Al-Husseinawi har förnekat att han haft kontakt med Seyithan 

Yurttas och Seyithan Yurttas uppgifter har inte innehållit något som stöder att han 

kontaktats för att lämna uppgifter om Adrian Kastrati utan bara att han ombetts 

möta en person på Odinsplatsen och att denne aldrig dök upp. Det finns då inget i 

målet som ger något särskilt stöd för att de tilltalade tillsammans och i samråd 

planerat och förberett mord på just Adrian Kastrati eller Agron Kastrati. 
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Avslutande bedömning av åtalspunkten 1, 2 och 3 
 
 
Sammanfattningsvis konstaterar tingsrätten att åtalet för förberedelse till mord ska 

lämnas utan bifall mot samtliga tilltalade, liksom åtalet för grovt vapenbrott. 

 

Karamo Fatty ska ensam dömas för brott mot vapenlagen för det innehav av 

ammunition som anges i åtalspunkt 3. 

 

2.8 Tingsrättens bedömning av skadeståndsfrågorna och 
beslagsfrågorna 
 

Vid den bedömning som tingsrätten gjort i aktuella skuldfrågor, det vill säga frikänt 

de tilltalade, ska skadeståndsyrkandena lämnas utan bifall. 

 

Yrkandena om förverkande och fortsatt beslag är lagligen grundade och ska bifallas. 

3. Mord och medhjälp till mord på Lidingö samt grovt 
vapenbrott  

 
3.1 Inledning 
 

Den 5 juni 2018, kl 15.40, sköts och slogs en 57-årig man, Lennart Bergsten, till 

döds utanför sin bostad på Farkostvägen på Lidingö, i närheten av Stockholm. 

Vapnet har inte påträffats men däremot ett magasin som hittades på platsen. Ett 

flertal personer befann sig i närheten vid händelsen och flera av dem ringde SOS-

samtal och larmade om händelsen. Personer har gjort iakttagelser bl a av den bil 

som gärningsmannen lämnade platsen i. En bil, en silverfärgad Ford Focus sattes 

kort därefter i brand vid Barkassvägen, några 100 meter från Farkostvägen.  
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De tilltalade är 18-22 år. Hrayr Megerdijian bor i Örebro. De övriga tilltalade bor i 

närheten av Stockholm. Vissa av de tilltalade befann sig på Lidingö vid tiden för 

händelsen. De tilltalade har förnekat mord eller delaktighet i mord. 

 

3.2 Yrkanden m m  
 
Åklagarens ansvarsyrkanden, se bilaga 11. 

 

Åklagaren har sammanfattningsvis gjort gällande att Sebastian Asaba, Hrayr 

Megerdijian, Mike Berg, Pedram Fakhimi och Sebastian Makonnen tillsammans 

och i samförstånd utfört mordet genom skjutning med automatvapen och slag med 

vapnet i huvudet men att det var Sebastian Asaba som sköt och slog. Åklagaren har 

i andra hand gjort gällande att Sebastian Makonnen, Mike Berg och Pedram 

Fakhimi har främjat mordgärningen genom att ha hjälpt till på visst sätt. Åklagaren 

har vidare gjort gällande att Ellinor Ayou och Lisa Pettersson främjat 

mordgärningen genom att ha hjälpt till på visst sätt. Sebastian Asaba, Ellinor Ayou 

och Lisa Pettersson är också åtalade för grovt vapenbrott.  

 

Åklagaren har förtydligat gärningspåståendet på så sätt att det inte görs gällande att 

även Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian i andra hand gjort sig skyldiga till 

medhjälp till mordet och därmed inte ska dömas för medhjälp. Vidare att det inte 

görs gällande att någon av de tilltalade gjort sig skyldig till förberedelse till mordet 

och därmed inte ska dömas för förberedelse till mord. 

 

Målsägandena, som biträtt aktuellt åtal, har yrkat skadestånd i enlighet med bilaga 

14-15. Målsäganden NN36:s identitetsuppgifter framgår av hemlig Partsbilaga 

sekretess. 
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3.3 De tilltalades inställningar 
 

Sebastian Makonnen har förnekat gärningen och bestritt ansvar för brott. 

 

Hrayr Megerdijian har förnekat gärningen. 

 

Mike Berg har medgett att han bränt en bil men förnekat att han gjort sig skyldig till 

mord eller medhjälp till mord.  

 

Pedram Fakhimi Banafsheh Varagh (Pedram Fakhimi) har medgett att han erbjöds 

och godtog ett uppdrag att tillsammans med en annan person bränna en bil mot en 

ersättning om 10 000 kr samt att uppdraget utfördes. Han har bestritt ansvar för 

mord och alla former av medverkan till mord. Han hade ingen kännedom om att 

Lennart Bergsten skulle mördas eller om planerna för mordet. Han hade inte uppsåt 

till att mord skulle begås eller hade begåtts när han brände bilen.  

 

Sebastian Asaba har erkänt grovt vapenbrott men förnekat gärningen avseende 

mord. 

 

Ellinor Ayou har medgett att hon var på Hoom Home Hotel men bestritt att hon 

deltagit i någon brottsplan. Hon har också medgett att hon köpt bensin men har 

bestritt ansvar för brott avseende detta då hon saknat uppsåt till/kännedom om att 

bensinen skulle användas till att bränna en bil. Hon har förnekat gärningen i övrigt.   

 

Lisa Pettersson har medgett att hon införskaffat och överlämnat bensin, att hon har 

umgåtts med vissa av de övriga tilltalade, samt att hon tillsammans med annan tagit 

emot och transporterat en väska med okänt innehåll, som hon sedan överlämnat till 

annan, och förnekat gärningen i övrigt. Hon har bestritt ansvar för brott då hon 
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saknat uppsåt till/kännedom om någon eventuell brottsplan, vad bensinen skulle 

användas till och innehållet i väskan.  

 

De tilltalade har bestritt skadeståndsyrkandena med hänvisning till inställningarna i 

skuldfrågorna, det vill säga att de inte har gjort sig skyldiga till aktuella brott. De 

tilltalade har, för det fall att de döms för brott, godtagit att betala skadestånd för 

sveda och värk till vardera målsäganden med 60 000 kr.  

 

3.4 Vårdnadshavarens inställning till skadeståndsyrkandena 
 

Juliet Asaba, Sebastian Asabas vårdnadshavare, har inte lämnat någon inställning 

till yrkandena. 

 

3.5 Åklagarens sakframställning 
 

Åklagaren har sammanfattningsvis gjort gällande följande. (Samtliga angivna 

datum avser 2018) 

 

Sebastian Asaba, Hrayr Megerdijian, Mike Berg, Pedram Fakhimi och Sebastian 

Makonnenhar tillsammans och i samförstånd i en gemensam brottsplan uppsåtligen 

dödat Lennart Bergsten men det var Sebastian Asaba som utförde skjutningen och 

slagen. Dessa fem tilltalade har på olika sätt varit delaktiga i den brottsliga 

gärningen bl a genom att några dagar innan mordet tillsammans med övriga 

gärningspersoner förberett och planerat mordet samt solidariserat sig med och stärkt 

övriga gärningsmän i deras uppsåt och haft ett avgörande inflytande över 

händelseförloppet. Sebastian Makonnen har också bl a tillhandahållit bilen och 

vapnet som använts vid mordet. Hrayr Megerdijian har också bl a införskaffat 

bensin som använts för att bränna bilen, kört bilen och skjutsat Sebastian Asaba till 

och från mordplatsen. Mike Berg och Pedram Fakhimi har också bl a införskaffat 
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bensin som använts för att bränna bilen och bränt bilen efter mordet. Sebastian 

Asaba har också återhämtat mordvapnet och därefter innehaft det. Ellinor Ayou och 

Lisa Pettersson har främjat gärningen med råd och dåd genom att bl a ha 

införskaffat och överlämnat bensin till att bränna bilen, väntat på en plats i syfte att 

ta emot mordvapnet samt solidariserat sig med och stöttat övriga gärningsmän i 

deras uppsåt. Ellinor Ayou och Lisa Pettersson har också bl a tagit emot, förvarat 

och överlämnat mordvapnet. Sebastian Makonnen, Mike Berg och Pedram Fakhimi 

har i vart fall främjat gärningen med råd och dåd.  

 

De tilltalade förberedde och planerade mordet främst på Hoom Home Hotel 

(hotellet) i Järfälla, nordväst om Stockholm dagarna före den 5 juni. Samtliga 

tilltalade befann sig på hotellet innan mordet. Mike Berg bokade tre rum på hotellet. 

Två rum för tre personer med incheckning den 2 juni och utcheckning den 4 juni 

respektive med incheckning den 4 juni och utcheckning den 5 juni. Vidare ett rum 

för två personer med incheckning den 4 juni och utcheckning den 5 juni. Sebastian 

Asaba fotograferades på hotellet med ett par exklusiva skor som har stora likheter 

med skorna som den person som sköt och slog ihjäl Lennart Bergsten hade. 

Samtliga tilltalade förutom Sebastian Asaba var på hotellet kvällen och natten den 

4-5 juni. Ellinor Ayou och Lisa Pettersson kom dock till hotellet först på kvällen 

den 4 juni. Sebastian Makonnen tog mordvapnet till hotellet den 4 juni och tog 

också, natten till den 5 juni tillsammans med Hrayr Megerdijian, den bil (bilen) som 

användes i samband med mordet, till en plats nära hotellet. Bilen är en silvergrå 

Ford Focus, årsmodell 2004, med registreringsnummer UUD 965. Bilen var 

registrerad på annan person.  

 

Strax efter kl 06.30 den 5 juni lämnade Hrayr Megerdijian, Mike Berg, Pedram 

Fakhimi, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson hotellet med bilen för att åka till 

Lidingö. Ellinor Ayou och Lisa Pettersson släpptes dock av efter ett tag och åkte 

därefter kommunalt till Lidingö centrum då det var för många personer i bilen. 
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Sebastian Asaba hämtades upp med bilen i sin bostad i Tensta.  Inför 

upphämtningen ringde Sebastian Makonnen till Sebastian Asaba. Sebastian 

Makonnen var kvar på hotellet. De tilltalade, förutom Sebastian Makonnen, möttes 

vid niotiden i Lidingö Centrum. Mike Berg, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson gick 

därefter till den närbelägna bensinmacken OKQ8 och köpte 30 liter bensin i 

plastdunkar. Det var Ellinor Ayou som betalade, delvis med kontanter som hon fått 

och delvis med sitt bankkort. De bar bensindunkarna till bilen. Därefter tog Pedram 

Fakhimi, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson en buss till ett relativt närbeläget Ica 

Kvantum och köpte bl a cigaretter. Under tiden gjorde Hrayr Megerdijian, Mike 

Berg och Sebastian Asaba en rekognoseringsresa på Lidingö med bilen. Sedan 

samlades Pedram Fakhimi, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson samt Hrayr 

Megerdijian, Mike Berg och Sebastian Asaba på en parkeringsplats, 

Lidingsbergsparkeringen, som ligger några hundra meter från mordplatsen. Pedram 

Fakhimi, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson kom till fots. Hrayr Megerdijian, Mike 

Berg och Sebastian Asaba kom i bilen. Anledningen till att de befann sig där var att 

invänta att Lennart Bergsten skulle återvända till sin bostad på Farkostvägen. De 

väntade på parkeringsplatsen i flera timmar. Under väntetiden satt man i bilen, stod 

utanför bilen och flera av dem rökte cigaretter. Ca kl 15 kom Sebastian Makonnen 

till Lidingö och försedde övriga tilltalade på parkeringsplatsen, som var trötta, med 

narkotika. Sebastian Makonnen lämnade därefter Lidingö och var alltså inte på 

Lidingö vid tiden för mordet, som skedde ca en halvtimme därefter. Kort innan 

mordet gick Pedram Fakhimi och Mike Berg respektive Ellinor Ayou och Lisa 

Pettersson till en närbelägen utkiksplats där de väntade in bilen respektive 

mordvapnet efter mordet.  

 

Kl 15.40 skedde mordet, kort efter att Lennart Bergsten och hans sambo var på väg 

in i sin bostad på Farkostvägen. Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian hade 

kommit till Farkostvägen i bilen och väntade på att Lennart Bergsten skulle komma 

till sin bostad. Sebastian Asaba sköt ett flertal skott varav sju träffade Lennart 
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Bergsten, som inledningsvis gick till motattack. Lennart Bergsten föll dock till 

marken varefter Sebastian Asaba utdelade slagen med vapnet på Lennart Berggrens 

huvud medföljande krosskador. Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian lämnade 

platsen i bilen. Det var Hrayr Megerdijian som körde bilen. Lennart Bergstens 

sambo larmade 112, liksom flera andra personer som befann sig i närheten. Lennart 

Bergsten avled av skadorna några timmar senare på sjukhus. Ett magasin från 

automatvapnet, som ramlat av vid slagen, och en kniv påträffades på platsen efter 

mordet. Hrayr Megerdijians DNA fanns på kniven. 

 

Bilen kördes från mordplatsen på en enkelriktad gata och genom en husportal till en 

avlägsen parkeringsplats vid Barkassvägen dock enbart några hundra meter bort. 

Pedram Fakhimi, Mike Berg, Ellinor Ayou och Lisa Pettersson kom från 

utkiksplatsen och mötte upp bilen vid Barkassvägen. Ellinor Ayou och Lisa 

Pettersson tog emot väskan med mordvapnet, lämnade Lidingö med buss och åkte 

till Ellinor Ayous bostad i Tumba. I vart fall Sebastian Asaba bytte kläder och lade 

in kläderna han haft vid mordet i bilen. Även Sebastian Asaba och Hrayr 

Megerdijian lämnade Lidingö. Pedram Fakhimi och Mike Berg tände eld på bilen 

med den tidigare inköpta bensinen. Mike Berg ådrog sig tämligen allvarliga 

brännskador. Pedram Fakhimi och Mike Berg försökte också därefter lämna 

Lidingö men greps av polis kl 16.30 på Lidingöbron, efter att ett vittne reagerat och 

larmat polis. Vid gripandet hade Mike Berg en papperslapp på sig med Sebastian 

Makonnens mobiltelefonnummer - - 2079. 

 

Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba träffades på kvällen. På natten träffades 

Sebastian Makonnen och Hrayr Megerdijian och hade kontakt med prostituerade. 

Dagen efter mordet träffades Sebastian Makonnen och Hrayr Megerdijian igen och 

handlade kläder m m i Kista centrum för drygt 24 000 kr som betalades kontant.  
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Ellinor Ayou och Lisa Pettersson hade vapnet men hade inte hunnit få instruktioner 

om vad de skulle göra med det. Av de övriga tilltalade kände Ellinor Ayou och Lisa 

Pettersson enbart Pedram Fakhimi och Mike Berg, med dessa hade gripits. Lisa 

Pettersson letade därför på Instagram efter någon av de andra som varit med på 

Lidingö varefter hon hittade bilder på Sebastian Asaba på Sebastian Makonnens 

Instagram och kontaktade Sebastian Asaba via Instagram angående vapnet. Ellinor 

Ayou och Lisa Pettersson har hanterat vapnet för att få ersättning och ville få 

ersättningen. Ellinor Ayou och Lisa Pettersson stämde därför träff med Sebastian 

Asaba på Tuna torg i Tumba varefter de överlämnade vapnet där till Sebastian 

Asaba natten den 8-9 juni. Ellinor Ayous och Lisa Petterssons kompisar Emelie 

Norling och Adelajda Muka var med vid tillfället på Tuna torg. Några timmar efter 

vapenöverlämningen pratade Sebastian Asaba och Sebastian Makonnen på telefon 

om vapenöverlämningen. Kort efter vapenöverlämningen kontaktade Lisa 

Pettersson Sebastian Asaba på Instagram i avsikt att kräva ersättning för 

hanteringen av vapnet.  

 

De tilltalade använde vid tiden för händelsen följande mobiltelefonnumer. Sebastian 

Makonnen. --. Sebastian Asaba: -- 2170. Hrayr Megerdijian: -- 9426. Mike Berg: -- 

7916 och - - 7410. Pedram Fakhimi: -- 6184 och - - 5160. Ellinor Ayour: -- 4855. 

Lisa Pettersson: --1566- 

 

3.6 Målsägandebiträdenas och försvararnas sakframställningar 
 

Målsägandebiträdena och försvararna har sammanfattningsvis gjort anfört följande. 

(Samtliga angivna datum avser år 2018) 
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Advokat Strand genom Elin Roos (Fanny Ahlstedts målsägandebiträde) 

 

Lennart Bergstens dotter Fanny förlorade sin far när hon var 16 år gammal. Lennart 

Bergstens död har inneburit ett omfattande psykiskt lidande för Fanny, ett lidande 

som fortfarande är pågående. Fanny stod sin far mycket nära. 

 

Elsa Segerros (Sekretess NN36:s målsägandebiträde) 

 

Sekretess NN36 var sambo med Lennart Bergsten och de ville dela resten av livet 

tillsammans. Under våren hade det blivit klart för Lennart Bergsten att det förelåg 

en tydlig hotbild mot honom p g a av en byggnadstvist. Sekretess NN36 och 

Lennart Bergsten hade därför nödgats vara på flykt men hade återvänt hem till 

Lidingö under sommaren då det verkade ha lugnat ned sig med hoten. Sekretess 

NN36 befann sig bredvid Lennart Bergsten vid mordet som sköts och slogs till döds 

framför hennes ögon. Sekretess NN36 försökte rädda livet på Lennart Bergsten men 

detta var inte möjligt. Sekretess NN36 har haft omfattande psykiskt lidande med 

anledning av den traumatiska händelsen och även åsamkats neurologiska skador och 

har därför en extra lång rehabilitering. Sekretess NN36 har inte kunnat arbeta sedan 

händelsen och har knappt lämnat bostaden sedan dess. Sekretess NN36 är 

egenföretagare och saknar sjukpenningsgrundande inkomst och får därför ingen 

ersättning från Försäkringskassan och kan därför inte heller förevisa något intyg om 

sjukskrivning.   

 

Advokat Dahlqvist (Sebastian Makonnens försvarare)  

 

Sebastian Makonnen anskaffade bilen men inte i syfte att den skulle användas vid 

ett mord utan vid ett helt annat brott. Sebastian Makonnen var annan person 

behjälplig med att anskaffa ett vapen men vet inte om det vapnet användes vid 

aktuellt mord eftersom han enbart tillsett att vapnet lämnades från en person till en 
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annan. Sebastian Makonnen befann sig inte på Lidingö vid tiden för mordet och har 

inte haft någon inblandning i mordet.  

 

Att vistas på hotellet var en vanlig del i Sebastian Makonnens liv, han träffade 

kompisar, festade och träffade kvinnor där. Vissa av kompisarna har en kriminell 

livsstil men det innebär inte att alla är inblandade eller införstådda i vad de andra 

gör. Det förekom dock diskussioner på hotellet om ett brott, men inte mord, som 

Sebastian Makonnen valde att inte delta i. Det finns ingen bevisning om att det 

skulle ha skett någon planering av mordet på hotellet. Det är inte ovanligt för 

Sebastian Makonnen att röra sig med större summor kontanter och handla dyra 

kläder. Sebastian Makonnen har berättat att han ägnat sig åt bl a narkotikaaffärer. 

Det saknas helt bevisning att Sebastian Makonnen skulle ha mottagit någon summa 

i anslutning till aktuellt mord.   

 

Advokat Lindblom (Mike Bergs försvarare) 

 

Mike Berg har inte förberett eller planerat något mord. Mike Berg har i och för sig 

åkt med bilen till Lidingö, oklart med vem eller vilka. Mike Berg har varit 

behjälplig med att bära en bensindunk från bensinmacken till bilen, han har inte 

betalat för bensinen eller lämnat uppdrag till någon annan att införskaffa den. Mike 

Berg har befunnit sig på parkeringsplatsen i och vid bilen men inte med uppsåt att 

vänta på någon målsägande eller haft kännedom om vad som skulle ske. Mike Berg 

har väntat på utkiksplatsen i syfte att vänta på bilen. Mike Berg har bränt en bil 

dock utan att veta något om något mord. Om Mike Berg hade känt till att det skulle 

ske ett mord hade han avböjt uppdraget att bränna en bil mot en mindre ersättning.  
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Advokat Lodin (Pedram Fakhimis försvarare) 

 

Pedram Fakhimi var 20 år vid händelsen, bodde med sina föräldrar och är ostraffad. 

Pedram Fakhimi brukade dock narkotika. Pedram Fakhimi har inte förberett eller 

planerat mordet på hotellet. Pedram Fakhimi visste ingenting om mordet. Pedram 

Fakhimi var på hotellet för att festa och träffade kompisar utanför hotellet. Pedram 

Fakhimi åkte i bilen tillsammans med andra från hotellet till Lidingö. Pedram 

Fakhimi var inte med när bensinen anskaffades med kände till att det skulle ske. 

Pedram Fakhimi har inte inväntat Lennart Bergstens ankomst till bostaden. Pedram 

Fakhimi fick inte någon narkotika av Sebastian Makonnen på 

Lidingsbergsparkeringen. Pedram Fakhimi väntade på utkiksplatsen i syfte att 

bränna bilen. Pedram Fakhimi har bränt bilen tillsammans med en annan person. 

Pedram Fakhimi fick bränningsuppdraget på hotellet. Att Pedram Fakhimi lämnat 

fimpar med DNA-spår på parkeringsplatsen talar emot att han känt till något om 

mordet. Pedram Fakhimi och Mike Berg gick, efter att ha bränt bilen, tillbaka nära 

mordplatsen vilket också visar att vetskap om mordet saknades.  

 

Pedram Fakhimi är ytligt bekant med Mike Berg men visste inte att dennes bil 

bränts i Göteborg, att Mike Berg varit anhållen eller något om mordet i Guldheden. 

Pedram Fakhimi hade inte träffat Hrayr Megerdijian, Lisa Pettersson eller Ellinor 

Ayou tidigare. Pedram Fakhimis mobiltelefon har kontakter med Lisa Petterssons 

och Ellinor Ayous mobiltelefoner vid tre tillfällen men det är inte Pedram Fakhimi 

som pratade.  

 

Advokat Källbom (Sebastian Asabas försvarare) 

 

Sebastian Asaba lämnade hotellet den 3 juni. Sebastian Asaba var inte på Lidingö 

den 5 juni. Därefter förekommer Sebastian Asaba inte i utredningen förrän den 8 

juni då han möter Lisa Pettersson och tar emot en väska. Sebastian Asaba lever i 



99

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2019-06-10 
 

B 6955-18 
B 8658-18 
B 1546-19 
 
 
 

 
Tensta som är ett socialt belastat område där man gör bäst i att utföra de uppdrag 

som man får av de som är äldre. Sebastian Asaba fick i uppdrag att den 8 juni hämta 

en väska och visades en bild på Lisa Pettersson och fick hennes telefonnummer. 

Sebastian Asaba hämtade väska och har därmed en kortare period innehaft ett vapen 

som saknade både ammunition och magasin, under förutsättning att det är 

mordvapnet. Vapnet var därmed obrukbart. Sebastian Asaba har inte haft kontakt 

med Lisa Pettersson på Instagram. Sebastian Asaba har ett öppet Instagramkonto 

sedan flera år tillbaka och inloggningsuppgifterna är spridda och används av andra. 

Av analysen från kontot framgår bl a att inloggningar gjorts från en IP-adress i 

Storbritannien, en plats där Sebastian Asaba inte befunnit sig. Sebastian Asaba har 

inte fått någon information från Sebastian Makonnen. Sebastian Asaba har inte 

spenderat några pengar i anslutning till händelsen. Vad gäller skorna kostar de ca 

5 000 kr. Att man lånar kläder och skor är inte ovanligt inför att posera för ett foto. 

Likheten av skorna som Sebastian Asaba har på sig på fotot från hotellbalkongen 

och de som gärningsmannen hade på sig är enligt NFC inte mer än plus 1. Det är 

inte sannolikt att man väljer att elda upp ett par skor som kostar 5 000 kr.  

 

Advokat Svartz (Ellinor Ayous försvarare) 

 

Ellinor Ayou var på hotellet för att hon bjudits in av en kille som hon hade en 

relation med.  Ellinor Ayou umgicks främst med killen men de var fyra personer 

som umgicks på hotellrummet. Ellinor Ayou har inte varit del av eller medveten om 

någon brottsplan. Ellinor Ayou följde med till bensinmacken, fick pengar och 

handlade bensin men fick lägga till lite egna pengar då pengarna som hon fick inte 

räckte. Ellinor Ayou trodde bensinen skulle användas till att tanka bilen. Ellinor 

Ayou var på parkeringsplatsen och utkiksplatsen tillsammans med andra men visste 

ingenting om något brott. Ellinor Ayou var med på utkiksplatsen när bilen kom med 

andra personer i och situationen blev kaosartad. Ellinor Ayou var med på Tuna torg 



100

  
 

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 3 

DOM 
2019-06-10 
 

B 6955-18 
B 8658-18 
B 1546-19 
 
 
 

 
den 8-9 maj och fått veta att en väska skulle överlämnas men har dock inte själv 

överlämnat någon väska och visste inte vad väskan innehöll.  

 

Advokat Cullberg (Lisa Petterssons försvarare) 

 

Lisa Pettersson umgicks med Ellinor Ayou den 4 juni och åkte med till hotellet på 

kvällen för att göra Ellinor Ayou sällskap.  Lisa Pettersson var på hotellet över 

natten men deltog inte i någon planering om brott och hörde inte heller någon 

planering. Lisa Pettersson åkte med till Lidingö den 5 juni och blev då ombedd att 

köpa bensin för bilen hade fått soppatorsk. Då varken Lisa Pettersson eller kamraten 

visste hur mycket bensin det behövdes chansade de på att köpa 30 liter. Lisa 

Pettersson hade ingen vetskap om att det skulle brännas en bil. Lisa Pettersson har 

varit på parkeringsplatsen och utkiksplatsen men inte vetat något om något brott. 

Att man hänger på platser med kompisar till synes sysslolösa är inte ovanligt i Lisa 

Petterssons liv. På utsiktsplatsen har man informerats om att man skulle ta emot en 

väska när bilen kom. Väskan överlämnades efter att bilen kom och man 

transporterade den i kollektivtrafiken utan att öppna och utan att veta innehållet. 

Den 10 juli, mer än en månad efter att väskan överlämnats, skedde Instagram-

konversationen om ”mag”. Lisa Pettersson har inte känt till att det skulle ske något 

brott, än mindre ett mord.  

 

3.7 Åberopad bevisning 
 

Åklagaren har åberopat omfattande muntlig och skriftlig bevisning, som framgår av 

bilaga 11-13 samt viss övrig bevisning. 

 

Målsägandena har åberopat bevisning i enlighet med bilaga 14-15. 

 

Vissa av de tilltalade har åberopat skriftlig bevisning. 
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Åklagarens och målsägandenas bevisning som inte framgår av domsbilagorna samt 

de tilltalades bevisning framgår av tingsrättens anteckningar från 

huvudförhandlingen. 

 

3.8 De tilltalades uppgifter 
 
Lisa Pettersson har sammanfattningsvis uppgett följande. Hon är kompis med 

Ellinor men känner inte de andra tilltalade. Ellinor ville träffa Mike. Hon följde med 

Ellinor. Hon, Ellinor, Mike och Pedram umgicks i ett av rummen på hotellet på 

kvällen och natten. Det kanske kom in någon annan person tillfälligt i rummet 

också. Tidigt på morgonen frågade Mike eller Pedram om Ellinor och hon ville 

hänga med till Lidingö, vilket de sa ok till. Hon, Ellinor, Mike och Pedram gick till 

en bil i närheten av hotellet och åkte i väg. Hon tror de satt en eller två andra 

personer i bilen. Hon och Ellinor blev dock avsläppta och åkte till Lidingö centrum 

kommunalt, då killarna sa att de skulle göra detta. De fick vänta i över en timme 

innan killarna kom i bilen. Hon och Ellinor blev ombedda att köpa bensin i dunkar. 

De gick tillsammans med Mike till en närbelägen bensinstation. Hon och Ellinor 

köpte bensin i två dunkar medan Mike stod utanför och rökte varefter de bar tillbaka 

bensinen till bilen. Hon trodde det var slut på bensin i bilen. Hon och Ellinor tog 

därefter en buss till Ica tillsammans med Pedram. Sedan gick de till 

parkeringsplatsen där de mötte Mike som var vid bilen de åkt i tidigare. Hon, 

Ellinor, Mike och Pedram var på parkeringsplatsen ett bra tag. De var två till på 

parkeringsplatsen, de som kom i bilen. En kille med mörk hudfärg och en kille med 

glasögon men hon umgicks inte med dem. Hon svarade ja flera gånger, i förhör 

under förundersökningen på fråga av polisen om de två andra var Sebastian Asaba 

och Hrayr Megerdijian, för att hon trodde att polisen visste att det var dem. Hon 

själv är inte säker på vilka det var. Därefter gick hon, Ellinor, Mike och Pedram till 

utkiksplatsen där de var ca en halvtimme. Där sa Mike eller Pedram att hon och 
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Ellinor skulle ta hand om en väska. Sedan kom bilen med två personer i som bytte 

kläder, det var stressigt. Hon och Ellinor fick väskan, en svart ryggsäck som kom 

från bilen, varefter de åkte från Lidingö till Ellinors bostad i Tumba. Hon och 

Ellinor turades om att bära väskan. Hon åkte sedan till en kompis men tog inte med 

väskan. Kort därefter förstod hon och Ellinor att Mike och Pedram blivit gripna och 

de visste inte vad de skulle göra med väskan, som var tänkt att lämnas till Mike 

eller Pedram samma dag. Hon och Ellinor läste på nyheter om händelsen på 

Lidingö, kände igen de gripna; Mike och Pedram, samt förstod då att hon och 

Ellinor kan ha blivit inblandade i något olämpligt. Därför letade hon på Instagram 

för att hitta någon som kunde ta väskan och hittade Sebastian Asaba som sa att de 

skulle lämna väskan till honom. Hon åkte några dagar senare hem till Ellinor 

varefter de och två tjejkompisar åkte till Tuna torg, där Sebastian Asaba bett dem 

möta honom för att lämna väskan. Han kom dit och hämtade väskan. Hon har inget 

minne av att hon i förhör under förundersökningen uppgav att hon och Sebastian 

hade ett kort samtal efter överlämningen av väskan där han frågade vad som hänt 

efter Lidingö och också sagt att han åkte till en tjej på Lidingö. Efter en månad fick 

hon ett konstigt, otrevligt meddelande av Sebastian Asaba som hon fick hjälp av en 

kompis att svara på. Hon har inget minne av att de skulle få pengar för hanteringen 

av väskan. 

 

Hon vet inte varför de kom till eller befann sig på de aktuella platserna. De var 

killarna som bestämde detta. Hon frågade inte. Hon tycker inte det är något konstigt 

med det. Det är vanligt att hon umgås med kompisar genom att hänga på olika 

ställen. Hon vet inte vad som var i väskan. Om hon vetat vad bensinen skulle 

användas till, vad som var i väskan eller att det var fråga om ett mord då hade hon 

inte hanterat bensinen och väskan och inte åkt med till Lidingö. Hon följde 

Sebastian Makonnen på Instagram trots att hon inte känner honom. Hon vet inte 

varför. Hon följer många personers Instagram trots att hon inte känner dem. 
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Mike Berg har sammanfattningsvis uppgett följande. Han, Pedram och en kille som 

heter Hanad Jamac var på hotellet och festade. De kom till hotellet ca två dagar 

innan Lidingö-händelsen. Det var många som var där och festade, bl a Sebastian 

Makonnen och Sebastian Asaba, som han är bekant med sedan tidigare. Hrayr var 

också där. Där blev han och Pedram tillfrågade om de kunde bränna en bil mot 

ersättning om 10 000 kr. Han och Pedram sa ok och blev uppmanade att inte ställa 

frågor och fick besked att de skulle få veta när och var det skulle ske. Han och 

Pedram fick tråkigt på hotellet efter ett tag. Han ringde därför efter tjejerna. Han, 

Pedram, Ellinor och Lisa umgicks i ett rum men det var även andra personer som 

kom och gick. De blev väckta på morgonen och körda ut till Lidingö. Han har i 

förhör under förundersökningen sagt att de hämtade upp Sebastian Asaba i bilen på 

väg mot Lidingö, detta sa han för han blev pressad av polis och för att få komma 

vidare i förhöret.  På Lidingö blev han och tjejerna ombedda att köpa bensin och 

han hjälpte till att bära bensinen. Han berättade inte för tjejerna om varför bensinen 

köptes. Därefter väntade de på parkeringen i avvaktan på att bränna bilen. En 

person anvisade sen att de skulle gå till utsiktsplatsen och vänta, vilket de gjorde. 

När bilen kom blev han chockad av att det var den bil de åkt i innan. Han har sagt i 

förhör under förundersökningen att det var Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian 

som kom i bilen bara för han blev pressad till att säga så. Han har inte hört talas om 

eller sett något vapen. Han och Pedram brände bilen och han fick brännskador i 

ansiktet. Det var ingen annan kvar när de brände bilen. Han och Pedram visste inte 

hur de skulle komma från Lidingö och irrade runt men kom sedan till bron där de 

greps. Han bad inte Ellinor och Lisa att följa med till Lidingö men tyckte inte det 

var konstigt att tjejerna var med. Han minns inte varför ha hade en lapp med 

Sebastian Makonnens telefonnummer på sig. Det är inte ovanligt att bilar bränns. 

Om han vetat att det var fråga om en flyktbil som använts vid ett mord hade han 

dock inte bränt bilen. Han blev i maj 2018 i Göteborg stoppad av polis i en bil som 

han var delägare i. Sebastian Makonnen var också i bilen då.  Han fick därefter i 

maj veta att den bilen brändes upp efter att ha använts vid ett mord i Guldheden. 
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Pedram Fakhimi har sammanfattningsvis uppgett följande. Han var på hotellet från 

den 2 juni och festade med kompisar, bl a Mike och Hanad. På hotellet blev han 

tillfrågad om han ville få pengar, 10 000 kr, mot att bränna en bil. Han ansåg att det 

var en materiell grej och svarade ja. Han behövde pengar och tänkte inte så mycket 

mer på det. Han tror han blev tillfrågad tillsammans med Mike. Han skulle få 

besked när det var dags. Den 4 juni kom Ellinor och Lisa, som han inte kände sedan 

tidigare, och han festade då med dem och Mike i ett rum men var också i andra rum. 

Det var mycket folk som festade och mycket spring mellan rummen, även i det rum 

han, Mike och tjejerna var i. På morgonen den 5 juni sade någon att det var dags att 

åka. Han åkte till Lidingö i en bil med i vart fall Mike, Lisa och Ellinor. Det var den 

bilen som de brände. Han sov i bilen och vaknade upp på Lidingsbergsparkeringen 

där någon sa att dit skulle han sedan. Det lades in bensin i bilens baklucka. Han klev 

ur bilen tog bussen med tjejerna till Ica och de gick därefter till parkeringen. Han 

satt mest i bilen och halvsov. Mike och tjejerna gick till en kiosk. Under den tiden 

visades han platsen vid utsiktsplatsen där bilen skulle brännas. Därefter åkte han i 

bilen till utsiktsplatsen. De rökte och pratade lite varefter bilen kom med hög fart. 

Han tog fram bensindunkarna och därefter brände han och Mike bilen. Det blev en 

kraftig explosion. Han hörde ingen skottlossning innan. De hade ingen plan 

därefter. Han var orolig för Mike som blivit bränd i ansiktet. Han vet inte varför 

tjejerna var med på Lidingö, de kanske ville hänga med dem. Han vet inget om 

väskan mer än att den låg i bagageutrymmet i bilen när bensinen lades in. Han har 

inte pratat med någon om väskan. Han och Mike greps kort efter bilbranden på 

bron. Han var med i bilen vid poliskontrollen i Göteborg men minns inte om han 

träffade Makonnen på hotellet. Han kände inte till att Mike varit anhållen misstänt 

för mord i Göteborg eller att Mikes bil bränts i Göteborg. Han har inte sett Hrayr 

förutom på övervakningsfilmen från hotellet. Han minns inte om han träffat Asaba 

någon gång. Om han hört något om ett mord hade han lämnat hotellet direkt och 

hade heller inte bränt bilen. Han har inte tänkt på att han lämnat DNA genom 
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fimpar m m på parkeringsplatsen. Han hade ingen anledning att skydda sitt DNA. 

Han kan ha fått tändsatspartiklarna på sig när han rotade i bilen inför branden.  

 

Ellinor Ayou har sammanfattningsvis uppgett följande. Hon kontaktades på kvällen 

den 4 juni 2018 av en kille som hon känner och de bestämde att de skulle träffas 

och han föreslog att de skulle vara på hotellet och hon sa ok. En tjejkompis följde 

med. Killen hade en kompis som också var med på hotellet. De fyra umgicks i ett 

hotellrum. Det var inte några andra där. Hon hade tänkt åka hem samma natt men 

stannade kvar då det var vissa relationsfrågor som behövde lösas. På morgonen 

dagen efter frågade killen om hon och tjejkompisen ville hänga med till Lidingö 

vilket de sade ok till. Hon ville umgås mer med killen och hon och tjejkompisen 

hade inget särskilt för sig. De åkte bil mot Lidingö. Det var sex personer i bilen men 

hon och tjejkompisen blev avsläppta och åkte på killens anvisningar kommunalt till 

Lidingö centrum där de efter en stunds väntan mötte killen. Killen bad henne och 

hennes tjejkompis att hjälpa till att köpa bensin för de hade fått soppatorsk, vilket de 

gjorde. Hon reflekterade inget särskilt kring det. Killen väntade dock utanför 

bensinmacken eftersom han rökte. Killen gav henne 1 000 kr att handla för. Hon 

fick lägga till lite själv för pengarna räckte inte. De gick därefter tillbaka till med 

bensindunkarna. Hon, tjejkompisen och killens kompis åkte därefter buss till en Ica-

butik och sedan gick de till en närbelägen parkeringsplats där de mötte killen. De 

rökte och umgicks. Förutom killen var det några till personer där och bilen. Hon och 

två till gick iväg och köpte cigaretter. När de kom tillbaka var bilen borta men kom 

strax tillbaka. Kort därefter gick de till utsiktsplatsen och umgicks där. Killens 

kompis verkade veta vägen dit. Bilen var kvar på parkeringsplatsen när de gick. 

Efter ca 20 min kom en bil. Folk gick fram till bilen. Det var en hetsig och stressig 

situation. Det nämndes något om en väska innan bilen kom. En svart väska 

lämnades över varefter hon och tjejkompisen lämnade platsen. Det var kö och 

poliser på bron. De åkte sedan hem till henne i Tumba. Tjejkompisen visade där en 

nyhetsartikel där det framgick att de två killarna de umgåtts med hade gripits av 
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polis. Hon minns inte att killarna skulle ha gripits för mord. Tjejkompisen åkte 

sedan därifrån. Hon hade inte kvar väskan. Den 8 juni skulle hon och tjejkompisen 

möta någon i Tumba centrum. När hon kom fram var väskan inte där. De väntade 

på en ytterligare tjejkompis. När denna kommit gick de till Tuna torg. Hon gick 

iväg en bit och ringde sin syster. När hon kom tillbaka sa tjejkompisen att väskan 

hade hämtats. Hon vill inte säga vem som tog med väskan till Tuna torg. Hon har 

inte skrivit svar på meddelandet som Lisa fick på sitt Instagram men hon såg det.  

 

Hon visste inte var eller varför de gick till de olika platserna. Hon gjorde bara som 

killarna sa. Hon tänkte inte på att ställa frågor. Det är inte konstigt för henne att åka 

till olika platser och umgås. Hon vill inte nämna några namn men kan inte säga att 

tjejkompisen inte är Lisa och att killen inte är Mike. Om hon vetat att bensinen 

skulle användas för att bränna en bil hade hon inte medverkat till införskaffandet av 

bensinen. Om hon vetat att det skulle ske ett mord hade hon inte följt med till 

Lidingö. Hon hörde ingen skottlossning. 

 

Sebastian Asaba har sammanfattningsvis uppgett följande. Av de medtilltalade 

känner han endast Sebastian Makonnen. Han var en till två nätter på hotellet och 

festade, dagarna innan den 4-5 juni, då hans syster skulle resa hem efter att ha varit 

och hälsat på. Det var mycket folk där och han minglade med många. Han kan ha 

träffat Makonnen på hotellet men minns inte säkert. Han kan ha träffat Hrayr på 

hotellet men minns inte, han vet inte om han någonsin träffat Hrayr. Han har träffat 

Mike och Pedram tidigare, det var i Göteborg, men minns inte om de var på 

hotellet. Han kan inte ha träffat Ellinor och Lisa på hotellet för han hade åkt när de 

var där. Lisa träffade han när hon gav honom väskan på Tuna torg. Natten till den 5 

juni sov han hemma, vaknade sent, en kompis kom hem till honom och de gick till 

centrum, därefter åkte han till Makonnen varefter han åkte hem igen. När hans 

mamma lagt sig, vid midnatt, åkte han till Makonnen igen. De åkte till stan och 

träffade två tjejer. När de åkte taxi blev de stoppade av polis men inget hände. Han 
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åkte sedan hem. Han blev, ca två dagar efter det han var i stan med Makonnen, 

beordrad att hämta en väska i Tumba av en äldre kille från Tensta som han inte 

vågar namnge. Han fick ett telefonnummer, ringde några samtal och hämtade sedan 

väskan vid Tuna torg från en grupp med tjejer. Det var Lisa som kom fram och gav 

honom väskan. Han hade förklarat för henne innan på telefon hur han såg ut. Han 

minns att det var så det gick till när han hörde Lisa säga det själv vid hennes förhör i 

rättegången. Han minns inte hur den tjejen såg ut som gav honom väskan. Han 

visste inte vad som fanns i väskan men tittade av nyfikenhet och såg att det var ett 

vapen i och blev rädd. Han såg att magasinet fattades. Efter 20 minuter kom killen 

och hämtade väskan med vapnet. Han tänkte inte så mycket på risken att hantera 

vapnet, mera på vad som skulle hända med honom om han inte utförde uppdraget. 

Det är inte han som skrivit meddelandet på Instagram till Lisa. Det är många som 

har tillgång till och kan använda hans Instagramkonto. De skor han har på fotot från 

hotellbalkongen är inte hans. Det är ett par fina Gucci-skor som han lånade för att 

ha dem på fotot. Han lånade olika kläder också den dagen och fotades i dem. De 

skorna som han har på fotot med Makonnen är ett par andra skor, som han också 

lånat. Det fotot är taget några månader tidigare. Samtalet med Makonnen dagen 

efter att han hämtat väska handlar inte om vapnet. Telefonnumret -- 2170 är inte 

hans.  

 

Hrayr Megerdijian har sammanfattningsvis uppgett följande. Kring den 1 juni 2018 

fick han höra att det är fest på hotellet. Han åkte dit och var där i några dagar. Det 

var kul, det fanns tjejer, narkotika och alkohol. Det var mycket folk på hotellet. Fler 

personer kom in via bakvägar och inte genom huvudentrén. Han är kompis med 

Sebastian Makonnen som också var på hotellet. Han vet inte om Sebastian Asaba 

var på hotellet, han känner inte denne så väl. Han kan ha sett Mike och Pedram på 

hotellet men är osäker, han känner inte dem sedan tidigare. Han känner inte igen 

Lisa och Ellinor. Narkotikan tog slut så de åkte och fixade mer. De åkte i den 

silverfärgade bilen. Han körde. Han har efteråt fått veta att det var den 4 juni. 
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Langaren bad honom ta med en väska med kläder åt langarens kompis på hotellet, 

vilket han gjorde. På morgonen den 5 juni ville han ha mer narkotika och åkte 

därför med i bilen från hotellet när andra skulle åka iväg. Det var fullt i bilen och 

han frågade då om han kunde köra vilket han fick. Efter 10 minuter släpptes en 

person av och därefter släpptes två tjejer av bilen. Han blev kvar i bilen. Han rökte 

mycket i bilen. Han gav cigaretter till några personer i bilen och lämnade bilen och 

tog sig till sin langare. Denne var dock inte hemma men han visste var nyckeln 

fanns och gick in. Han somnade där och sov i fyra-fem timmar varefter han 

lämnade langarens lägenhet. Därefter åkte han till ett internetcafé på Odenplan och 

sedan åkte han till en kompis. De ringde till eskorttjejer på skoj. Han sov hos 

kompisen. Dagen efter åkte han och kompisen och handlade kläder. Han hade fyllt 

år dagen innan och fått pengar i present och hade även pengar från narkotikaaffärer. 

Han tror att kompisen var Sebastian Makonnen. Han var inte på 

Lidingsbergsparkeringen, han vet inte varför fimpar med hans DNA påträffats där. 

Han hade en fällkniv som liknar den som påträffades på brottsplatsen som han 

använde till att skära narkotika med. Kniven försvann på hotellet. Han har inte 

under förundersökningen velat berätta om att han var hos langaren den 5 juni för det 

kan innebära fara för hans liv att lämna detaljerade uppgifter om det. 

 

Sebastian Makonnen har sammanfattningsvis uppgett följande. Han må vara en 

dålig människa och lever ett kriminellt liv men han deltar inte i mord. Hotellet 

fungerar som ett andra hem för många, däribland kriminella. Så har varit fallet även 

för honom. Han kan inte festa och ha tjejer hemma. På hotellet fick han ett 

tips/erbjudande om deltagande i ett rån av en man i byggbranschen som förvarade 

stora summor kontanter i sin bostad. Enligt planen skulle mannen tas när denne kom 

till sin bostad och med eventuellt vapenhot tvingas att lämna över kontanterna i 

bostaden. Han åkte till Lidingö för att kontrollera brottsplanen. Upplägget var inte 

smart och han fick en dålig magkänsla och avböjde deltagandet. Han tillhandahöll 

dock med en bil, UDD 965, och ett vapen, då detta behövdes och han hade tillgång 
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till detta. Han bad en kompis till honom, Sajjad, hämta en väska med vapnet, 

troligen den 4 juni. Han förmedlade kontakt mellan Sajjad och en annan person som 

hade vapnet. Den person som behövde vapnet hämtade upp väskan till hotellet. 

Sajjad visste inte vad väskan innehöll. Sajjads fråga efter leveransen av väskan om 

han ”fått sin grej” och hans jakande svar var ett felaktigt sätt att uttrycka sig. Sajjads 

fråga om ”allt var klart till i morgon” berodde på att Sajjad visste att det skulle ske 

ett rån. Han har inte träffat Ellinor och Lisa. Lisa ser bra ut på Instagram, han kan 

ha följt henne utan att känna henne. Han åkte på natten för att träffa en kompis, 

Dahir. De hängde bara i Jakobsberg varefter han åkte tillbaka till hotellet. Det kan 

stämma att de hämtade narkotika. Dagen efter fick han ett sms från de på Lidingö. 

De var trötta och ville ha narkotika. Han ordnade narkotika och en vän, Mouris, 

körde honom till Lidingö med narkotikan. Han lade narkotikan i en sandlåda och 

träffade inte de som skulle ha narkotikan. Sen åkte han till Jakobsberg och Tensta 

och träffade Asaba. Han var med Hrayr när denne ringde till prostituerade. Dagen 

efter var han i Kista och handlade med Hrayr då denne just fyllt år. Han fick veta att 

bilen hade bränts och blev arg för att ha blivit ihopkopplad med mordet på grund av 

bilen. Han vet inte vad som hände med vapnet.  

 

Antingen fanns det en planering av brottet som han inte känt till och att han blev 

utnyttjad eller att något gick fel vid utförandet av rånet som ledde till det som 

hände. Han mår dåligt av det som hänt. Han har inte heller tjänat en krona på 

händelsen på Lidingö. Att han har en dyr livsstil betyder inte att han sysslar med 

mord. Han sysslar med narkotikaaffärer. Om han vetat om att det var fråga om mord 

hade han inte tillhandahållit bilen eller vapnet. 
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3.9 Tingsrättens bedömning av skuldfrågan 
 
Mord 
 
Tingsrätten konstaterar inledningsvis att utredningen entydigt visar att Lennart 

Bergsten dödades genom sju skott med ett automatvapen och med ett flertal slag 

med vapnet på huvudet medföljande de skador samt på tid och plats åklagaren 

påstått. Mot bakgrund av att det var ett flertal skott och flera efterföljande slag mot 

huvudet med vapnet är det uppenbart att gärningen utgör mord. Utredningen visar 

också att det är uppenbart att gärningen var planerad. Det står därmed klart att det 

inte var fråga om något rån som fick en oplanerad utgång. 

 

Vag gäller motivet kan konstateras att åklagaren inte berört denna fråga, än mindre 

påstått något motiv, vilket är ovanligt. I sakframställningen av Lennart Bergstens 

sambos målsägandebiträde och även av sambons uppgifter på frågor från försvarare 

har dock framgått att motivet kan ha varit att Lennart Bergsten kan ha varit 

inblandad i en byggnadstvist med ekonomiska konsekvenser. Dessa omständigheter 

talar därför för att de tilltalade i vart fall inte haft något personligt motiv till de 

åtalade gärningarna.  

 

Skyttens bil 
 
Av utredningen, bl a av åberopad fordonsundersökning framgår att en silvergrå 

Ford Focus, årsmodell 2004, med registreringsnummer UUD965, kort efter mordet 

anträffats brinnande på Barkassvägen som ligger i nära anslutning till utsiktsplatsen 

liksom mordplatsen på Farkostvägen 4, samt att fordonet var totalt utbränt. Vidare 

att det inte påträffades något vapen i bilen men däremot tygrester inne i bilen. Det 

framgår också att DNA inte gick att påvisa.  

 

Av vittnesuppgifter från mordplatsen framgår att skytten, efter mordet, åkte i väg i 

en bil vars beskrivningar överensstämmer med den brända bilen. Av vittnet Jonas 
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von Hofstens uppgifter framgår dessutom en beskrivning av bilens 

registreringsnummer som i stora delar stämmar med UUD965. Tingsrätten saknar 

anledning att ifrågasätta dessa vittnesuppgifter. Tingsrätten anser att det är bevisat 

att den/de som utförde mordet kom till platsen och lämnade mordplatsen i nämnda 

Ford Focus.  

 

Av utredningen, bl a diverse bilder, framgår att UUD965 även varit på platser som 

åklagaren gjort gällande att de tilltalade i förberedande syfte, befunnit sig på 

dagarna innan mordet och också under dagen den 5 juni 2018 nämligen på Hoom 

Home Hotel i Järfälla och på parkeringen på Lidingsbergsvägen. Bilen har även 

andra kopplingar till de tilltalade. Dessa omständigheter är besvärande för de 

tilltalade. Tingsrätten återkommer till dessa omständigheter.  

 

De tilltalades kopplingar till varandra 
 

De tilltalade har delvis lämnat olika uppgifter i förhållanden till varandra huruvida 

de känner övriga tilltalade. Det har av de tilltalades uppgifter i vart fall framkommit 

följande. Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba känner varandra. Sebastian 

Makonnen och Hrayr Megerdijian känner varandra. Mike Berg och Pedram 

Fakhimi känner varandra. Mike Berg och Ellinor Ayou känner varandra. Lisa 

Pettersson och Ellinor Ayou känner varandra. Det finns också övriga kopplingar 

mellan de tilltalade, som tingsrätten återkommer till, vilket i detta sammanhang är 

besvärande för de tilltalade.  

 

De tilltalades förehavanden dagarna innan och dagen för mordet 
 
 
Hoom Home Hotel (hotellet) 
 

Samtliga tilltalade har uppgett att de befann sig på hotellet dagarna innan den 5 juni 

2018 för att festa och umgås, med undantag av Lisa Pettersson och Ellinor Ayou 
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som uppgett att de enbart befann sig på hotellet kvällen och natten mellan den 4 och 

5 juni. Sebastian Asaba har dock uppgett att han inte sov på hotellet natten till den 5 

juni. De tilltalade har även uppgett att det var flera andra ungdomar som också var 

på hotellet och festade. De lämnade uppgifterna vinner stöd av övrig utredning, 

varför tingsrätten inte ifrågasätter de uppgifterna. De tilltalades uppgifter om man 

träffade eller hade samröre med andra tilltalade på hotellet går isär. Av Lisa 

Petterssons, Ellinor Ayous, Mike Bergs och Pedram Fakhimis uppgifter har dock 

framgått att de fyra umgicks i ett av hotellrummen kvällen och natten mellan den 4-

5 juni. 

 

Fråga är till en början om det är bevisat att de tilltalade på hotellet förberett och 

planerat mordet på sätt åklagaren påstått.  

 

Sebastian Makonnen har vidgått att han, efter att ha pratat med andra på hotellet, 

ordnat med anskaffandet och tillhandahållandet av bilen UUD965 och ett vapen 

samt att dessa fanns i närheten respektive på hotellet den 4 juni. Uppgifterna stöds 

av den övriga utredningen. Det är därmed bevisat att Sebastian Makonnen i vart fall 

därmed deltagit i förberedelse och planering, samt anskaffat och tillhandahållit bilen 

samt anskaffat och tillsett att vapnet överlämnats och att han under alla 

omständigheter haft uppsåt till att det var deltagande i brottslig gärning. 

 

Mike Berg och Pedram Fakhimi har vidgått till att de på hotellet fick förfrågan om 

att bränna en bil mot ersättning samt att de accepterade uppdraget. Uppgifterna 

stöds av den övriga utredningen. Det är därmed bevisat att Mike Berg och Pedram 

Fakhimi i vart fall därmed deltagit i förberedelse och planering och att de under alla 

omständigheter haft uppsåt till att det var deltagande i brottslig gärning. 

 

Vad gäller Sebastian Asabas och Hrayr Megerdijians ageranden på hotellet finns det 

mot bakgrund av deras delaktighet i mordet, som tingsrätten återkommer till, ingen 
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annan förklaring än att de på hotellet deltagit i förberedelse och planering av 

mordet.  

 

Den 5 juni 2018 

 

Mike Berg, Pedram Fakhimi, Lisa Pettersson och Ellinor Ayou 

 

Vad gäller till en början Mike Berg, Pedram Fakhimi, Lisa Pettersson och Ellinor 

Ayou stöds åklagarens påståenden om de tilltalades förehavanden denna dag (se 

ovan under rubriken åklagarens sakframställning) i stora delar av deras egna 

uppgifter som också stöds av övrig utredning, enligt följande. 

 

De lämnade hotellet tidigt på morgonen i bilen, Lisa Pettersson och Ellinor Ayou 

släpptes av och åkte kommunalt till Lidingö Centrum, Lisa Pettersson och Ellinor 

Ayou införskaffade och överlämnade bensin i sällskap av Mike Berg, Pedram 

Fakhimi noterade att bensinen lämnades i bilen, Lisa Pettersson, Ellinor Ayou och 

Pedram Fakhomi åkte till Ica Kvantum, de fyra vistades på 

Lidingsbergsparkeringen i flera timmar och därefter på utsiktsplatsen, Mike Berg 

respektive Pedram Fakhimi visades platser där de skulle vänta respektive bränna 

bilen, bilen kom tillbaka varvid väskan överlämnades till Lisa Pettersson och 

Ellinor Ayou som därefter lämnade Lidingö och åkte hem till Ellinor Ayou i 

Tumba, samt att Mike Berg och Pedram Fakhim brände bilen. 

 

Det kan konstateras att de fyra rört sig på olika platser på Lidingö, platser som inte 

ter sig naturligt att vistas på under en hel dag bara för att hänga och umgås. Det är 

helt osannolikt att de skulle ha befunnit sig där av en slump eller bara för att hänga 

eller umgås. Mike Berg och Pedram Fakhimi var dock fullt medvetna om att de 

skulle bränna en bil och måste, med hänsyn till att det var flera personer inblandade, 

att de rört sig på flera avsides platser, att bilen, som de dessutom åkt i, befunnit sig 
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till och från på platserna, att bensin införskaffats i dunkar, att de fått anvisat platser 

för sig, i vart fall ha förstått att det var fråga om någonting planerat med koppling 

till planerna om bilbranden denna dag. Mike Bergs och Pedram Fakhimis koppling 

till bilen genom att ha färdats i den aktuell dag och framförallt genom att ha bränt 

den är i sig starkt graverande för dem. Mike Berg var dessutom medveten om att 

hans bil kort innan bränts upp efter att ha använts vid ett mord i Göteborg. Pedram 

Fakhimi åkte med Lisa Pettersson och Ellinor Ayou till Ica vilket synes märkligt om 

det bara var Mike Berg som var anledningen till att Ellinor Ayou med Lisa 

Pettersson i sällskap var med på Lidingö. Härtill kommer Lisa Petterssons uppgift 

att väskan sedan skulle lämnas till Mike Berg eller Pedram Fakhimi. Den uppgiften 

kommer visserligen från en medtilltalad och ska tas med försiktighet men 

tingsrätten anser inte att det framkommit skäl att inte tillmäta uppgiften ett visst 

bevisvärde. Tingsrätten anser att det är uppenbart att Mike Berg och Pedram 

Fakhimi känt till mer om brottsplanen än vad de uppgett. Tingsrätten anser att det 

därmed är bevisat att Mike Berg och Pedram Fakhimi i vart fall insett att det fanns 

en avsevärd risk för att de medverkade till ett allvarligt brott, såsom mord, och trots 

den vetskapen i allt väsentligt utförde de handlingar på sätt åklagaren påstått. Mike 

Berg och Pedram Fakhimi var dock inte personligen närvarande vid mordet. Det är 

inte heller visat att de haft en sådan central roll i brottets förverkligande som då 

krävs för att bli dömd som medgärningsman. Deras agerande medför däremot ett 

främjande av gärningen som åklagaren har påstått i andra hand. Mike Berg och 

Pedram Fakhimi ska därmed dömas för medhjälp till mord. 

 

Det är också bevisat att Lisa Pettersson och Ellonor Ayou främjat gärningen i allt 

väsentligt på det sätt åklagaren påstått. Vad gäller deras uppsåt till främjandet är 

deras uppgifter att de bara hängde med utan att veta eller misstänka någonting inte 

trovärdiga. Det är dock inte mot deras bestridande, tillräckligt bevisat att de hade 

någon form av uppsåt till främjande av mord. Åtalet för medhjälp till mord 

avseende dem ska därför lämnas utan bifall. 
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Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian 

 

Hrayr Megerdijian har en stark koppling till bilen, bl a körde han bilen på morgonen 

den 5 juni, vilket är graverande för honom. Lisa Pettersson och Mike Berg har i 

förhör under förundersökningen uppgett att Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian 

var i bilen på Lidingsbergsparkeringen. Mike Berg har i förhör under 

förundersökningen uppgett att de hämtade upp Sebastian Asaba i bilen på väg till 

Lidingö och att det var Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian som kom i bilen när 

de andra stått på utsiktsplatsen. Lisa Pettersson har också uppgett under 

förundersökningen att Sebastian Asaba efter återlämnandet av väskan frågade vad 

som hänt efter Lidingö och sagt vad han gjort. Tingsrätten anser det inte vara 

sannolikt att en medtilltalad felaktigt skulle lämna sådana detaljerade uppgifter om 

annan medtilltalad på grund av de förklaringar därtill som Lisa Pettersson och Mike 

Berg uppgett vid huvudförhandlingen. Tingsrätten finner att de lämnade uppgifterna 

under förundersökningen, trots att de lämnats av medtilltalade, därför ska tillmätas 

tilltro. Övrig utredning ger också stöd för dessa uppgifter. Hrayr Megerdijians DNA 

fanns på fimpar på parkeringsplatsen. Det är inte sannolikt att DNA:t skulle kommit 

dit på annat sätt än att Hrayr Megerdijian själv var där. Härtill kommer att Hrayr 

Megerdijians kniv påträffades på mordplatsen vilket också i viss mån knyter honom 

till gärningen.  Det kan noteras att Hrayr Megerdijian, konfronterad med dessa 

konkreta påståenden ändå inte lämnat annan förklaring till sina förehavanden under 

aktuell dag än vaga okontrollerbara uppgifter vid huvudförhandlingen. Vad gäller 

Sebastian Asaba har vittnen uppgett att gärningsmannen var en ung mörkhyad kille. 

Härtill kommer likheten med de skor som Sebastian Asaba hade på hotellet dagarna 

innan mordet och de som gärningsmannen hade. Åklagarens utredning om bilens 

färdväg från hotellet till Lidingö talar också för att Sebastian Asaba hämtades upp i 

sin bostad som åklagaren påstått. Vidare tillkommer den omständigheten att Lisa 

Pettersson kontaktade Sebastian Asaba på Instagram efter händelsen. Detta visar att 
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hon känt igen honom som delaktig från händelsen på Lidingö eftersom hon inte kan 

ha träffat Sebastian Asaba på hotellet. Tingsrätten anser sammantaget visat att det 

inte finns annan förklaring än att det var Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian 

som var de två som var kvar i bilen på parkeringsplatsen när de övriga fyra lämnade 

parkeringsplatsen och de som därefter åkte till Farkostvägen och utförde mordet på 

sätt åklagaren påstått. Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian ska därmed dömas 

för att tillsammans och i samförstånd gjort sig skyldig till mordet. 

 

Sebastian Makonnen 

 

Det Sebastian Makonnen vidgått om anskaffandet och tillhandahållandet av bilen 

och vapnet stöds av utredningen. Tingsrätten anser också att det är utrett att det 

vapnet är mordvapnet. Åklagarens utredning talar i vissa delar för att Sebastian 

Makonnen haft en större delaktighet och inflytande i gärningen än vad han vidgått. 

Det är dock inte mot Sebastian Makonnens bestridande, bevisat att han deltagit mer 

än vad han själv gått med på. Sebastian Makonnen har kort före aktuell händelse 

gjort sig skyldig till mord i Göteborg, han lever ett kriminellt liv, är dömd till 

våldsbrott och är väl medveten om att användande av vapen kan leda till uppsåtligt 

dödande. Tingsrätten anser därför att han i vart fall haft så kallat likgiltighetsuppsåt 

till att hans agerande kunde vara delaktighet i mord. Sebastian Makonnen var inte 

heller personligen närvarande vid mordet. Det är vidare inte visat att han haft en 

sådan central roll i brottets förverkligande som då krävs för att bli dömd som 

medgärningsman. Hans agerande medför däremot ett främjande av gärningen som 

åklagaren har påstått i andra hand. Sebastian Makonnen ska därför också dömas för 

medhjälp till mord. 
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Grovt vapenbrott 

 

Sebastian Asaba har för sin del erkänt gärningen. Erkännandet stöds av övrig 

utredning. 

 

Vad gäller Lisa Pettersson och Ellinor Ayou har de i vaga termer lämnat uppgifter 

varav inte framgår mer än att det överlämnades en väska när bilen kom, att de inte 

visste vad det var i väskan och att väskan hämtades på Tuna torg. Lisa Pettersson 

har dock uppgett att det var Sebastian Asaba som hämtade väskan. Det är uppenbart 

att Lisa Pettersson och Ellinor Ayou i vart fall blev medvetna om vilken händelse de 

deltagit i när de kom hem till Ellinor Ayous bostad i Tumba samma dag och tagit 

del av nyheter om händelsen. Det är därför också uppenbart att de i vart fall insåg 

att det fanns en avsevärd risk att det var ett vapen i väskan och trots denna vetskap 

hanterade dem väskan på sätt åklagaren påstått. Mot bakgrund av de meddelanden 

som något senare skickats mellan Lisa Petterssons och Sebastian Asabas Instagram 

framgår också att de varit medvetna om att det var fråga om ett vapen. Tingsrätten 

anser att Lisa Petterssons, Ellinor Ayous och Sebastian Asabas uppgifter om att de 

inte deltagit i skrivandet av meddelandena är så osannolika att de kan lämnas utan 

avseende.  

 

Gärningarna är därmed bevisade och ska bedömas som åklagaren gjort, detta trots 

att magasinet saknades på vapnet och att det inte finns någon utredning om vapnet 

vid dessa tillfällen fortfarande fungerade. 

 

3.10 Tingsrättens bedömning av skadeståndsyrkandena 
 

Tingsrätten har dömt Sebastian Asaba och Hrayr Megerdijian för mord respektive 

Sebastian Makonnen, Mike Berg och Pedram Fakhimi för medhjälp till mord. De är 

därför solodariskt skadeståndsskyldiga gentemot målsägandena.  
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De yrkade beloppen ligger något högre än gällande praxis om 60 000 kr för 

ersättning för indirekt personskada på grund av anhörigs död. Högre ersättning än 

60 000 kr kan utgå om det presenterats utredning till stöd för en högre ersättning. 

 

Sekretess NN36 som var sambo med Lennart Bergsten och befann sig precis 

bredvid honom vid händelsen, har enligt tingsrättens mening presenterat en sådan 

utredning. Yrkandet för hennes del ska därmed bifallas gentemot ovan nämnda 

tilltalade. Vad gäller Fanny Ahlstedts yrkande, ska det också bifallas gentemot 

dessa tilltalade men till ett belopp om 60 000 kr, då särskild utredning saknas i 

hennes fall. 

 

Eftersom Sebastian Asaba har dömts och blivit skadeståndsskyldig ska även 

yrkandet gentemot hans mamma, Juliet Asaba, bifallas. Juliet Asaba ska därmed 

betala som mest en sammanlagd ersättning avseende båda målsägandena uppgående 

till ett kapitalbelopp om 9 100 kr, på sätt framgår av domslutet.  

 

Skadeståndsyrkandena gentemot övriga tilltalade ska däremot lämnas utan bifall då 

de inte dömts för aktuella brott. 

4. Övriga åtal 
 

4.1 Våldtäkt mot barn 
 

4.1.1 Yrkanden och bevisning m m 

 

Åklagarens ansvarsyrkande och bevisning, se åtalspunkten 3 i bilaga 1 och bilaga 

20.  
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Det antecknas dock att det av åklagaren åberopade vittnet Sekretess B i egenskap av 

närstående valt att avstå från att vittna. 

 

Målsäganden, Sekretess A, som biträtt åtalet har yrkat skadestånd enligt bilaga 3. 

Målsägandens identitetsuppgifter framgår av hemlig Partsbilaga sekretess.  

Målsäganden har åberopat vittnesförhör med sin mamma i skadeståndsdelen till 

styrkande av att målsäganden haft ett psykiskt lidande motsvarande yrkat belopp.  

 

Sebastian Makonnen har åberopat vittnesförhör med läkaren Olof Vinterskog till 

styrkande bl a av att Sebastian Makonnen inte känt till målsägandens ålder eller haft 

skälig anledning att anta att målsäganden var under 15 år. Vidare till styrkande av 

att det under alla förhållanden rör sig om en sådan situation som avses i 6 kap 14 § 

brottsbalken. Sebastian Makonnen har som skriftlig bevisning åberopat uppgifter i 

journalanteckningar och uppgift som lämnades vid förhör under förundersökningen  

samt fotografier (sid 13 och 81 i aktbil 408 samt sid 2-23 i aktbil 409). 

 

4.1.2 Den tilltalades inställning m m 

 

Sebastian Makonnen har vidgått att han haft vaginalt samlag med målsäganden men 

har bestritt ansvar för brott då han inte insåg/känt till och inte heller haft skälig 

anledning att anta att målsäganden var under 15 år. Han har gjort gällande att 

omständigheterna i vart fall var sådana att gärningen ska vara fri från ansvar enligt  

6 kap 14 § brottsbalken. Sebastian Makonnen har bl a uppgett att målsäganden sagt 

till honom att hon var 17 år. 

 

Sebastian Makonnen har bestritt skadeståndsyrkandet med hänsyn till inställningen 

i skuldfrågan och har inte godtagit något belopp som skäligt i och för sig. 
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4.1.3 Tingsrättens bedömning av skuld och skadestånd 

 

Det är utrett att Sebastian Makonnen och målsäganden vid aktuell period hade ett 

kortare förhållande där den huvudsakliga kontakten skedde via sociala medier på 

internet, att Sebastian Makonnen hade vaginalt samlag med målsäganden på tid och 

plats åklagaren påstått, att samlaget skedde frivilligt från båda parter och att 

målsäganden var 13 år. Gärningen är därför till en början, objektivt sett, bevisad.  

 

Det är även utrett att målsäganden, tillsammans med vittnet Maja Andersson, och 

vid ett senare tillfälle, Sebastian Makonnen, med anledning av händelsen besökte en 

ungdomsmottagning där vittnet Olof Vinterskog var mottagande läkare. 

 

Frågan är om det också är bevisat att Sebastian Makonnen insåg eller i vart fall hade 

skälig anledning att anta att målsäganden var under 15 år. Tingsrätten anser att det, 

mot Sebastian Makonnens bestridande, inte är bevisat att han insåg eller känt till att 

målsäganden var under 15 år. Tingsrätten gör följande överväganden om det är 

bevisat om Sebastian Makonnen hade skälig anledning att anta att målsäganden var 

under 15 år. 

 

Det bör noteras att det enligt de regler som ska tillämpas på aktuell händelse i denna 

fråga är 6 kap 13 § brottsbalken i dess lydelse före den 1 juli 2018 varav följer att 

till ansvar för bl a våldtäkt mot barn ska dömas även den som inte insåg med hade 

skälig anledning att anta att den andra personen inte uppnått den åldern, i detta fall 

15 år. Med skälig anledning att anta avses en tämligen kvalificerad form av 

oaktsamhet. 

 

Åklagarens utredning i frågan består huvudsakligen av målsägandens uppgifter. 

Målsäganden har uppgett att hon i någon av hennes och Sebastian Makonnens 

inledande kontakter på sociala medier sagt att hon var född -04 men att hon kan ha 
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varit otydlig och att han svarat att det viktiga inte är åldern utan beteendet. 

Målsägandens uppgifter om Sebastian Makonnens kännedom om hennes ålder är 

därmed något osäkra. Av journalanteckning från besöket på ungdomsmottagningen 

har antecknats att enligt målsägandens kompis är Sebastian Makonnen inte alls den 

typen som raggar på småtjejer och att kompisen inte tror att han visste att 

målsäganden var så ung. Vittnet Maja Andersson har uppgett att målsäganden 

berättat för henne att Sebastian Makonnen visste hur gammal målsäganden var. 

Maja Andersson har också uppgett att hon inte minns att hon sagt det som 

antecknats ovan till läkaren. Olof Vinterskog har uppgett att han uppfattade 

målsäganden och kompisen såsom att de inte trodde att Sebastian Makonnen 

raggade på småtjejer men att de kan ha sagt detta för att undvika att händelsen 

anmäldes.  

 

Tingsrätten anser att utredningen till stöd för att Sebastian Makonnen haft skälig 

anledning att anta att målsäganden var under 15 år är tämligen vag. Härtill kommer 

att de åberopade fotografierna på målsäganden snarare visar att hon gör intryck att 

vara äldre än 15 år. Tingsrätten anser sammantaget att det inte är bevisat att 

Sebastian Makonnen har haft anledning att anta att målsäganden var under 15 år. 

Åtalet i denna del ska därför lämnas utan bifall. Sebastian Makonnen ska alltså 

frikännas i denna del. 

 

Med hänsyn till tingsrättens bedömning i skuldfrågan, det vill säga att tingsrätten 

frikänt Sebastian Makonnen, ska skadeståndsyrkandet lämnas utan bifall. 

 

4.2 Hot mot tjänsteman  
 

4.2.1 Yrkanden och bevisning  

 

Åklagarens ansvarsyrkande och bevisning, se åtalspunkten 4 i bilaga 1. 
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4.2.2 Den tilltalades inställning m m 

 
Sebastian Makonnen har erkänt gärningen och underkastat sig ansvar. Sebastian 

Makonnen har uppgett att han lät sin frustration gå ut över målsäganden och att han 

ber om ursäkt för det samt att han inte exakt minns uttalandet men att han sade 

något i stil med vad åklagaren påstått. 

 
4.2.3 Tingsrättens bedömning i skuldfrågan 

 

Målsäganden har berättat att Sebastian Makonnen var arg och uttalade hotelserna 

till en kollega men att målsäganden, som nyss varit i Sebastian Makonnens cell, 

fortfarande var i närheten och hörde uttalandena. Det saknas anledning att 

ifrågasätta målsägandens uppgifter varav framgår att Sebastian Makonnen begått 

gärningen. Sebastian Makonnens erkännande stöds därmed av utredningen. 

Tingsrätten anser därmed att gärningen, på sätt åtalet är utformat, är bevisad och att 

den ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

    4.3 Narkotikabrott och skadegörelse  
 
4.3.1 Yrkanden och bevisning 

 
Åklagarens ansvars- och förverkandeyrkanden samt bevisning, se bilaga 17 och 

åtalspunkten 1 i bilaga 18. 
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4.3.2 Den tilltalades inställning samt tingsrättens bedömning i skuld- och 

förverkandefrågan 

 

Sajjad Al-Husseinawi har erkänt gärningarna. Erkännandet stöds av åklagarens 

övriga utredning. Gärningarna är därmed bevisade och ska bedömas som åklagaren 

gjort. Förverkandeyrkandet har medgetts, är lagligen grundat och ska bifallas.  

 

4.4 Våld mot tjänsteman  
 

4.4.1 Yrkanden och bevisning 

 

Åklagarens ansvarsyrkanden och bevisning, se åtalspunkterna 2-7 i bilaga 18 

 

Sajjad Al-Husseinawi har som bevisning åberopat filmer från övervakningskamera. 

 

4.4.2 Den tilltalades inställning m m 

 

Sajjad Al-Husseinawi har vidgått att han var på platsen men förnekat gärningarna. 

Sajjad Al-Husseinawi har uppgett att han inte planerat detta men blev arg när han 

skulle flyttas, att han gjorde motstånd och försökte komma loss men inte slagits 

eller sparkats samt att han i vart fall inte orsakat någon smärta med flit. 

 

4.4.3 Tingsrättens bedömning av skuldfrågan 

 

Målsägandena har lämnat samstämmiga uppgifter varav framgår att Sajjad Al-

Husseinawi plötsligt blev våldsam i samband med förflyttning till en annan cell. 

Målsägandena har uppgett att Sajjad Al-Husseinawi utsatte dem för respektive våld 

medföljande den skada och/eller smärta, på sätt åklagaren påstått, samt även gett 

stöd till övriga målsägandens uppgifter. Tingsrätten har ingen anledning att 
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ifrågasätta målsägandenas uppgifter. Vad gäller Sajjad Al-Husseinawis uppsåt till 

att orsaka smärta/skada är uppenbart att han insett att det förelåg en avsevärd risk 

för att våldet skulle orsaka smärta och/eller skada och trots denna insikt utförde 

våldet. Smärtan och/eller skadan är därmed orsakade med uppsåt. Gärningarna är 

bevisade. Försvaret har framhållit att det var onödigt många häktesvakter vid 

händelsen och att de inte använde skyddssköldar. Dessa omständigheter påverkar 

inte tingsrättens bedömning. Gärningarna ska bedömas på sätt åklagaren gjort. 

  

4.5 Märkesförfalskning, olovlig körning, grovt brott, och ringa 

narkotikabrott 
 
4.5.1 Yrkanden och bevisning m m 

 

Åklagarens ansvars- och förverkandeyrkanden, erinran om kostnad för provtagning 

och analys samt bevisning, se bilaga 16. 

 

Åklagaren har dock frånfallit vittnesförhöret med Rasmus Sjögren (åp2). 

 

Tingsrätten har, med stöd av 46 kap 15 a§ 1 st 1 p rättegångsbalken, avgjort målet i 

denna del trots att Dodou Jallow inte närvarade vid huvudförhandlingen aktuell dag. 

 

4.5.2 Den tilltalades inställning 

 
Dodou Jallow har erkänt gärningarna, medgett de särskilda yrkandena och inte haft 

någon erinran emot återbetalning av kostnad för provtagning och analys. 
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4.5.3 Tingsrättens bedömning i skuld-, förverkande – och återbetalningsfrågan  

 

Erkännandet stöds av åklagarens övriga utredning. Gärningarna är därmed bevisade 

och ska bedömas som åklagaren gjort. Märkesförfalskningen är, med stöd av NJA 

1986 sid 555, dock att bedöma som ringa. 

 

Förverkandeyrkandena har lämnats utan erinran, är lagligen grundade och ska 

bifallas. Återbetalningsskyldighet för kostnad för provtagning och analys följer av 

lag. 

 

4.6 Penningtvättsbrott 
 

4.6.1 Yrkanden och bevisning 

 

Åklagarens ansvarsyrkande och bevisning, se bilaga 19. 

 

Lisa Pettersson har som bevisning åberopat sms och brev (sid 12 och 28 i aktbil 

426).  

 

4.6.2 Den tilltalades inställning   

 

Lisa Pettersson har vidgått att hon upplåtit sitt bankkonto men inte för aktuell 

överföring utan för en transaktion som hon trodde var legal. Hon har bestritt ansvar 

för brott då hon saknat uppsåt till något syfte till att dölja att pengarna härrörde från 

brott eller till att främja möjligheterna för någon att tillgodogöra sig egendomen 

eller dess värde.  
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4.6.4 Tingsrättens bedömning av skuldfrågan 

 

Det är till en början utrett att en annan gärningsperson genom vilseledande förmått 

målsäganden att uppge koder och att banköverföringen om 200 000 kr till Lisa 

Petterssons bankkonto skett, på sätt åklagaren påstått. Det är också utrett att Lisa 

Pettersson upplåtit sitt bankkonto för överföringen, vilket syftat till det åklagaren 

också påstått. Frågan är om det även är bevisat att Lisa Pettersson haft uppsåt till 

dessa syften. 

 

Lisa Pettersson har sammanfattningsvis uppgett följande. Hon blev någon vecka 

eller månad innan den 26 maj 2019, ombedd av en bekant, som inte hade 

bankkonto, att låna ut sitt bankkonto, bankkort och tillhörande koder. Den bekante 

är den person hon kallat F-kompis i sin mobiltelefon. Det var en kompis till den 

bekante som skulle få en pengatransaktion från utlandet, att föras in på ett konto. 

Det var inga konstigheter med det. Tiden gick dock och andra transaktioner gjordes 

på hennes konto varför hon ringde den bekante och hörde vad som hände. Hon fick 

därefter veta att 200 000 kr satts in på hennes konto och att banken spärrat hennes 

konto. Hon förstod precis innan pengarna sattes in att det kanske inte var ”vita 

pengar” och skrev ett sms till den bekante om hon kunde ångra sig. Den bekante 

blev därefter hotfull och sade att hon skulle få problem om denne inte fick 

pengarna. Hon hade kanske fått tillbaka sitt bankomatkort den 25 maj 2019. Hon 

skrev brevet till banken men vet inte varför hon inte skrev som det var till banken. 

Hon var orolig att hennes mamma skulle bli arg för att hon lånat ut sitt 

bankomatkort. 

 

Tingsrätten gör härefter följande bedömning. Lisa Pettersson har lämnat tämligen 

vaga uppgifter om omständigheterna kring orsaken till upplåtandet av bankkontot. 

Hon har själv lämnat uppgifter varav framgår att hon hade misstankar avseende 

syftet med upplåtandet. Av åklagaren åberopade meddelanden skrivna bl a den 26 
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och 27 maj 2019 framgår med all tydlighet att Lisa Pettersson förstod att det inte 

var fråga om legala omständigheter. Tingsrätten anser därmed att det är bevisat att 

Lisa Pettersson i vart fall begått gärningen med så kallat likgiltighetsuppsåt. Brevet 

till Handelsbanken eller vad Lisa Pettersson i övrigt anfört medför ingen annan 

bedömning. Det är heller inte fråga om ett så kallat frivilligt tillbakaträdande. 

Gärningen är därmed bevisad och ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

5. Påföljd 
 

5.1 Dodou Jallow 
 

Dodou Jallow har dömts för märkesförfalskning som är ringa, olovlig körning, 

grovt brott, i två fall, samt ringa narkotikabrott i två fall. 

 

Dodou Jallow är 20 år men var 19 år vid brotten. Han förekommer tidigare under 

två avsnitt i belastningsregistret men dessa saknar betydelse i nu aktuell 

påföljdsfråga. 

 

Tingsrätten bedömer att brottens samlade straffmätningsvärde motsvarar 200 

dagsböter. Tingsrätten har här konstaterat att innehavet av kokain i åtalspunkten 3 i 

bilaga 17 är av avgörande betydelse och i någon mån i mildrande riktning tagit 

hänsyn till Dodou Jallows ålder vid brotten. Av yttrande från socialtjänsten framgår 

att Dodou Jallow inte bedömts ha något särskilt vårdbehov och att ungdomstjänst 

inte är aktuellt. Påföljden ska därför bestämmas till 200 dagsböter som dock ska 

anses helt verkställd genom Dodou Jallows frihetsberövande. 
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5.2 Nada Gaballa 
 

Nada Gaballa har dömts för mord och grovt vapenbrott i två fall.  

 

Nada Gaballa är 17 år men var 16 år vid brotten samt förekommer inte tidigare i 

belastningsregistret. 

 

Mordet var en ren avrättning på på nära håll med flera skott från ett kraftigt vapen. 

Målsäganden saknade all möjlighet att värja sig. Mordet var utfört på uppdrag mot 

betalning. Dessa omständigheter är anmärkningsvärt försvårande. Straffvärdet för 

en gärningsman som fyllt 21 år vid brottet uppgår därför till livstids fängelse. En 

person under 21 år får dock inte dömas till livstids fängelse. Tingsrätten har därför 

att utgå från ett samlat straffvärde om 18 års fängelse vid bestämmandet av påföljd i 

detta fall (se Martin Borgeke m.fl., Att bestämma påföljd för brott, 2016, s. 264 och 

Hovrätten för Västra Sveriges dom den 22 december 2016 i mål B 3777-16). Med 

hänsyn i mildrande riktning tagen till Nada Gaballas ålder vid brotten och till den 

tid som hon varit frihetsberövad med restriktioner föreligger ett straffmätningsvärde 

för brotten medförande att det finns synnerliga skäl för fängelse. 

 

Av yttrande från socialtjänsten framgår att Nada Gaballa bedömts ha ett särskilt 

vårdbehov och behov av vissa åtgärder som framgår av ett för henne framtaget 

ungdomskontrakt. Vid förevarande höga straffmätningsvärde är ungdomsstraffet 

ungdomsvård med ungdomskontrakt dock inte tillräckligt ingripande och därför inte 

aktuellt. 

 

Eftersom Nada Gaballa var under 18 år vid brotten ska påföljden dock i stället 

bestämmas till sluten ungdomsvård. Med ytterligare hänsyn i mildrande riktning, nu 

tagen till att villkorlig frigivning inte får ske från sluten ungdoms vård, ska tiden för 

den slutna ungdomsvården bestämmas till två år och 11 månader.  
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5.3 Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman 
 

Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman har dömts för skyddande av brottsling, 

grovt brott, och grovt vapenbrott.  

 

Alina Ghorbandi och Elisabeth Hoffman är 18 år men var 17 år vid brotten samt 

förekommer inte tidigare i belastningsregistret.  

 

Tingsrätten bedömer att brottens samlade straffvärde uppgår till två år och tre 

månaders fängelse. Påföljden för en person som fyllt 21 år skulle därför normalt 

bestämts till fängelse. Med hänsyn i mildrande riktning tagen till Alina Ghorbandis 

och Elisabeth Hoffmans ålder vid brotten och till den tid som de varit 

frihetsberövade med restriktioner föreligger inte ett så högt straffmätnings- eller 

artvärde värde för brotten medförande att det finns synnerliga skäl för fängelse. Vid 

denna bedömning har tingsrätten avseende Elisabeth Hoffman i mildrande riktning 

också i någon mån beaktat att hon medverkat i utredningen i viss utsträckning. 

 

Av yttrande från socialtjänsten framgår att Alina Ghorbandi bedömts ha ett särskilt 

vårdbehov och behov av placering i behandlingsfamilj i åtta till 10 månader enligt 

ett för henne framtaget ungdomskontrakt. Tingsrätten delar bedömningen att Alina 

Ghorbandi har ett särskilt vårdbehov samt i och för sig behov av innehållet i 

ungdomskontraktet. Den unges särskilda vårdbehov ska tillmätas avgörande 

betydelse och i möjligaste mån tillgodoses vid påföljdsbestämningen. Tingsrätten 

anser dock med hänsyn till den tid Alina Ghorbandi har varit frihetsberövad med 

restriktioner, att ungdomsvård med det aktuella ungdomskontraktet skulle bli en 

alltför ingripande påföljd. Påföljden för Alina Ghorbandi ska därför bestämmas till 

skyddstillsyn, då det är uppenbart att hon i vart fall har ett övervakningsbehov. 

 

Av yttrande från socialtjänsten framgår att Elisabeth Hoffman inte synes ha ett 

särskilt vårdbehov samt av yttrande från frivården att hon inte bedömts ha ett 
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övervakningsbehov. Tingsrätten anser med hänsyn till den tid Elisabeth Hoffman 

har varit frihetsberövad med restriktioner och till vad som framkommit om hennes 

personliga förhållanden att påföljden ska stanna vid en villkorlig dom. 

 

5.4 Sajjad Al-Husseinawi 
 
 
Sajjad Al-Husseinawi har dömts för skadegörelse, våld mot tjänsteman i sex fall 

och narkotikabrott.  

 

Sajjad Al-Husseinawi är 21 år, men var 20 år vid brotten. Han förekommer tidigare 

under två avsnitt i belastningsregistret men det som antecknats saknar betydelse i nu 

aktuell påföljdsfråga. Han dömdes senast den 7 juni i år för hot mot tjänsteman, 

våld tjänsteman och övergrepp i rättssak till fängelse sex månader. Denna dom 

framgår inte än av belastningsregistret. 

  

Tingsrätten ser allvarligt på våld mot tjänsteman då fråga är om bl a sparkar mot 

kriminalvårdare även om smärtan i de flesta fall var relativt hastigt övergående. 

Härtill kommer narkotikabrottet som också har viss betydelse vid straffmätningen. 

Tingsrätten bedömer att brottens sammanlagda straffmätningsvärde, med hänsyn i 

mildrande riktning tagen till Sajjad Al-Husseinawis ålder vid brotten och till den tid 

som han varit frihetsberövad med restriktioner, uppgår till fängelse i sex månader.  

 

Av yttrande från socialtjänsten framgår att Sajjad Al-Husseinawi inte bedömts ha 

ett särskilt vårdbehov. Av yttrande från frivården framgår att det saknas 

förutsättningar för att föreslå en frivårdande påföljd. Med beaktande av detta, 

brottens straffmätningsvärde samt av arten av våld mot tjänsteman och 

narkotikabrott föreligger särskilda skäl för fängelse. Påföljden ska därmed 

bestämmas till fängelse i sex månader. 
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5.5 Karamo Fatty 
 

Karamo Fatty har dömts för brott mot vapenlagen. 

 

Karamo Fatty är 19 år men var 18 år vid brottet och förekommer inte tidigare i 

belastningsregistret. 

 

Tingsrätten bedömer att brottets straffvärde uppgår till drygt 100 dagsböter.  

 

Av yttrande från socialtjänsten framgår att Karamo Fatty inte bedömts ha något 

särskilt vårdbehov och att ungdomstjänst inte är aktuellt. Påföljden ska därför och 

med hänsyn i mildrande riktning i någon mån till Karamo Fattys ålder vid brottet, 

bestämmas till 100 dagsböter, som dock ska anses helt verkställd genom Karamo 

Fattys frihetsberövande. 

 

5.6 Sebastian Makonnen 
 

Sebastian Makonnen har dömts för mord, medhjälp till mord och hot mot 

tjänsteman.  

 

Sebastian Makonnen är 20 år men var 19 år vid brotten samt förekommer tidigare 

under nio avsnitt i belastningsregistret. Han har bl a dömts för grövre våldsbrott till 

sluten ungdomsvård i flera månader. Samtliga påföljder är till fullo verkställda.  

 

Mordet är av avgörande betydelse i påföljdsfrågan. Tingsrätten har i påföljdsfrågan 

avseende Nada Gaballa redogjort för bedömningen att påföljden för en person som 

fyllt 21 år skulle bestämts till livstid men att en person under 21 år inte får dömas 

till livstids fängelse. Tingsrätten har även i detta fall att utgå från ett straffvärde om 

18 års fängelse. Med hänsyn i mildrande riktning tagen till Sebastian Makonnens 

ålder vid brottet och till den tid han varit frihetsberövad med restriktioner anser 
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tingsrätten att straffmätningsvärdet uppgår till 12 års fängelse. Härtill kommer 

förberedelse till mord som tingsrätten bedömer ha ett straffvärde på 10 års fängelse 

för en person över 21 år. Av 29 kap 7 § 2 st följer dock att en person som begått 

brott innan personen fyllt 21 år som högst får dömas till fängelse i 14 år. Påföljden 

för Sebastian Makonnen ska därmed bestämmas till fängelse i 14 år. Det föreligger 

särskilda skäl för fängelse. Vad som i övrigt framkommit om Sebastian Makonnens 

personliga förhållanden förändrar inte denna bedömning. 

 

5.7 Sebastian Asaba  
 

Sebastian Asaba har dömts för mord och grovt vapenbrott. 

 

Sebastian Asaba är 18 år men var 17 år vid brottet. Han förekommer tidigare under 

två avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes den 8 juni 2018 för rån till 

skyddstillsyn och fängelse en månad. Fängelsestraffet ansågs helt verkställt.  

 

Mordet är av avgörande betydelse i påföljdsfrågan. Även detta mord var en ren 

avrättning på nära håll med flera skott från ett kraftigt vapen och även genom flera 

slag i huvudet med vapnet. Målsäganden saknade, i vart fall i slutskedet, helt 

möjlighet att värja sig. Även dessa omständigheter är anmärkningsvärt försvårande. 

Påföljden för en person som fyllt 21 år skulle även i detta fall bestämts till livstids 

fängelse. Med hänsyn till Sebastian Asabas ålder vid brottet ska, som tingsrätten 

tidigare redogjort för, ska dock utgångspunkten vid straffmätningen vara ett samlat 

straffvärde om fängelse i 18 år. Med hänsyn i mildrande riktning tagen till Sebastian 

Asabas ålder vid brottet, till den tid som han varit frihetsberövad med restriktioner  

och med beaktande av 34 kap 2 § brottsbalken, föreligger ett samlat 

straffmätningsvärde för brotten medförande att det föreligger synnerliga skäl för 

fängelse.  
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Av yttrande från socialtjänsten framgår att Sebastian Asaba bedömts ha ett särskilt 

vårdbehov och behov av vissa åtgärder som framgår av en för honom framtagen 

vårdplan. Vid förevarande höga straffmätningsvärde är ungdomsstraffet 

ungdomsvård med vårdplan dock inte tillräckligt ingripande och därför inte aktuellt. 

 

Eftersom Sebastian Asaba var under 18 år vid brotten ska påföljden dock i stället 

bestämmas till sluten ungdomsvård. Med ytterligare hänsyn i mildrande riktning, nu 

tagen till att villkorlig frigivning inte får ske från sluten ungdoms vård, ska tiden för 

den slutna ungdomsvården bestämmas till fyra år.  

 

5.8 Hrayr Megerdijian 
 

Hrayr Megerdijian har dömts för mord.  

 

Hrayr Megerdijian är 23 år och fyllde 22 år dagen för brottet. Han förkommer 

tidigare under två avsnitt i belastningsregistret men vad som antecknats saknar 

betydelse för påföljdsfrågan i detta mål. 

 

Hrayr Megerdijian har dömts för att ha utfört mordet tillsammans och i samråd med 

Sebastian Asaba. Tingsrätten finner inte skäl till annan bedömning än att påföljden 

även i Hrayr Megerdijians fall ska bestämmas till livstids fängelse. Hrayr 

Megerdijian hade fyllt 21 år vid brottet och kan därmed inte undgå ett fängelsestraff 

på livstid.   

 

5.9 Mike Berg och Pedram Fakhimi  
 
Mike Berg och Pedram Fakhimi har dömts för medhjälp till mord.  
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Mike Berg är 19 år men var 18 år vid brottet. Han förekommer tidigare under sex 

avsnitt i belastningsregistret men vad som antecknats saknar betydelse för 

påföljdsfrågan i detta mål. 

 

Pedram Fakhimi är 21 år men var 20 år vid brottet och förekommer inte i 

belastningsregistret. 

 

Tingsrätten bedömer att brottets straffvärde uppgår till 10 års fängelse. Med hänsyn 

i mildrande riktning tagen till Mike Bergs och Pedram Fakhimis respektive åldrar 

vid brotten och till den tid de varit frihetsberövade med restriktioner uppgår 

respektive straffmätningsvärde till fyra år och 10 månaders respektive sju år och 

fyra månaders fängelse. 

 

Av yttrande från frivården framgår att Pedram Fakhimi bedömts ha behov av 

övervakning. Av yttrande från socialtjänsten framgår att Mike Berg också bedömts 

ha ett särskilt vårdbehov och behov av vissa åtgärder som framgår av ett för honom 

framtaget ungdomskontrakt.  

 

Med hänsyn till brottens höga straffmätningsvärde måste påföljden för Mike Berg 

och Pedram Fakhimi dock bestämmas till fängelse, vilket det föreligger särskilda 

skäl för, i enlighet med respektive straffmätningsvärde.  

 

5.10 Lisa Pettersson och Ellinor Ayou 
 

Lisa Pettersson och Ellinor Ayou har dömts för grovt vapenbrott. Lisa Pettersson 

har också dömts för penningtvättsbrott. 

 

Lisa Pettersson och Ellinor Ayou är 19 år men var 18 år vid brotten. Lisa Pettersson 

förekommer inte i belastningsregistret. Ellinor Ayou förekommer tidigare under ett 
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avsnitt i belastningsregistret men vad som antecknats saknar betydelse för 

påföljdsfrågan i detta mål. 

 

Det grova vapenbrottet omfattar hantering av vapnet kort efter att man fått vetskap 

om att vapnet använts vid mord och dessutom återlämnande av vapnet till en person 

som kan vara den som utfört mordet. Tingsrätten ser allvarligt på detta vapenbrott 

och bedömer att straffvärdet i vart fall uppgår till två år och sex månaders fängelse. 

Tingsrätten har i mildrande riktning i någon mån tagit hänsyn till att vapnet saknade 

magasin. Med hänsyn i mildrande riktning ytterligare tagen till Lisa Petterssons och 

Ellinor Ayous ålder vid brotten och till den tid som de varit frihetsberövade med 

restriktioner uppgår brottets straffmätningsvärde till ett år och två månaders 

fängelse.  

 

Av yttrande från frivården framkommer att Ellinor Ayou bedömts ha ett 

övervakningsbehov. 

 

Med beaktande av det höga straffmätningsvärdet ska påföljden för Lisa Pettersson 

och Ellinor Ayou bestämmas till fängelse, till vilket det föreligger särskilda skäl. 

Straffets längd ska beträffande Ellinor Ayou bestämmas i enlighet med 

straffmätningsvärdet, ett år och två månaders fängelse, och avseende Lisa 

Pettersson till ett år och tre månader då hon även dömts för penningtvättsbrott. 

6. Häktning 
 

Hrayr Megerdijian, Sebastian Makonnen, Pedram Fakhimi, Mike Berg och 

Sebastian Asaba ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 

kraft avseende var och en. För mord, medhjälp till mord och grovt vapenbrott är inte 

föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det är inte uppenbart att skäl för 

häktning saknas.  
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7. Kostnadsräkningar  

 

Målsägandebiträdenas och försvararnas kostnadsräkningar uppgår till tämligen höga 

belopp. Åklagaren har, efter att ha beretts tillfälle därtill, lämnat synpunkter på 

begärd ersättning. Tingsrätten anser dock med hänsyn till målens art och omfattning 

samt till att tre olika mål med skilda åtal, på åklagarnas begäran har behandlats i en 

gemensam omfattande rättegång, att yrkad ersättning är motiverad och skälig. 

Kostnaderna ska med beaktande av att tilltalade har frikänts respektive dömts till 

längre frihetsberövande straff, stanna på staten. 

8. Överklagandehänvisning, se bilaga 21 (Tr 01) 
 
Överklagande ges in till tingsrätten senast den 1 juli 2019 och ställs till Hovrätten 

för Västra Sverige. 

9. Bilagor till domen 
 
B 6955-18 – Guldhedsmålet  
 
Stämningsansökan, bilaga 1  
 
Skadeståndsyrkanden, bilaga 2-3 
 
B 8658-19 – Förberedelse till mord i Göteborg m m 
 
Stämningsansökan, bilaga 4 
 
Kompletterande bevisuppgift från åklagaren, bilaga 5-8 
 
Särskilda yrkanden från åklagaren, bilaga 9 
 
Skadeståndsyrkande, bilaga 10 
 
B 1546-19 – Mord m m på Lidingö 
 
Stämningsansökan, bilaga 11 
 
Kompletterande bevisuppgift från åklagaren, bilaga 12-13 
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Skadeståndsyrkande, bilaga 14-15 
 
Övriga åtal  
 

Stämningsansökningar, bilaga 16-19 

Kompletterande bevisuppgift från åklagaren ang våldtäkt mot barn, bilaga 20 

Skadeståndsyrkande ang våldtäkt mot barn, se bilaga 3 ovan. 

 
 

 

 

-------------- 

 

 

 

Mats Eriksson   Caroline Björne 

Ordförande   Referent 

 

Frihetsberövande, se bifogade avräkningsunderlag. 

 

  

 



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Postadress
404 83 Göteborg

Besöksadress
Ullevigatan 15

Telefon
031-701 10 03
E-post: avdelning3tgg@dom.se
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Telefax
031-701 13 03

Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:30

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19980604-6653

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Al-Husseinawi

  Förnamn
  SAJJAD Mohammed Siham

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-27   2019-03-22

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20010305-6719

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Asaba

  Förnamn
  SEBASTIAN Mbidde

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-10-17

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20000301-4719

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Fatty

  Förnamn
  Karamo

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-27   2019-03-22

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19990610-4915

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Osman

  Förnamn
  ABDULLA Abbas

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-27   2019-03-22

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19981203-2135

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Makonnen

  Förnamn
  SEBASTIAN Johannes

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19980920-6098

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Jallow

  Förnamn
  Dodou

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-08-28   2019-03-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20000629-1462

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Hoffman

  Förnamn
  ELISABETH Gneblee

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-07-14   2019-03-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20010421-2089

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Ghorbandi

  Förnamn
  ALINA Hadiess

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-07-06   2019-03-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  20011127-0682

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Gaballa

  Förnamn
  Nada

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-07-06   2019-03-01

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19991209-1908

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Ayou

  Förnamn
  Ellinor

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-08-07   2019-05-21

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19990614-1974

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Berg

  Förnamn
  Mike

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-05

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19970701-8058

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Fakhimi Banafsheh Varagh

  Förnamn
  Pedram

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-06-05

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19960605-5870

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Megerdijian

  Förnamn
  Hrayr

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-09-20

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

Avräkningsunderlag
2019-06-10
Göteborg

Mål nr: B 6955-18

Underlaget avser
  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19991030-2562

  Datum för dom/beslut
  2019-06-10

  Efternamn
  Pettersson

  Förnamn
  LISA Matilda

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2018-08-07   2019-05-21

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Bilaga 2









 
Mål nr B 6955-18 
JUSTERING AV ENSKILT ANSPRÅK AVSEENDE NARIN 

KARADAGHIS INKOMSTFÖRLUST 
__________________________________________________________________ 

Narin Karadaghi yrkar att tingsrätten ska förplikta de tilltalade att solidariskt till Narin 

Karadaghi utge 20 682 kr jämte ränta enligt 6 § räntelagen från den 3 september 2018 till dess 

full betalning sker. 

Avseende övriga yrkanden hänvisas till tidigare ingivet enskilt anspråk. 

BEVISNING 

 
Narin Karadaghi åberopar följande skriftlig bevisning, 

- lönespecifikationer för år 2017, till styrkande av att medelinkomsten för år 2017  
var 27 301 kr, 

- lönespecifikationer för år 2018, till styrkande av att medelinkomsten för år 2018  
var 27 885,83 kr och för utvisande av den ersättning hon har fått från sin arbetsgivare under 

sjukskrivningsperioden (maj - september), 

- utbetalningar från försäkringskassan, till styrkande av den ersättning Narin Karadaghi har 

fått från försäkringskassan.  
  

Övrigt bifogas de två sammanställningar målsägandebiträdet upprättat över beloppen i de 

bifogade bevisuppgifterna. 

Göteborg den 20 februari 2019 

Hans Gaestadius / Adam Röning 

- Kopia till advokaterna Sofia Hansson, Leif Silbersky, Petter 

Aasheim, Peter Carlström och Peter Dahlqvist.
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Kompletterande bevisuppgift B 8658-18 

 

Förberedelse till mord, grovt vapenbrott och brott mot vapenlagen 
(5000-K783680-18) 

 

Muntlig bevisning 

Vittnesförhör med Seyithan Yurttas angående hans kontakter med Sajjad Al-

Husseinawi den 26 juni 2018 till styrkande av åtalet avseende förberedelse till 

mord genom att Sajjad Al-Husseinawi vid aktuell tidpunkt försökt kartlägga 

målsägaren Adrian Kastrati 

  

Vittnesförhör med Ahmad Alhag angående hans vetskap om hyra av 

personbilen NJP965 samt bokning av hotellrum 322 på Hotell Odin i dagarna 

kring den 26 juni 2018, till styrkande av förberedelse till mord 

 

Vittnesförhör med polismannen Daniel Neck, Polisregion Väst, angående hans 

kunskaper om konflikten i Biskopsgården i Göteborg mellan olika 

grupperingar av personer, särskilt angående kopplingarna mellan flera av de i 

åtalet inblandade personerna och de i åtalet omnämnda målsägarna bl a till 

styrkande av hotbilden mot målsägarna och åtalet avseende förberedelse till 

mord 

 

Skriftlig bevisning 

1. Spaning och gripandet Barnhusgatan den 26 juni 2018 

a) Uppspelning av spaningsfilm (finns på en skiva som åklagaren tar med 

till huvudförhandlingen, speltid c:a 5 min) 

b) Fotografier från spaningen mot de tilltalade (fu-prot s 79 – 83, 85 – 91) 

c) PM avseende spaning (fu-prot s 96 – 104) 

 

2. Husrannsakan i personbilen NJP 965 och beslag från de misstänkta 

Fatty, Al-Husseinawi, Makonnen och Osman 

a) PM angående anträffad påse med ammunition (fu-prot s 92 – 94) 

b) PM avseende nycklar i beslag från Karamo Fatty (fu-prot s 95) 

c) Beslagsprotokoll nycklar och mobiltelefon Karamo Fatty 2018-5000-

BG66725 (fu-prot s 119) 

d) PM och fotografier angående handskar i beslag från Karamo Fatty (fu-

prot s 105 – 109) 

e) Beslagsprotokoll handskar Fatty 2018-5000-BG67311 (fu-prot s 848) 

f) Beslagsprotokoll husrannsakan personbil NJP 965 2018-5000-

BG66705 (fu-prot s 112 – 113) 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
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g) Beslagsprotokoll passerkort Hotell Odin Sajjad Al-Husseinawi 2018-

5000-BG66726 (fu-prot s 120) 

h) Beslagsprotokoll mobiltelefon och passerkort Hotell Odin Sebastian 

Makonnen 2018-5000-BG66727 (fu-prot s 121) 

i) Beslagsprotokoll mobiltelefoner Abdulla Osman 2018-5000-BG66730 

(fu-prot s 122) 

 

3. Beslag av magasin och ammunition NJP 965 

a) Fotobilaga trummagasin och ammunition (fu-prot s 123 – 124) 

b) Undersökningsprotokoll trummagasin och ammunition 

(tilläggsprotokoll 1 s 1 – 7) 

 

4. Hyra av personbilen NJP 965 

a) PM och faktura (fu-prot s 252 – 253) 

b) PM övervakningsfilm CircleK (fu-prot s 254 – 255 och 256) 

 

5. Rum 322 och 516 Hotell Odin  

a) PM och fotografier från husrannsakan rum 322 (fu-prot s 231 – 237) 

b) Beslagsprotokoll rum 322 Hotell Odin 2018-5000-BG66706 (fu-prot s 

240 – 241) 

c) PM rumsbokning Hotell Odin (fu-prot s 242 – 245) 

d) PM betalning för rum 322 (fu-prot s 247) 

e) PM och kontoutdrag Samir Tarlamisi och Jusuf Tarlamisi (fu-prot s 264 

– 267, s 269 - 271) 

f) PM avfallspåsar (fu-prot s 251)  

g) Fotosammanställning avfallspåsar i beslag (fu-prot s 347) samt PM 

angående tillverkningsnummer på avfallspåsarna (tilläggsprotokoll 2, 

som kommer att expedieras till tingsrätten inom kort) 

h) Sakkunnigutlåtande fingeravtryck avfallspåsar Sajjad Al-Husseinawi 

(fu-prot s 476 – 480) 

i) Sakkunnigutlåtande DNA Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian 

Makonnen W10-telefoner (fu-prot s 523 – 524, s 537 – 538) 

 

6. Övre Fogelbergsgatan 1 

a) PM och fotografier angående husrannsakan (fu-prot s 136 – 189) 

b) Beslagsprotokoll husrannsakan Övre Fogelbergsgatan 1 2018-5000-

BG66709 (fu-prot s 196 – 203) 

c) Beslagsprotokoll kriminaltekniska undersökningar Övre 

Fogelbergsgatan 1 2018-5000-BG67658 (fu-prot s 206 – 215 och s 217) 

d) Sakkunnigutlåtande fingeravtryck Karamo Fatty (fu-prot s 348 – 353) 

e) Sakkunnigutlåtande innehåll i plastdunkarna (fu-prot s 393 – 397) 

f) Sakkunnigutlåtande NFC avseende vapen och ammunition Övre 

Fogelbergsgatan (fu-prot s 407 – 430) 

g) Sakkunnigutlåtande DNA Karamo Fatty (fu-prot s 460) 
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h) Sakkunnigutlåtande NFC handskar angående tändsatspartiklar (fuprot s 

463 – 474) 

i) Sakkunnigutlåtande undersökning av fingeravtryck säkrade på beslag i 

BG67658 (fu-prot s 488 – 500) 

j) Sakkunnigutlåtande DNA Abdul Osman (fu-prot s 515 och 534) 

 

7. Skjutning i Lindome 24 juni 2018 

a) Anmälan misstänkt skjutning i Lindome den 24 juni 2018 (fu-prot s 56 

– 57) 

b) PM angående polisens insats (fu-prot s 58 – 59) 

c) Brottsplatsundersökning Östra Lindomevägen (fu-prot s 61 – 65) 

d) PM kontroll skjutplats (fu-prot s 67) 

e) Vapenundersökning (fu-prot s 68 – 73) 

f) Sakkunnigutlåtande jämförelse patronhylsor från Lindome och vapen i 

beslag från Övre Fogelbergsgatan (fu-prot s 554 – 569) 

g) PM analys av telefontrafik den 24 juni 2018 samt samtalslistor (fu-prot 

s 74 – 76) 

 

8. Undersökning av telefoner och SIM-kort mm efter beslag på Övre 

Fogelbergsgatan, Hotell Odin och i personbil NJP 965 

a) PM och undersökningsprotokoll SIM-kort och mobiltelefoner W10 

Hotell Odin (fu-prot s 302 – 331) 

b) PM och undersökningsprotokoll beslag SIM-kort och mobiltelefoner 

W10 Övre Fogelbergsgatan (fu-prot s 323 – 335) 

 

9. Husrannsakan Sajjad Al-Husseinawi – Blåvidegränd, Vällingby 

a) PM och beslagsprotokoll 2018-5000-BG67068 (fu-prot s 823 – 825) 

 

10. Husrannsakan Karamo Fatty – Sommarvädersgatan, Göteborg 

a) Fotografier från husrannsakan (fu-prot s 832 – 841) 

b) Beslagsprotokoll 2018-5000- BG67008 (fu-prot s 844 – 845) 

 

11. Husrannsakan Abdulla Osman – Smörslottsgatan, Göteborg 

a) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG67211 (fu-prot s 849 – 850) 

 

12. Övrig skriftlig bevisning 

a) PM bilder på Sebastian Makonnens instagramkonto angående bilder på 

honom tillsammans med Sebastian Asaba och Karamo Fatty (fu-prot s 

570 – 575) 

b) Uppspelning av telefonsamtal mellan Sebastian Makonnen och Sajjad 

Al-Husseinawi (finns på en skiva som åklagaren tar med till 

huvudförhandlingen, utskrift tilläggsprotokoll 2 som kommer att 

expedieras till tingsrätten inom kort) 



 Åklagarområde Väst  Sida 

 

4 (4) 

  Göteborgs åklagarkammare  Handling 

 

258 

   Ärende 

 

AM-6403-19 

  Kammaråklagare Stefan.U Lind 2019-01-21 Handläggare 410-A-AH 

       

 

 

 

c) Uppspelning av telefonsamtal mellan Sebastian Makonnen och Abdulla 

Osman den 3 juni 2018 (finns på en skiva som åklagaren tar med till 

huvudförhandlingen, utskrift på s 577 i fu-prot) 

d) SMS mellan Sebastian Makonnen och Abdulla Osman den 3 juni 2018 

(fu-prot s 578) 

e) PM och telefonlista angående kontakter mellan Sajjad Al-Husseinawis 

telefon och Seyithan Yurttas den 26 juni 2018 (fu-prot s 671 – 673 samt 

tilläggsprotokoll 1 s 19) 

 

13. Anträffade GPS-spårsändare Agron Kastrati 

a) PM anträffade GPS-spårsändare (fu-prot s 13 och 16) 

b) Fotografier av GPS-spårsändare (fu-prot s 14 – 15, 17 – 18 och 22 – 23) 

c) Undersökningsprotokoll SIM-kort (fu-prot s 21) 

d) PM genomgång av SIM-kort (fu-prot s 24) 

e) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG66123 (fu-prot s 19) 

f) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG99994 (fu-prot s 20) 

g) PM angående uppstart GPS-spårsändare (fu-prot s 579 – 580) 

 

14. Ärendeanalys  

a) Knytning av telefonnummer till respektive tilltalad (Ärendeanalys 

Avsnitt 6. s 10 – 22) 

b) Tidslinjehändelser och telefontrafik den 26 juni 2018 (Ärendeanalys 

Avsnitt 7. s 23 – 49) 

c) Husrannsakan (Ärendeanalys Avsnitt 8. s 50 – 79) 

 

15. Rapport spårsändare (åberopas i valda delar) 

 

 

Stefan Lind 
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Kompletterande bevisuppgift i B 8658-18 

 

Skriftlig bevisning (ersätter tidigare ingiven) 

  
1. Spaning och gripandet Barnhusgatan den 26 juni 2018  

a) Uppspelning av spaningsfilm (finns på en skiva som åklagaren tar med till 

huvudförhandlingen, speltid c:a 5 min)  

b) Fotografier från spaningen mot de tilltalade (fu-prot s 79 – 83, 85 – 91)  

c) PM avseende spaning (fu-prot s 96 – 104)  

 

2. Husrannsakan i personbilen NJP 965 och beslag från de misstänkta Fatty, 

Al-Husseinawi, Makonnen och Osman  

a) PM angående anträffad påse med ammunition (fu-prot s 92 – 94)  

b) PM avseende nycklar i beslag från Karamo Fatty (fu-prot s 95)  

c) Beslagsprotokoll nycklar och mobiltelefon Karamo Fatty 2018-5000-BG66725 

(fu-prot s 119)  

d) PM och fotografier angående handskar i beslag från Karamo Fatty (fu-prot s 

105 – 109)  

e) Beslagsprotokoll handskar Fatty 2018-5000-BG67311 (fu-prot s 848)  

f) Beslagsprotokoll husrannsakan personbil NJP 965 2018-5000-BG66705 (fu-prot 

s 112 – 113)  
g) Beslagsprotokoll passerkort Hotell Odin Sajjad Al-Husseinawi 2018-5000-

BG66726 (fu-prot s 120)  

h) Beslagsprotokoll mobiltelefon och passerkort Hotell Odin Sebastian Makonnen 

2018-5000-BG66727 (fu-prot s 121)  

i) Beslagsprotokoll mobiltelefoner Abdulla Osman 2018-5000-BG66730 (fu-prot s 

122)  

 

3. Beslag av magasin och ammunition NJP 965  

a) Fotobilaga trummagasin och ammunition (fu-prot s 123 – 124)  

b) Undersökningsprotokoll trummagasin och ammunition (tilläggsprotokoll 1 s 1 – 

7)  

 

4. Hyra av personbilen NJP 965  

a) PM och faktura (fu-prot s 252 – 253)  

b) PM övervakningsfilm CircleK (fu-prot s 254 – 255 och 256)  

 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
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5. Rum 322 och 516 Hotell Odin  

a) PM och fotografier från husrannsakan rum 322 (fu-prot s 231 – 237)  

b) Beslagsprotokoll rum 322 Hotell Odin 2018-5000-BG66706 (fu-prot s 240 – 

241)  

c) PM rumsbokning Hotell Odin (fu-prot s 242 – 245)  

d) PM betalning för rum 322 (fu-prot s 247)  

e) PM och kontoutdrag Samir Tarlamisi och Jusuf Tarlamisi (fu-prot s 264 – 267, s 

269 - 271)  

f) PM avfallspåsar (fu-prot s 251)  

g) Fotosammanställning avfallspåsar i beslag (fu-prot s 347) samt PM angående 

tillverkningsnummer på avfallspåsarna (tilläggsprotokoll 2) 

h) Sakkunnigutlåtande fingeravtryck avfallspåsar Sajjad Al-Husseinawi (fu-prot s 

476 – 480)  

i) Sakkunnigutlåtande DNA Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian Makonnen W10-

telefoner (fu-prot s 523 – 524, s 537 – 538)  

 
6. Övre Fogelbergsgatan 1  

a) PM och fotografier angående husrannsakan (fu-prot s 136 – 189)  

b) Beslagsprotokoll husrannsakan Övre Fogelbergsgatan 1 2018-5000-BG66709 

(fu-prot s 196 – 203)  

c) Beslagsprotokoll kriminaltekniska undersökningar Övre Fogelbergsgatan 1 

2018-5000-BG67658 (fu-prot s 206 – 215 och s 217)  

d) Sakkunnigutlåtande fingeravtryck Karamo Fatty (fu-prot s 348 – 353)  

e) Sakkunnigutlåtande innehåll i plastdunkarna (fu-prot s 393 – 397)  

f) Sakkunnigutlåtande NFC avseende vapen och ammunition Övre 

Fogelbergsgatan (fu-prot s 407 – 430)  

g) Sakkunnigutlåtande DNA Karamo Fatty (fu-prot s 460) 
h) Sakkunnigutlåtande NFC handskar angående tändsatspartiklar (fuprot s 463 – 

474)  

i) Sakkunnigutlåtande undersökning av fingeravtryck säkrade på beslag i 

BG67658 (fu-prot s 488 – 500)  

j) Sakkunnigutlåtande DNA Abdul Osman (fu-prot s 515 och 534) 

k) Sakkunnigutlåtande DNA tandborste och i handskar (fu-prot s 530 – 533) 

 

7. Skjutning i Lindome 24 juni 2018  

a) Anmälan misstänkt skjutning i Lindome den 24 juni 2018 (fu-prot s 56 – 57)  

b) PM angående polisens insats (fu-prot s 58 – 59)  

c) Brottsplatsundersökning Östra Lindomevägen (fu-prot s 61 – 65)  

d) PM kontroll skjutplats (fu-prot s 67)  

e) Vapenundersökning (fu-prot s 68 – 73)  

f) Sakkunnigutlåtande jämförelse patronhylsor från Lindome och vapen i beslag 

från Övre Fogelbergsgatan (fu-prot s 554 – 569)  

g) PM analys av telefontrafik den 24 juni 2018 samt samtalslistor (fu-prot s 74 – 

76)  
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8. Undersökning av telefoner och SIM-kort mm efter beslag på Övre 

Fogelbergsgatan, Hotell Odin och i personbil NJP 965  

a) PM och undersökningsprotokoll SIM-kort och mobiltelefoner W10 Hotell Odin 

(fu-prot s 302 – 331)  

b) PM och undersökningsprotokoll beslag SIM-kort och mobiltelefoner W10 Övre 

Fogelbergsgatan (fu-prot s 323 – 335)  

 
9. Husrannsakan Sajjad Al-Husseinawi – Blåvidegränd, Vällingby  

a) PM och beslagsprotokoll 2018-5000-BG67068 (fu-prot s 823 – 825)  

 

10. Husrannsakan Karamo Fatty – Sommarvädersgatan, Göteborg  

a) Fotografier från husrannsakan (fu-prot s 832 – 841)  

b) Beslagsprotokoll 2018-5000- BG67008 (fu-prot s 844 – 845)  

 

11. Husrannsakan Abdulla Osman – Smörslottsgatan, Göteborg  

a) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG67211 (fu-prot s 849 – 850)  

 

12. Övrig skriftlig bevisning  

a) PM bilder på Sebastian Makonnens instagramkonto angående bilder på honom 

tillsammans med Sebastian Asaba och Karamo Fatty (fu-prot s 570 – 575)  

b) Uppspelning av telefonsamtal mellan Sebastian Makonnen och Sajjad Al-

Husseinawi (finns på en skiva som åklagaren tar med till huvudförhandlingen, 

utskrift tilläggsprotokoll 2), angående att Sajjad Al-Husseinawi och Sebastian 

Makonnen den 4 juni 2018 har haft kontakt med varandra till styrkande av att 

Sajjad Al-Husseinawi samma dag har levererat en väska till Sebastian Makonnen 

och att klädmärket Gucci nämnts i samma sammanhang samt att Sebastian 

Makonnen har försökt få Sajjad Al-Husseinawi att till honom införskaffa fyra 

flaskor bensin, till styrkande av Sajjad Al-Husseinawis har haft vetskap om 

Sebastian Makonnens inblandning i ett grovt brott den 5 juni 2018 i Stockholm, 

allt till styrkande av Sajjad Al-Husseinawis vetskap om vad som har planerats och 

förberetts under vistelsen i Göteborg den 21 – 26 juni 2018. 

c) Uppspelning av telefonsamtal mellan Sebastian Makonnen och Hrayr 

Megerdijian (finns på en skiva som åklagaren tar med till huvudförhandlingen, 

utskrift tilläggsprotokoll 2) angående att Hrayr på kvällen den 4 juni hämtat upp en 

väska som Sebastian Makonnen har fått samma kväll, till styrkande av att väskan 

med innehåll som Sajjad Al-Husseinawi lämnade till Sebastian Makonnen har 

använts eller har planerats att användas vid ett grovt brott. 
d) Uppspelning av telefonsamtal mellan Sebastian Makonnen och Abdulla Osman 

den 3 juni 2018 (finns på en skiva som åklagaren tar med till huvudförhandlingen, 

utskrift på s 577 i fu-prot)  

e) SMS mellan Sebastian Makonnen och Abdulla Osman den 3 juni 2018 (fu-prot 

s 578)  

f) PM och telefonlista angående kontakter mellan Sajjad Al-Husseinawis telefon 

och Seyithan Yurttas den 26 juni 2018 (fu-prot s 671 – 673 samt tilläggsprotokoll 

1 s 19) 
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13. Anträffade GPS-spårsändare Agron Kastrati  
a) PM anträffade GPS-spårsändare (fu-prot s 13 och 16)  

b) Fotografier av GPS-spårsändare (fu-prot s 14 – 15, 17 – 18 och 22 – 23)  

c) Undersökningsprotokoll SIM-kort (fu-prot s 21)  

d) PM genomgång av SIM-kort (fu-prot s 24)  

e) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG66123 (fu-prot s 19)  

f) Beslagsprotokoll 2018-5000-BG99994 (fu-prot s 20)  

g) PM angående uppstart GPS-spårsändare (fu-prot s 579 – 580)  

 

14. Ärendeanalys  

a) Bakgrund (Ärendeanalys Avsnitt 1 s 4) 

b) Knytning av telefonnummer till respektive tilltalad (Ärendeanalys Avsnitt 6. s 

10 – 22)  

b) Tidslinjehändelser och telefontrafik den 26 juni 2018 (Ärendeanalys Avsnitt 7. s 

23 – 27, s 29 – 30, s 34 – 41, s 45 -49)  

c) Husrannsakan och IMSI-koder (Ärendeanalys Avsnitt 8. s 50 – 58)  

 

15. Rapport spårsändare  

a) Bakgrund (s 4 – 6) 

b) Beskrivning av spårsändare (s 9 – 16, s 19 – 23, s 24 – 32, s 40 – 43, 45 - 46 

b) Kontakt med tillverkare mm (s 47 – 48, s 56) 

 

 

Stefan Lind 
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BRÅDSKANDE! 

 

 

Kompletterande bevisuppgift i B 8658-18 

 

Muntlig bevisning 

Vittnesförhör med Magnus Larsson, Forensiker NFC Linköping angående hans 

analys av tändsatspartiklar i ärendet, till styrkande av förekomsten av 

tändsatspartiklar på handskar i beslag från Övre Fogelbergsgatan. Förhöret kan 

av praktiska skäl hållas per telefon, tidsåtgång c:a 20 min. 

 

Magnus Larsson är vidtalad och är tillgänglig per telefon på den tid som 

tingsrätten bestämmer.  

 

 

Stefan Lind 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 

Bilaga 7

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-03-07
MÅLNR: B 8658-18
AKTBIL: 503
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Tillägg till skriftlig bevisning i B 8658-18 

 

Sakkunnigutlåtande NFC avseende fingeravtryck Karamo Fatty i personbilen 

RBS059 (har åberopats i mål B 6955-18, s 460 och s 310 i huvudprotokoll 

5000-K598329-18) 

 

 

Stefan Lind 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 

Bilaga 8

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-03-11
MÅLNR: B 8658-18
AKTBIL: 507
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 Särskilda yrkanden i B 8658-18 

  

1. Beslagen i 2018-5000-BG66123-1 (GPS-sändare med SIM-kort), 2018-

5000-BG99994-1 (GPS-sändare med SIM-kort), 2018-5000-BG73345-1 

(Patronhylsor), 2018-5000-BG67189-10 (Kvitto CircleK), 2018-5000-

BG66709 p 24-26 (tandborstar och handduk) och p 32 (Avfallspåse), 

2018-5000-BG67658 p 25 (Parajumperjacka), p 26-27 (Två par handskar), 

p 29-30 (Tändare), p 31 (Plastpåse Lager 157) och p 31 (Handskar) samt 

2018-5000-BG67311 p 1-2 (Handskar) yrkas kvarstå till dess dom i målet 

har vunnit laga kraft.  

 

 

2. Beslagen av ammunition och vapen i 2018-5000-BG66705 p 3 och 5, 

2018-5000-BG66709 p 1 - 11 yrkas förverkade jämlikt 9 kap 5§ 

Vapenlagen (1996:67). 

  

 

3. Beslagen av GPS-spårsändare, W10-telefoner och dunkar med bensin i 

2018-5000-BG66705-2, 2018-5000-BG66709 p 12, p 15, p 18 - 23 samt 

2018-5000-BG66706 p 3-4 och p 6-7 yrkas förverkade jämlikt 36 kap 2 § 

brottsbalken.  

 

 

Stefan Lind  

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 

Bilaga 9

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-03-04
MÅLNR: B 8658-18
AKTBIL: 494



Bilaga 10

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-01-29
MÅLNR: B 8658-18
AKTBIL: 445





Bilaga 11

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-05-16
MÅLNR: B 1546-19
AKTBIL: 516
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 City åklagarkammare i Stockholm  Ärende 

 

AM-76577-18 

  Kammaråklagare Sara Norling 2019-03-04 Handläggare 111-14 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Utöver den bevisning som åberopas i stämningsansökan avseende mord på 

Lidingö den 5 juni 2018 daterad den 4 februari 2019 åberopas även nedan: 

 

 

Skriftlig bevisning: 

 

NFC Slutredovisning avseende jämförelser av skor (tfup s. 79-87) till 

styrkande av att Sebastian Asaba är gärningsman. 

 

Avlyssnat samtal 180609 kl. 17:34 (tfup s. 88-89) till styrkande av att 

Sebastian Makonnen och Sebastian Asaba är gärningsmän. 

 

Avlyssnat samtal 180609 kl. 17:40 (tfup s. 90) till styrkande av att Sebastian 

Makonnen och Sebastian Asaba är gärningsmän. 

 

Kompletterande telefonanalys (tfup s. 91-94) till styrkande av att Sebastian 

Asaba innehaft och brukat ett telefonnummer samt att Asaba haft kontakt via 

telefon med Sebastian Makonnen. 

 

PM inhämtande av sex instagramkonton (tfup s. 95-103) till styrkande av 

gärningspersonernas relation till varandra samt åtalet. 

 

PM Lisas instagramkonto (tfup s. 104-108) till styrkande av att Lisa Pettersson 

är gärningsman. 

 

PM Ellinors instagramkonto (tfup s. 109-111) till styrkande av 

vapenöverlämningen på Tuna Torg samt att Ellinor Ayou är gärningsman. 

 

PM Mikes instagramkonto (tfup s. 112-113) till styrkande av 

gärningspersonernas relation till varandra samt åtalet. 

 

PM Makonnens instagramkonto (tfup s. 114-144) till styrkande av 

gärningspersonernas relation till varandra samt åtalet.  

 

PM Loggar om gomorra (tfup s. 145-157) till styrkande av Sebastian Asabas 

telefonnummer, Sebastian Asabas instagramkonto samt att Sebastian Asaba är 

gärningsman. 

 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 70296 
107 22  STOCKHOLM 
 

Kungsbron 21 
 

010-562 50 00 
 
Telefax 

010-562 55 75 

registrator.akcity-stockholm@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 

Mål nr B 1546-19 

Bilaga 12

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-03-12
MÅLNR: B 1546-19
AKTBIL: 424
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Visualisering av nätverk på Instagram (tfup s. 158) till styrkande av 

gärningspersonernas relation till varandra och åtalet. 

 

PM Makonnens telefon (tfup s. 159-168) till styrkande av åtalet. 

 

PM Instagram i telefonen BG66381-1 (tfup s. 171-179) till styrkande av 

Makonnen, Megerdijian och Asabas relation till varandra samt att de är 

gärningsmän. 

 

PM Internethistorik i telefonen BG66381-1 (tfup s. 180-214) till styrkande av 

att Sebastian Makonnen är gärningsman. 

 

PM nr 2170 i kontaktboken BG66381-1 (tfup s. 215) till styrkande av 

Makonnen och Asabas kontakter med varandra. 

 

PM Asaba hos övervakningsnämnden (tfup s. 218) till styrkande av att 

Sebastian Asaba är gärningsman. 

 

Möte hos frivården i maj (tfup s. 219) till styrkande av att Sebastian Asaba är 

gärningsman. 
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 City åklagarkammare i Stockholm  Ärende 

 

AM-76577-18 

  Kammaråklagare Sara Norling 2019-04-25 Handläggare 111-14 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kompletterande bevisuppgift 

 

 

Utöver redan åberopad skriftlig bevisning åberopas även: 

 

PM Aftonbladets rapportering kring händelsen, tilläggsfup 2 s. 1-9, till 

styrkande av Lisa Petterssons och Ellinor Ayous uppsåt till medhjälp till mord 

och grovt vapenbrott. 

 

 

Som ovan 

 

Sara Norling 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 70296 
107 22  STOCKHOLM 
 

Kungsbron 21 
 

010-562 50 00 
 
Telefax 

010-562 55 75 

registrator.akcity-stockholm@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 

Mål B 1546-19 

Bilaga 13

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
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AKTBIL: 497
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Göteborgs tingsrätt
B 6955-18

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Dodou Jallow (19980920-6098)
Företräds av advokat Peter Carlström.
Anhållen 2018-08-28, Häktad 2018-08-31.

Ansvarsyrkanden m.m.

1 MÄRKESFÖRFALSKNING
5000-K446744-18

Dodou Jallow har monterat ett annat fordons registreringsskylt på fordonet
GDM356. Det hände den 18 april 2018 eller dagarna dessförinnan på
Ryaskolan, Erik väderhatts gata 4, Göteborg, Göteborgs stadeller på annan
plats i riket. Dodou Jallows åtgärd innebar risk för att fordonet GDM356
felaktigt skulle uppfattas ha ett annat registreringsnummer än det riktiga.

Dodou Jallow begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 14 kap 8 § 1 st brottsbalken

Särskilda yrkanden
Det yrkas att skyltarna förverkas från Dodou Jallow enligt 36 kap 2 §
brottsbalken: 2018-5000-BG40510.1.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Dodou Jallow som förnekar brott.

Övrig bevisning
1. Fotografi av körkort från uthyrningstillfälle (förundersökningsprotokoll s.

5) för att bevisa åtalet.

2. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 6) för att bevisa åtalet.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 436
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-68298-18
Kammaråklagare Mats Ihlbom 2018-10-11 Handläggare 410-B-BC

1(4)
Bilaga 16

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2018-10-11
MÅLNR: B 6955-18
AKTBIL: 201



 
 

 

 

 
 

 

 

2 OLOVLIG KÖRNING, GROVT BROTT
5000-K499211-18

Dodou Jallow har kört personbil utan att ha rätt till det. Det hände den 29 april
2018 på Östra sänkverksgatan, Göteborg, Göteborgs stad.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom hans körkort B var återkallat.

Dodou Jallow begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 § 1 st 2 men trafikbrottslagen (1951:649)

Muntlig bevisning
1. Förhör med den tilltalade Dodou Jallow som förnekar brott. Avser även

åp 3.

2. Förhör med vittnet Rasmus Sjögren , polis, angående hans iakttagelser
vid gripandet för att bevisa gärningen. Avser även åp 3.

Övrig bevisning
Körkortsuppgifter (förundersökningsprotokoll s. 15) för att bevisa gärningen.

3 RINGA NARKOTIKABROTT
5000-K499211-18

Dodou Jallow har olovligen innehaft 0,96 gr kokain och 2,38 gr Cannabis,
som är narkotika. Det hände den 29 april 2018 på Östra sänkverksgatan,
Göteborg, Göteborgs stad.

Dodou Jallow begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

Särskilda yrkanden
Det yrkas att aktuell narkotika förverkas från Dodou Jallow enligt 6 §
narkotikastrafflagen:
2018-5000-BG44876.1
2018-5000-BG44876.2.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 436
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-68298-18
Kammaråklagare Mats Ihlbom 2018-10-11 Handläggare 410-B-BC

2(4)



 

 
 

 

 

 
 

 

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Dodou Jallow som förnekar brott.

Övrig bevisning
Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 9 och 12) för att bevisa åtalet.

4 RINGA NARKOTIKABROTT
5000-K518548-18

Dodou Jallow har olovligen använt hasch/cannabis, som är narkotika. Det
hände den 3 maj 2018 på Övk st1, Lilla kongahällavägen 11, Kungälv,
Göteborgs stadeller några dagar dessförinnan på annan plats i riket.

Dodou Jallow begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

Upplysning
Kostnad för provtagning och analys: 915 kronor.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Dodou Jallow som förnekar brott.

Övrig bevisning
Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 6) för att bevisa åtalet.

5 OLOVLIG KÖRNING, GROVT BROTT
5000-K576054-18

Dodou Jallow har kört personbil utan att ha rätt till det. Det hände den 16 maj
2018 på Sankt pauligatan, Göteborg, Göteborgs stad.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom det har skett vanemässigt.

Dodou Jallow begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 3 § 1 st 2 men trafikbrottslagen (1951:649)

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Dodou Jallow som erkänner brott.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 436
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-68298-18
Kammaråklagare Mats Ihlbom 2018-10-11 Handläggare 410-B-BC

3(4)



 

 
 

Övrig bevisning
Körkortsuppgifter (förundersökningsprotokoll s. 4) för att bevisa åtalet.

Handläggning
Observera att stämningsansökan innehåller tilltalad under 21 år.

Beräknad tidsåtgång för förhandlingen: Cirka två timmar.

Observera att Dodou Jallow är frihetsberövad i annat ärende.

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 436
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-68298-18
Kammaråklagare Mats Ihlbom 2018-10-11 Handläggare 410-B-BC

4(4)



 

Göteborgs tingsrätt
B 8658-18

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Sajjad Mohammed Siham Al-Husseinawi (19980604-6653)
Medborgare i Irak.
Företräds av advokat Joakim Sjöberg.
Anhållen 2018-06-27, Häktad 2018-06-29.

Ansvarsyrkanden m.m.

NARKOTIKABROTT
5000-K788896-18

Sajjad Mohammed Siham Al-Husseinawi har olovligen i sin bostad innehaft
325 tabletter Tramadol och 345,15 gram cannabisharts, som är narkotika. Det
hände under juni månad fram till den 27 juni 2018 på Blåvidegränd,
Vällingby, Stockholms stad.

Sajjad Mohammed Siham Al-Husseinawi begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 1 § 1 st 6 p narkotikastrafflagen (1968:64)

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 129 Ernst Fontells Plats 010-562 70 00 registrator.ak-goteborg@aklagare.se
40122  GÖTEBORG

Telefax

031-701 73 16

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 250
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-6403-19
Kammaråklagare Stefan.U Lind 2019-01-24 Handläggare 410-A-AH

1(2)
Bilaga 17

GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 3

INKOM: 2019-01-24
MÅLNR: B 8658-18
AKTBIL: 426



 

 

 
 

Särskilda yrkanden
Det yrkas att i beslag tagen narkotika jämte väskor och emballage förverkas
från Sajjad Mohammed Siham Al-Husseinawi enligt 6 § narkotikastrafflagen:
2018-5000-BG67050.1
2018-5000-BG67050.2
2018-5000-BG67050.3
2018-5000-BG67050.4
2018-5000-BG67050.5
2018-5000-BG67050.6
2018-5000-BG67050.7
2018-5000-BG67050.8
2018-5000-BG67050.9
2018-5000-BG67050.10
2018-5000-BG67050.11
2018-5000-BG67050.12
2018-5000-BG67050.13
2018-5000-BG67050.14
2018-5000-BG67050.15
2018-5000-BG67050.16.

Muntlig bevisning
Förhör med den tilltalade Sajjad Mohammed Siham Al-Husseinawi som
erkänner brott.

Övrig bevisning
1. Beslagsprotokoll (förundersökningsprotokoll s. 35 - 39) .

2. Analysresultat (förundersökningsprotokoll s. 40 - 47) .

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst Handling 250
Göteborgs åklagarkammare Ärende AM-6403-19
Kammaråklagare Stefan.U Lind 2019-01-24 Handläggare 410-A-AH
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Tilläggsstämning 

 

 

 

 
 Tilltalad: efternamn och alla förnamn Tilltalsnamn Yrke/titel 

1 Pettersson, Lisa Matilda Lisa   
 Personnr Medborgare i  Telefon Tolkbehov 

 
19991030-2562 Sverige     

 Adress 
 
  Tystbergavägen 35   122 41  ENSKEDE    

 Offentlig försvarare/ombud 
 

 Cullberg, Martin, Advokatbyrån Martin Cullberg AB, Sankt Eriksgatan 60A, 112 34  

STOCKHOLM  

 Frihetsberövande m.m. 

  

 Delgivningsuppgifter 

   

 

Ansvarsyrkanden m.m. 
 

PENNINGTVÄTTSBROTT (K 632667-18) 
 

Målsägande: Gunnel Önerud, företräds av målsägandebiträde Ivan Zivkovic 

 

Gärning 

En annan gärningsperson har den 26 maj 2018 genom vilseledande förmått 

Gunnel Önerud att muntligen uppge personliga koder vid inloggning till sitt 

bankkonto och på så sätt genomfört en banköverföring om 200 000 kronor från 

målsägandens bankkonto till Lisa Petterssons bankkonto. 

 

Lisa Pettersson har upplåtit sitt bankkonto för överföringen, vilket syftat till att 

dölja att pengarna härrörde från brott eller till att främja möjligheterna för 

någon att tillgodogöra sig egendomen eller dess värde. Det hände den 26 maj 

2018 på okänd plats, Sverige. 

 

Lagrum 

4 § lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott 

   

 

 

TR mål: B 1546-19  

Göteborgs tingsrätt 

 404 83  GÖTEBORG 

Ansökan om stämning Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1314
City åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-76577-18
Kammaråklagare Sara Norling 2019-03-14 Handläggare 111-14

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post

Box 70296 Kungsbron 21 010-562 50 00 registrator.akcity-stockholm@aklagare.se
10722  STOCKHOLM

Telefax

010-562 55 75

1(2)
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Bevisning 

Muntlig bevisning 

Förhör med tilltalade Lisa Pettersson, som förnekar brott. 

 

Skriftlig bevisning 

Anmälan, fup s. 2, till styrkande av förbrott. 

Målsägandens kontoutdrag, fup s. 22, till styrkande av åtalet. 

Lisa Petterssons kontoutdrag, fup s. 24-26, till styrkande av åtalet.  

Skärmdumpar, fup s. 8-9, till styrkande av åtalet. 

Meddelanden, fup s. 10-21, till styrkande av Lisa Petterssons uppsåt. 

Nekat uttag, fup s. 27, till styrkande av åtalet. 

Handläggning 

Beräknad tid för huvudförhandling, ca 1 timme. 

 

 

Ansökan om stämning Sida
Åklagarområde Stockholm Handling 1314
City åklagarkammare i Stockholm Ärende AM-76577-18
Kammaråklagare Sara Norling 2019-03-14 Handläggare 111-14
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  Åklagarområde Väst  Handling 

 

851 

 Göteborgs åklagarkammare  Ärende 

 

AM-68298-18 

  Kammaråklagare Stefan.U Lind 2019-04-26 Handläggare 410-B-BC 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

BRÅDSKANDE! 

 

 

Kompletterande bevisning i B 6955-18 

 

Muntlig bevisning 

Vittnesförhör med Maja Andersson angående hennes kontakt med målsägaren 

och vittnet Vinterskog i anslutning till det läkarbesök som omnämns i målet till 

styrkande av att den misstänktes eventuella insikt angående målsägarens ålder 

inte har diskuterats vid det aktuella läkarbesöket. 

Förhöret bör av praktiska skäl hållas per videolänk från lämpligen Stockholms 

tingsrätt då vittnet är bosatt i Järfälla. 

 

 

Stefan Lind 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 129 
401 22  GÖTEBORG 
 

Ernst Fontells Plats 
 

010-562 70 00 
 
Telefax 

031-701 73 16 

registrator.ak-goteborg@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

Göteborgs tingsrätt 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 21
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

